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Transcript of Interview of Staffer 1
August 15, 2018

Speaking is Paul Solis with the Office of Congressional Ethics. I'm joined
by my colleague Helen Eisner. It is August 15th, 2018. We are here for an
interview of Staffer 1. Staffer 1 is joined by her counsel, Evie Norwinski.
We have provided Staffer 1 with a copy of 18 U.S.C. 1001. She has signed
an acknowledgment form that I did provide her a copy of the statute. With
that we can begin the interview. Staffer 1, a little bit of background.
Where are you currently employed?

Congressman Tom Garrett's office.

How long have you been in that office?

Since he was sworn in last January.

What is your current job title?

Legislative Director.

How long have you been a Legislative Director?

Since mid-December of 2017.

Prior to that?

Legislative assistant and prior to that I was legislative correspondent.

Have you held any other roles in the office besides legislative assistant,
legislative correspondent, and Legislative Director?

No.

Were you ever acting as a Chief of Staff?

Sorry, yes I was acting Chief of Staff, I'm sorry, for a period of two days.
What's the date on those two days?

I would have to reference it —

Maybe we'll get into that in a moment. Is it somewhere late May early
June 2000-

Yes.

Is that ‘18?7
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Yes, that's correct.

Who have you reported to in your position as Legislative Director?

Kevin Reynolds who was our first Chief of Staff, Andrew Griffin who was
our deputy Chief of Staff and then he took some time away from the office
and came back. He is currently our Communications Director and deputy

Chief of Staff. Jimmy Keady, who was a Chief of Staff. Bill Janis, who is
our Chief of Staff now and then of course, Tom Garrett.

When Kevin was in the office, how long was he the chief there?
From the time Tom was sworn in until late May, early June I think.
0f2017?

2017, that's correct.

Then Jimmy took over?

Yes.

In your position as Legislative Director, who reports to you?

Three legislative assistants. It's Tripp Grant, spelled with two Ps, Paul
Hartman, Matt Hanrahan and then I have oversight over, personal
oversight a staff assistant, Tyler Cinchati.

Anybody else?

No. I aide with some administrative stuff but those are the people who by
and large report to me.

What about former staffers that you had oversight over. Can you tell me
any names?

I was overseeing some of MacKenzie Morales’” duties when she was staff
assistant. I still assist with some of those. Marissa Mullen, who is our
current scheduler. She was staff assistant for a couple days before she was
promoted to scheduler. Since I had scheduled in Robert Hurt's office
previously, I gave some assistance there. Dakota Lipscomb, who was a
previous staff assistant. John March, who was a legislative correspondent.
I believe that's all who I've had jurisdiction over.

Okay. With MacKenzie and Marissa, are you no longer overseeing their
work?
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I work with them. T still have seniority to them. Sometimes it comes out as
me having some oversight but I don't, for the most part, I don't give them
their direction now. Most of the scheduling stuff has kind of sorted itself
out to norms. Then MacKenzie has taken over doing mostly press stuff. I
do all final editing on things. It's more that I work with them instead of
oversight but I certainly have seniority over that. Sometimes that presents
itself.

With MacKenzie, when did your official supervisorial role over her, when
did that end?

It never really ended just because it was more transitioned over and then
we got a new Communications Director, well Andrew came back. He
started overseeing her a little bit more and part of my oversight over

MacKenzie was that I was helping Jimmy with his oversight.

What time period would you say you an had oversight role over
MacKenzie?

From the time she was hired until about a month and a half ago or so. |
wasn't her direct reporting person that she would report to. It was Jimmy

but I was kind of a side angle on it.

Understood. But you could provide her direction and she would carry out
your directives?

Yes.

Same question with Dakota. What time periods did you have an oversight
role over him?

The entirety of his duration of employment.

Same question, you could provide him directive and he would carry out
those directives?

Yes, that's correct.

When did Bill Janis start as Chief of Staftf?

I couldn't tell you the direct date off the top of my head but after going
through some of the messages I'd be able to find it. It was roughly a month

and a half ago, two months at this point.

When did Jimmy leave?
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About two weeks before that.

Have you ever worked for Representative Garrett's congressional
campaign committee?

No.

Have you ever done any unpaid volunteer work?

I've attended some events, some campaign events but [ haven't, I went
down and volunteered before he was elected one day on a weekend. Other
than that it was just attending some of his events and then talking with his
fundraiser in various small bits. I had a relationship with his fundraiser
from working in my prior office and then my roommate also worked for
his fundraiser. I was moderately involved just in a normal degree, not
necessarily related to his fundraising.

Who is his fundraiser?

Julie Hooks.

When you were at the events, again [ want to focus on the time you were
an official employee in Representative Garrett's office. You said-

Work hours?

Just any relation to the campaign, you said you would attend events,
correct?

Mm-hmm (affirmative).

What were you doing there? Would you be assigned any tasks or was it
just attendance?

Just attendance. Sometimes it was out of location convenience and I was
nearby on a weekend. There are people there who I already had

relationships with. Sometimes it was just an event close by the Capitol.

Were you asked by Representative Garrett or anyone associated with the
campaign to go to the event?

Jimmy would invite me, I wasn't asked to go, I was invited.
About how many events did you attend?

Maybe 15.
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Are you personal friends with any current or former staffers in
Representative Garrett's office?

I would say I have friendships with the majority of people that I've worked
with.

Specifically former staffers, are you personal friends, is there anybody you
can identify that you consider yourself a personal friend with?

Sure. Elliott Harding, Elliott is probably the one I talk to the most out of
former staffers.

What about Jimmy?

I talk to him some but not as much lately.
John March?

I don't talk to him very frequently.

Nick O'Boyle?

I am friends with Nick O'Boyle.

How often do you say you guys speak?

Sometimes it can be a couple times a week, sometimes it can be several
weeks in between talking with him.

Dakota?

I'm friends with Dakota, yeah.

Do you talk with frequency with him?

He hasn't been out of the office that long but we've messaged some.

You mentioned Jimmy Keady, sorry to go back, not as much lately. When
would you say that change occurred?

After his departure.

Okay. I will move on to this Politico article, this Politico article that came
out in late May of 2018. Have you, are you familiar with the article?

Yes.
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You've read it?

Yes.

Generally can you tell me what your reaction to that article was?
Moderate, bit of frustration with some of the things it focused on. One of
the particular things was Sophie, the dog, pooping on the floor. It was
written such that it would lead the reader to believe that someone was
forced to clean it up when in reality, when something like that happens,
any normal human being is going to try and help clean up a mess, be it
spilled coffee or a dog actually going to the bathroom on the floor. It's a
natural thing to clean that up. There was some frustration with how things

were kind of personified in it.

Any other things that were frustrating in it to you besides the dog and the
issues you just mentioned?

I didn't have knowledge of all of the events in it.

You mean some of the things that were alleged to occur in the article you
didn't have knowledge of?

Yes.

What things?

The groceries.

Anything else?

Not that I can recall off the top of my head.

Were there things that you did have knowledge of?
I don't have the article in front of me. Sorry.

Okay. We'll go through some of them in a moment. What was
Representative Garrett's reaction when the article came out?

I wasn't with him when it came out. We got a slight heads up from
Politico, I mean they give you a couple of hours for a response. I think

some of it was frustrations over the way things were being represented.

Let me stop you. You should be clear on whether you're talking about
Tom's reaction or your reaction. Sorry to interrupt.
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No problem. My question was, as you experienced it, what was
Representative Garrett's reaction to the article. I understand you said you
weren't with him when it came out but subsequent to it coming out and
you had a chance to have a face to face discussion or a text or phone call,
what was his expression to you about the article?

Frustration with how some things were characterized and then there are
things that the House does and has on its campus to make things a little bit
easier and by having them on the campus, such as dry cleaning, the House
deems it something that makes life more convenient for staffers and
members alike. He never had people pick up dry cleaning for him but it
mentioned that stuff got spilled on his shirt one day and he needed a new
shirt. That kind of frustration when other members have people pick up
every piece of their dry cleaning and it mentioned a few incidents that you
could count. That's certainly frustrating when it's being portrayed to the
public like that and the public doesn't have any idea that there is dry
cleaning on campus. There is a doctor on campus.

Was there anything mentioned in the article that Representative Garrett
again, your direct knowledge of his expression to you that he felt was
true? That he confirmed to you that occurred?

I mean, I think we all were on the same page that the dog had gone to the
bathroom on the floor once. But I can't answer with certainty anything
else.

When the article came out, did the staff talk about it?

Yes.

What was said about it? This can be general conversations you were a part
of or if you want to be specific about a specific staff member.

We were all together when it came out because we knew it was going to
be published.

Did someone read it aloud in the office?
Yes.

Who read it aloud?

Matt Hanrahan.

What were some of the things the staff were talking about when Matt read
it aloud?
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I mean some of the things that I had frustrations with and then general
vulnerability and frustration with the outside making judgment on things
that were not true.

Did anybody confirm some of the things that were alleged to have
happened?

There are a number of things in the article and most people remember the
dog going to the bathroom on the floor but we didn't go through piece by
piece and discuss it like that, no.

What about after the article came out. Did you talk to Jimmy about it?

He was still employed at that, no he wasn't employed at that point. I don't
recall if I specifically talked to him about the article. I wasn't
communicating with him a lot at that point.

Did you ever have a phone call with Matt and Jimmy about the article?

Before it was published, yes. They wanted to, Tom called me to give me a
heads up that I was going to be mentioned in the article and he wanted to
send over what Politico had sent him. They were going to end the article
with naming me interim Chief of Staff. Later that night I asked to have
that title removed and right after he had sent the article to me, I'd seen that
it had been sent to Matt Missen, who was our Communications Director at
that time. I called him to see if he had any more information other than
what was in the email since it was originally sent to him. When I called
him, Jimmy was already on the line.

What did the three of you talk about?

We went through and discussed if any one of us knew if, what Politico had
sent us, which parts any of us could confirm or if we couldn't confirm.

Which parts could you confirm? I'll ask you personally, which parts.
When the three of you spoke and you went over the article, which parts
did you confirm happened?

What they sent us was different than what was published. From my
memory a lot has happened. I can't delineate that right now but I know I
had brought him a tie or a belt or had been brought to the committee room
that I was in with him and I brought it into him. I know that Sophie
pooped on the floor. There were a few things that I knew. There were a
bunch of things that I couldn't confirm or deny from my personal
experience or knowledge.
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Did the three of you also have a conference call or a call with
Representative Garrett and his wife that night?

No. I had talked to them on the phone, Matt had talked with them on the
phone but I don't think at any point I was talking to, when I was talking to
Tom and Flanna that anyone else was on the call.

Outside of the office, what about former staffers? Did you speak to
anybody about the article?

One texted me about it and he just said that he was thinking about us. I
responded thank you and that was it. Then he texted me when the other
articles came out and I didn't respond to that.

Who was that?

John March.

Did you ever talk to Nick O'Boyle about the article? What was alleged in
it?

Nick and I are friends and we'd been colleagues before working in
Congressman Garrett's office. I had gone out to talk to him about me
personally and obviously the article had been published at that point but I
wouldn't be able to delineate what specifically we talked about or didn't
talk about.

When you talked to him, where were you when you spoke with him?
In his boss's office.

Did you ever speak with him somewhere outside of his boss's office? Did
you ever talk with him at Bullfeathers?

That's a pointed question that would lead me to believe there’s information
that I did but I honestly can't recall. I'm not trying to be dishonest; I just I
can't recall if I did or didn't.

The best you can recall that's fine.

Can I ask a question? You had said earlier, just a point of clarification,
talking about whether there was a call with Jimmy and with Matt and also
with the Congressman. You had confirmed that you did not participate in

such a call.

To my recollection I didn't.
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Understood. I think when you were talking about that you said when you
were talking to Tom and Flanna but they were not on the call. Were you
referencing a separate phone call with the Congressman and his wife?

Yeah, there were multiple calls. The Congressman and his wife called me
to give me a heads up, sent me the email. I called Matt, who was on the
phone with Jimmy. The three of us talked. I talked to Tom again, actually
Matt and I were sitting together later that night. There actually was
another call where it was Tom, Flanna and then Matt and 1.

Just to break those apart, that last call that you're referencing, what was
that communication? What did you discuss with the Congressman and
with Matt?

The response to the article or the response to the reporter.
What did you all decide that response was going to be?

We sent a short statement which was published in the Politico article and
that was it.

Did you have any issues with that response? Did you feel that response
was accurate?

It's his response so I can't really make judgment on that. He's the one who
has knowledge of all of his actions.

You could have a judgment on someone's response to those allegations,
whether or not you felt it to be true or not.

He didn't go through and address things piece by piece. That's how I had
gone through and evaluated the article and I've already said that I think
some of the things in the article were true.

Again, back to that phone conversation you had with Matt and Jimmy, did
they confirm or deny parts of at least what was presented to them in that
email from Politico?

They did and I honestly can't recall which ones they did or did not. It was
a very busy time and a lot of responsibility was falling on me. I'm not
going to be able to accurately respond to what they had laid out. There
was the three of us talking and we weren't given much lead time from
Politico.

Did all of those communications occur through phone call or were there
email communications or text communications on that day?
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The only email was the one that Politico sent Matt on his official account
and then Matt had sent that to Tom and Flanna, Tom and Flanna had sent
it to me. The rest were phone calls.

Was there ever a communications embargo going on at that time?

Can you be more specific?

Was there ever directive by Representative Garrett for you all in the office
to not speak either to the press or to anybody outside the office about what
was happening at that time?

Its common practice that no one talk to the press about inter-office
operations other than the Communications Director. The Congressman
had asked me to make sure people don't delete any files. That was about it.
Was there ever a specific request though, during that time when the article
came out or the days leading up to the article coming out that staff

shouldn't speak at all to anybody outside the office about this topic?

Well, its standard practice to not talk about inter-office operations with
those outside of the office. Those were maintained.

Was there an additional directive at that time by Representative Garrett or
was it emphasized, that policy?

I mean we readdressed it, that Matt was the Communications Director,
he's the one handling any press or media inquiries. That inter-office
operations are inter-office and they shouldn't be shared with anyone
outside.

When was that readdressed?

I can't recall a specific date.

Was it after the article was published?

I wouldn't be able to tell you if it was after or right before.

When you say right before do you mean during the period of time when
you had knowledge that the article was forthcoming but had not yet been
published?

That was late at night. It would have been a couple days before if it was

before or earlier that day. Stuff about that article wasn't sent to our office
until late in the evening.
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Okay. Did the reiteration of that practice coincide in any way with the
publication or knowledge of the forthcoming publication of the article and
its content?

I wouldn't be able to confirm that because there were a number of things
happening in the office. Jimmy had departed from our office two or three
days prior to that. We were kind of going over a bunch of things at once. I
can't make that delineation.

Let's move on to some of the things specifically that the article addressed
and just walk through some of the things that were alleged to have
occurred and your knowledge as to whether you have experienced these or
whether you second hand you have knowledge of other people
experiencing them. These personal errands that were alleged to have been
tasked to staffers. Has Representative Garrett ever asked you to do a
personal related errand?

My nature is to always offer to be of service in whatever way I can. |
know at the beginning of his term I offered to be of help to him both
officially and personally if he ever needed anything. It can be quite
overwhelming being a freshman member. I really enjoy dogs and I had
offered at the beginning that I would be happy to watch their dog any time
they needed. I kind of had made blanket offers and then specific ofters like
watching the dog. This is over a year and three quarters. I can't recall
specifics with it.

How many times would you say you watched the dog?

Three separate accounts.

I'll be specific I guess. These are times not in the office, like on the
weekend or at night and you're not official time. How many times would
you say you watched the dog?

Three separate times.

This is over the course of your time in Representative Garrett's office?
Yes.

Did he ask you or did his wife ask you?

I believe he was the one who asked me each time.

When you took care of the dog was it at your place or their place?
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Twice at my place and then once at their place because the person I was
living with was also watching a dog and we wanted to give each of them
their space. The Congressman and his wife offered me to stay at their
place.

Was this just usually for about a weekend or how long?

It varied each time. The first time was a weekend and they were
anticipating being able to take the dog with them and then last minute
found out that the place they were staying they wouldn't be able to.
Another time it was when a family member of the Congressman had fallen
ill. T offered to watch it while they were out of town for that. Then the
other time was I believe a weekend.

Were you ever compensated for those services?

I told them from the get go that I didn't need to be compensated. I really
enjoy spending time with animals and they still gave me a gift card after
watching her the first weekend. I believe the second time that I watched
her, Flanna asked me to remind her to compensate me and I didn't remind
her because I didn't feel it was necessary. It was something I wanted to do
for them to make their lives a little bit easier.

The last time? The third time?
I don't believe I was compensated.

Again, related to the dog now in the office setting. How often was the dog
in the office?

It varied month by month.
Is there an approximation you could provide us?

It really varied each month. I mean, sometimes it would be a couple days,
sometimes it would be a couple weeks. She hasn't been in the office for
the last several months.

With taking the dog out for walks, letting it outside, any other tasks
relating to feeding the dog, things like that. Was that something the staff
would do?

Food was left out for her. It wasn't something that, like at 12:00 she needs
to be fed. She also had a pad that she could go to the bathroom on in the
office. People liked to take her out for walks. A lot of people in the office
smoke and they'd take her out when they'd go down to smoke or interns
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like to walk the dog. It was just kind of a variety of times and reasons and
who took her out.

Go ahead.
You said food was left out for her. Who left the food out for the dog?
I don't know. I just saw a dish.

Okay. Who would bring the dog to the office? How would the dog get to
the office?

Tom or Flanna.

Was there ever an expectation for staff that they take the dog out for
walks? The dog has to go out. How are people knowing that the dog has to
go out?

Some people would offer and some of the texts I gave to you people
would say, "Hey should I take her out? Do you know if she's been let out
recently?" Sometimes it's just people know that it's nice to take a dog out
to go to the bathroom outside or they were going to go on a walk. I
couldn't really say other than that. She generally would sit on my lap when
she was in the office or down at my feet. People would come back and get
her to take her out but I don't know where that direction was coming from.

Did anybody that either worked under you, some of the staff assistants or
anyone else ever explain to you frustration about taking the dog out or that
they didn't want to?

The only person who I can remember who might have expressed
frustration would be John March but other than him, I mean James Van
Den Berg used to work in our office. I know he had watched her one
weekend and Sophie really liked him as well. She'd hang out around his
desk. He'd take her out some but it was, to my knowledge the only one
who was really frustrated about it. Most people enjoyed having the dog
there and it was kind of a collaborative thing, someone is going out and
can take the dog out with you.

When John expressed frustration, what did he say?
I wouldn't be able to answer that. I can't recall.

I mean, what is providing you the basis for saying he was frustrated?
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He would get frustrated with a lot of tasks but with things that were
routine for him to do as legislative correspondent and other things. I can't
give you a quote. I don't remember.

Can I ask a question? How often was the Congressman's wife Flanna in
the office?

I don't think she's been in the office. I mean, it would vary again.
Schedules just vary month to month. Sometimes it would be a couple
times a week. And sometimes it would be ... weeks would go by and she
wouldn't be in it. And she hasn't been in the office, I don't think, since
February of this year.

During the time periods, I know you said it varied, but during the time
periods when the dog was in the office, did that coincide with those time
periods when Flanna was also in the office?

By and large.
Okay. And what was the reason that she was in the office?

She was ... There's a Congressional Wives Association. They have a lot of
events up here in the Library of Congress, in the Capitol ... that spouses
and members of Congress are invited to. So she was up attending those, or
dropping things off for Tom. Sometimes she would bring drinks by the
office for us, like sparkling waters. But a variety of reasons.

Go ahead.

When she was in the office, did she ever provide direction to the staff
about the dog or how to take care of the dog?

Not that I saw. I can't say it didn't happen, but not that I saw her
specifically say like, "You take out the dog," or "You make sure it has
food."

What about with regards to any other issues, besides the dog?

She helped with a number of general office happenings, constituents who
she knew that they needed help with something, who had reached out to
her, or that she saw posting something. And she knew that constituent
needed help, or needed a flag flown, or something like that. She would
pass along that information, and say that someone had frustrations about
policy issue acts and wanted someone to call them so that they could be
heard, facilitating those things.
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So I asked you about errands ... you had mentioned ... we've gone through
the dog. You've mentioned, for example, groceries. Did Representative
Garrett ever ask you to buy groceries, or pick up groceries, or deliver
groceries?

No.
Did his wife?
No.

Are you aware of anybody from the office, current or former staffers,
picking up groceries, buying groceries, or delivering groceries?

The only time I've ever heard of it was after the article was published,
trying ... I had no knowledge of where that could have come from. I know
someone told me that one time Denzel, who used to work in our office,
had offered to take groceries up to the Congressman's apartment since
Flanna was like seven months pregnant, or something. And he said he
would help bring them up. But that's the only knowledge I have of it, and
it wasn't firsthand.

And who told you that?
Tom.

Representative Garrett?
Yes.

Have you ever heard anyone talk about Denzel going to Costco with
Flanna?

No.

What about driving? Has Representative Garrett ever asked you to drive
him, or his wife, somewhere for a personally-related task? For a personal
purpose?

Jimmy and Tom and Flanna had a discussion about ... after a family
member had fallen ill having Jimmy drive Flanna to the airport. And it
ended up being Paul Hartman who drove Flanna to the airport. So I know
she was transported that one time.
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And then, one of our former interns had driven his daughters. But that was
something that the intern knew his daughters, and had volunteered for it. It
wasn't an official thing.

And who was that intern?
Tanner Hirschfeld.

When Paul drove Flanna to the airport ... do you know anything about a
request to change the oil, from the car?

Yes.
Okay. What happened there?

Flanna had asked — and this was what was relayed to me, from Jimmy, so
this is not firsthand. Flanna had asked Paul to change the oil, have the oil
changed in the car, I think on the way back. And Paul mentioned it to
Jimmy. Jimmy directed him not to. And I don't think that was
communicated back to Flanna. And Flanna just heard that it wasn't done,
without explanation.

Did you ever see Flanna become upset about that, towards Paul?

I never witnessed that.

Okay. Do you know anything about it?

I know that a week or so later — a little bit of time after, Paul was
downstairs in the basement at Cannon. And Flanna was trying to go
through one of the doors, and she had her hands full with the stroller, and
her baby. And Paul went to open up the door, and I think she got upset
because she felt like he was being overly kind when he wasn't willing to
do what she had asked earlier. And she, to my knowledge, she didn't know
background on that. And so she got mad at him, down in the basement.
And he came upstairs, and that's the extent of what I know.

Is that how you heard about it? It was from him?

Was from Jimmy and I talked with Paul briefly about it, and Paul had just
kind of mirrored what Jimmy had said.

Again with regard to oil changes, was that the only time Paul was asked to
change the oil in the car?

I think.
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To your knowledge?

To my knowledge, yes.

What about ... do know who Stephen Harvey is?

Yes.

Do you know if he was ever asked to change oil in the car?

He was. It was at an event he was at with a Congressman. And I can't
recall if he did, or if he did not, have it changed.

And how did you find out about that?
Jimmy.

Anybody else that it was requested of them to change the oil in
Representative Garrett's car?

I don't know if Flanna asked Jimmy to, since it hadn't been done by Paul.
But other than that, not anyone I can think of.

I want to direct your attention to the number OCE_0054.

And so, this is a text message you had with Jimmy on February 6th of this
year, is that correct?

Yes.
Okay. And in that text, what are you talking about here?

The first part, I can't recall. Because again, a lot happens over a span of
time. And even in the second part of the first message in there ... I was
explaining my thoughts on why Flanna might have asked him. And when
someone falls ill, you want people around you who you trust. And so I was
kind of outlining reasons why Flanna might have been asking him.

And does this relate, as you mentioned before, to the family member
falling ill and then Flanna going to the airport?

Yes.
This relates to that? Was Jimmy ever ... did they ever request that Jimmy

drive Representative Garrett's wife on any other occasions that you're
aware of?
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Not that I have knowledge of or can recall.

What about other staffers? So you've talked about Tanner driving the
daughters. Any other circumstances where any staff member was ... that a
request was made that they drive Representative Garrett or his family
somewhere? In a non-official capacity?

No. Not that I know of.

Moving on to clothing. You had talked a little bit about that, in reference
to the article. Did Representative Garrett ever ask you to pick up clothing
for him at his home, or somewhere else, and deliver it somewhere else?

One of the texts in the series I turned over-
I think it might be OCE number 3?

... was Flanna.

Let's see if this is what you're referring to.

Yes. So sometimes there was miscommunication with who was the point
person for what. And I was doing a number of things, as it related to a
committee hearing or something. And Jimmy was primarily
communicating with Tom, I think. And there were a blazer ... I don't know
if there's ... what other ... the things for him to wear to dinner. They
needed to be picked up at his apartment. And Jimmy was coordinating
that.

But Flanna thought I was. And so ... I don't know how much time had
elapsed between her first message, and the other two on there. But I hadn't
replied because I was doing some other things. And so Jimmy told me ...
Jimmy and I discussed verbally, and Jimmy told me he was sending Tripp
and John March over to get them. And so that's why I responded that, but
it was more so phone conversations between Jimmy and Tom, I think.

Is this the only time that a request was made to you, related to the
clothing?

One time I brought down ... I think it was a tie or a belt ... or it was
brought to me in the committee room I was in, and I gave it to him. But

other than that, no other clothing requests that were made to me.

Are you aware of anybody else in the office having that request made to
them, to pick up clothes for Representative Garrett? Dry cleaning?
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I don't think anyone ever ... to my knowledge, I don't think anyone picked
up dry cleaning for him.

And I guess I should separate that. What about the circumstance of going
to his apartment to pick up clothing and bring it to the office, something
like that. Did anybody do that?

On any given day, with him sitting on three committees and being short-
staffed as a freshman member, it's all hands on deck, trying to get things
organized. At one point in the office, I was the only staffer who had been
on the Hill previously. And so there were a lot of balls in the air, and a lot
of people doing different things. So there were days I was at my desk for —
and in the office for five minutes. And the rest of the time I was running
around the rest of the Capitol doing things.

So this is really the only — and the other instance with someone meeting
me over in the committee room. But I can't speak to if there were other
times. There's a good chance I wouldn't know about it.

What about anything else? I've gone through clothes. I've gone through
driving. I've talked about the dog. You've mentioned dry cleaning. Are
there any other tasks that were requested of you that were personal in
nature?

Not that I can recall.

Are you aware of anybody else, current or former staffers, that requests
were made of them to conduct personally related tasks, other than the ones
we've spoken about?

I think those are all the ones I can recall.

What are "TAMMY texts"?

It's an acronym that isn't an accurate acronym. It stands for "Tom asked
me to tell you."

And who developed that acronym?

I would assume Tom or Flanna? And it was developed, from my
knowledge, from when he ... during the campaign, during that time.

How often would Representative Garrett's wife text you, about anything?

Her and I would text about personal things so I ... we would text for a
variety of reasons. But sometimes it would be a couple times a week.
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Sometimes it would be weeks in between. It was very dependent on the
circumstances, and what we were texting about.

How often would she text other staffers in the oftice?

I can't answer that. I don't know.

Did Jimmy ever express frustration with her texting staffers in the oftice?
Yeah. He was trying to streamline who she was texting so that we could
make sure things were being given to the right people to do, or the right
responses were given back, and so that there was accountability with ... if
we were able to accommodate a request, or not. And that things were at
least given an answer.

Okay. So what do you mean by request?

Her facilitating with official things being done, such as constituent needs.
Coordinating things with Tom, like when I stayed at their house to watch
the dog, making sure that I'd given the key back to them for their
apartment. It just comes out in a variety of ways.

Was she assigning official responsibilities to staffers?

I think things are interrelated. She would work with the scheduler on some
of the things she knew about his schedule, to make sure that his official
scheduling was being done accurately and efficiently, like giving relevant
information with that. And then MacKenzie was doing some campaign
stuff for them on a routine basis. And so I know she would give direction
to her. And then Jimmy did campaign stuff as well, so I know she gave
direction to Jimmy.

I'm going to-

May I touch on something quickly?

Sure, sure.

You said that occasionally you and Flanna would discuss things that are
personal in nature. Do you have a personal friendship with Flanna?

I would consider her someone who I'm friends with, yeah.

Okay. How often do you communicate with her, with regards to things
that are personal in nature?
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It just depends. I think it's hard to put a standard on that. With people who
I'm friends with that I don't work with at all, it varies a lot, too. So 1 ...
again, several times a week. Sometimes weeks would go by, and I hadn't
talked to her.

Okay. Do you see her socially, outside of work?
Sometimes.
And what do you do, when you see her outside of work?

She's invited me to dinner, or lunch, at their place. Just random things
around town?

And is that something that you attend with her, just the two of you, or are
there other individuals that join you?

Tom was at both the lunches and dinners I had at their place. It just kind of
depended.

Okay. What about other staffers, on those occasions? For the lunches and
dinners?

I think both of the times that I had dinner and lunch with them, it was just
me and Tom and Flanna. But sometimes I would hang out them, and
Jimmy would be there. It's hard to recall specific instances.

You talked about Jimmy being frustrated, because he wanted to streamline
communication between Flanna and the staff, correct?

Yes.

I just want to try to get an understanding. You know, you say that Flanna
and you had personal communications, right? And I know that you're not
part of the communications between Flanna and the other staff necessarily.
But why would Jimmy express frustration at personally-related
communications between Flanna and staff members? Just, can you help
me understand why ... what specifically was his frustration based on?

Being Chief of Staff, I think he wanted a pulse of what was going on.
And what do you mean by "going on"?

Anything that was ... any task that were asked, he wanted to know and
make sure that we either did it, or we didn't do it, depending on if we were
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allowed to or not. And then also to be able to make sure it was taken care
of.

When you say "tasks," and whether you were allowed to or not, what do
you mean by that?

Things like constituent aid. Things like that. Her involvement with those
types of things. And ethics ... I've been very unclear when we seeked ..
when I had personally seeked guidance from them asking if members'
spouses are allowed to be involved in that, just to make sure we had a
clear answer from Ethics. And one counsel told us that she absolutely was
not allowed to be involved in any way. And the Chief of Staff for Advice
and Education told us that she was absolutely allowed to be involved to
any degree that she wanted to, if she was volunteering her time to help
with those things.

Okay. Well let's break that down a little bit. So when did you make that
inquiry into ethics?

So, our scheduler when she had ... Marissa, when she had questions

about ... scheduling is one of the more complex roles on the Hill as it
relates to what is official, what schedulers are allowed to do and what they
aren't. And so sometimes she would ask me questions and be like, "Hey!
Do you know if I can put this in?", or like, "Do we need to do this on my
own time?"

Various questions about what's allowed to be put in his calendar. And
when I could, I'd give her answers. When I didn't know, I would tell her
and she would refer to the Ethics Manual or call down. And so she had
point of contact in Ethics named ... I wrote down his name ... Robert
Eskridge. And she had gone down and asked him a couple of questions.

Then, later on, Tom wanted to have an all-staff meeting. And he wanted
Ethics to be there, just to discuss when tasks are asked, if you don't think
that they fall within official parameters, if you have questions about it,
who you should go to, to get that clarification. And so we knew that
Robert was going to be in attendance. And the scheduler, Marissa, and I
went down to talk to him about some things that we thought were unclear,
and we would like him to address in the meeting.

And when we emailed him, or we tried to stop by and see him, he
conveniently wasn't there. And then he emailed us back and said that he
wouldn't be in the meeting, no explanation as to why but that his
colleague, Jessica Baker, would. So then Marissa and I went to talk to
Jessica Baker, who's also Counsel, and we talked to her about the things
that we wanted to address in the meeting. We asked for clarification as to,
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if a spouse can be involved in constituent services, kind of those things,
just to gain clarification because different people were having different
answers on that, different thoughts.

And I know, I wanted to get that clarification for Jimmy as well. And we
also expressed to her that we were frustrated because the Congressman
had been texted by Robert that staffers had come to ask him questions.
And we had been told on multiple occasions that any conversations that
staffers have with the Committee on Ethics, and their Advice and
Education branch, are fully confidential, and that's a clear breach of it.

And she was like, "You're right. That shouldn't have happened. That's
against our rules." And, day of the meeting, Jessica doesn't show up. It's
two brand-new people. We were given no heads-up, even though we had
come down to express that we weren't getting consistent answers with
things, that Robert wasn't ever there if we had questions to ask him. And
he had been the point of contact. And I never even met him because, by
the time I tried to ask him questions, it never worked out.

And so Jessica wasn't there. They sent up the Chief of Staff for the Advice
and Education branch, who was Tonia Smith, and a colleague with her
that ... I don't recall her name. They came up during the meeting. After the
meeting, Marissa and I sent an email to Jessica Baker saying that the
meeting that we had with her left us feeling comfortable with the
Committee on Ethics, and that things that we thought were unclear were
going to be clarified. But we were really disappointed to not see her in the
meeting, and to not have been given any heads-up on that, which was the
whole point of us going down to ensure that things were addressed.

We did not get an email back from her. So we went down to talk to Tonia
Smith, who is Chief of Staff for Advice and Education. She informed
Marissa and I that she directed Jessica not to respond to us. And at that
point, I haven't communicated with the Committee on Ethics since. And
she also told us that Flanna should be as involved as she wants, and that
she should volunteer her time as much as she wants.

Okay. So let's go back a little bit-

That was Tonia who said that, the last statement that you-

Yup.

Okay.
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Let's go back a little bit. You said that the whole reason ... and it was you
and Marissa that went down right, initially because there were some things
that you were unclear about. What were you unclear about?

The oil change thing — if Paul had wanted to do it on his own time, say
during his lunch or before or after work, is he allowed to?

Is Flanna allowed to tell us that Constituent X has a question about
something, and needs a phone call?

Things that, regardless of if we were fine or not doing it, Jimmy or
someone had a question as to if we could do it, since it was being directed
by her. And I think it's a basic and valid thing to get clarification on, and
something that should be a straight answer, and then evidently isn't.

So you mentioned those two things. Anything else that you wanted
guidance on, from the committee?

Marissa had specific scheduling questions. But she had different
conversations with them than I did.

What about in a similar vein as oil changes, other requests made
Representative Garrett or Flanna, asking staff to do things? Did you bring
that to the Committee's attention?

I can't recall other specific things. They talked to us that staff absolutely
needed to be reimbursed if they did anything personal for them. And they
gave us examples like people ... so do you know — Jimmy, and I think
Dakota, helped them move a few things when they were moving
apartments. Jimmy was moving into their old apartment. So that would
fall under personal tasks.

But the reason I thought of that was Ethics was just talking about, Jessica
Baker was talking about some general things that staffers had done in the
past that could lead to issues down the line, and they had talked about
another member whose staffers had helped. And even if they wanted to
help, they needed to be reimbursed for it. So they gave us some examples.

And I know we had mentioned the oil change, and then general constituent
requests.

When you went down with Marissa initially, was Jimmy aware?
No, we did not tell him.

Was the Congressman aware?
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No.
So why did you guys not tell Jimmy or the Congressman?
There was no need to?

How did you find out that one of the counsels on the Committee had
texted that member?

Because Tom told Jimmy, and Jimmy told me.
Was Representative Garrett upset about that?

As he said in one of his texts that I turned over to you, he had frustrations
with feeling like staffers couldn't come to him and ask for clarification,
like they could only come to Jimmy and ask for that clarification, and flow
of communication and who was giving direction. And so when he heard
that staffers had gone down to ask who they could be given directions
from, and stuff like that, and ... I don't know who had gone down and
talked to Robert about that.

I don't think it was Marissa. And it wasn't me because I never had the
opportunity. Robert never made himself available to meet with me. So, 1
don't know who it was who talked with him, or the specifics about that.

Okay. I was under the impression that you had initially made the first
contact with Robert. It was someone else on staft?

Marissa had gone down to ask him questions prior to me ever trying to.
And then when we knew that there was going to be an all-staff meeting,
and that Ethics was going to be there, we thought it was a good
opportunity to make sure that everybody was on the same page with things
and get things from the get-go, to have them to address so people didn't
feel like they needed to ask certain questions.

It's just better to handle things from the start. And so we felt like it was a
good time to go down, and have them address things when the staff was
all meeting with them.

I had asked you why, you know, you didn't tell Representative Garrett or
Jimmy, and you said you didn't feel that they needed to know. But you
went down there to get information so that you'd feel comfortable with
what the Committee's advice on this stuff. What would you do with that
advice, had you gotten it? Had Robert been there?

He would’ve given it to all-staff.
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So it wouldn't have been just to you and Marissa? There was a plan to
have that information relayed to the whole staff?

That's ... they were coming in to be in our all-staff meeting, hence them
talking to the whole staff.

But was that provoked by you and Marissa initially?
No, that was something Tom wanted after Robert had told him that
staffers were coming down to ask him who they reported to, who they

took direction from. Tom asked for all-staff to have a meeting, and for
Ethics to be there.

Marissa and I then took the opportunity to go down, to make sure that we
were having the most effective meeting as we could, and to get
clarification on things people were clearly confused on, including Ethics.

I just want to make sure we get that timeline correct. So Marissa, or
someone else on staff, had made some type of communication with Ethics
at some point, and interrupt me if I'm getting this incorrect, but at some
point, the fact that staffers had been communicating with Ethics was
texted to the Congressman, by Robert?

Mm-hmm (affirmative).

Okay, so just for the recording, if you could just say, "Yes, you're correct.”

Yes.

And then, the Congressman wanted to have an all-staff meeting after
learning that staffers had gone to Ethics? Is that correct?

Yes.

Okay. And prior to the all-staff meeting, you had gone down to the
Committee on Ethics to discuss with them, directly, some of the concerns
and understand their perspective prior to the meeting?

Yes.

Okay. Just want to make sure.

And, what month is this occurring in?

I think March, but-
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0f2018?

Of2018. But I can't-

You had said that ... when the Congressman learned through the text
messages that staffers had gone to talk to Ethics, and you had some text
messages yourself with the Congressman about that. And you said he
expressed frustration and, I'm sorry, correct me if I'm wrong, but I think
you said he expressed frustration about why people didn't go to him

directly? Is that-

It was one of the texts. I may not find the exact one that I included. It was
from ... it's Number 38.

This is OCE_0038?
Yes.

And this is subsequent to him finding out that people had contacted the
Ethics Committee?

And after the meeting, but it relates in-
So-

... and the reason why he called the all-staff meeting with Ethics being
present.

So why didn't you go to the Congressman, yourself, with the questions
that you had about ethics?

Because ethics is the best to interpret ethical rules and guidelines. It's
better to go to the person who wrote them and is tasked with giving advice

and education.

Had you had any conversations with the Congressman about these issues
that you had questions about?

No, because I never had any questions with things that I was asked or
directed to do.

Your questions were about things that other people were directed to do?
To a degree. Also just general involvement, like I've said before, with the

wife. I was always happy to reach out to a constituent once it had been
relayed to me, but I think there was confusion with — Jimmy had confusion
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as to if she could ask for those things to be done. That's why specifically
Jessica said, "She is not allowed to ask you to reach out to a constituent,"
and then Tonia said she absolutely is. It was general things as well. It was
necessarily just specifics.

So those areas of confusion, were those topics that you had discussed with
the Congressman?

No, because those were conversations I'd had with Jimmy.
Okay. What did Jimmy say about those areas of confusion?

I was trying to get clarification from Ethics as to if we could or could not.
Me asking Jimmy wasn't going to be as much help as me asking the
committee. I wanted to just get information straight from the source.

Understood. I understand why you would want to go to Ethics about that.
What did Jimmy say when you talked about those areas?

I don't think he knew the answer to that, but I think he wanted to
streamline things. He preferred requests from Flanna were not being made
to staffers even if it was constituent things because he wanted to have
knowledge of all requests that were being made.

Was Flanna making any requests that were not related to constituents at
that time?

There were things I volunteered for like watching their dog, but Tom was
the one who asked me, I think, every time, each time I watched her to

watch. But I would text with Flanna about the details of it.

Again, was she making any non-constituent related requests of the staft at
that time?

There were people like Jimmy and MacKenzie who worked for the
campaign, so yes, she was making requests of them that were not official
that could've related to campaign or other things, but I wasn't in on those
threads.

How are you aware of that?

Through Jimmy and MacKenzie telling me.

I just want to refer you back to the 38 document here. I just want to get a
little awareness of the time here because the document before, and 1
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believe they kind of follow chronologically, number 37 is June 1, and then
number 39 is June 5. Do you know when the date is on this number 387

Yeah, [ may be able to clarify. We sent this to you in the response of
yesterday about our redactions. Staffer 1 looked on her phone, and the text
on OCE_0038 is from June 4.

Okay. Okay. Again, correct me if I'm wrong, but this number 38 here, this
text was a result of, this is, I think, what you told us, Representative
Garrett being aware that staff had contacted the Committee?

No.
I had asked you when that had occurred, and it was in March?

The first part, it wasn't directly as a result of him knowing staff had
contacted Committee. It was a combination of how we felt like Jimmy set
up standard operating procedures, and part of that came from him being
told that staff had contacted committee. It's not just one thing. At this
point, Jimmy was no longer with their office. I think most of my contacts
with Ethics were in March, but I don't know for sure.

If I could direct you to OCE_0048. This is January 12 of this year.
Yes.

This type of communication from Jimmy, was this something he would
commonly write to you?

Type, meaning?

Is this something he would commonly express to you? He's saying, "Next
time someone complains about doing things not in their job description,
remind me to tell them the story where I went to three different stores
before 9:00 to find Tom's skim milk." Would he express similar types of
communications to you?

The first part of that communication, yes, there were a number of people
who were formerly in our office that felt like they were only to do X, Y,
and Z even when A, B, and C needed to be done. Some of them are no
longer with our office. There was frustration with us being a team and
some people not doing what needs to be done. The second part, anyone
can have a day when they're looking for something or trying to do
something and they run into eight different roadblocks.
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With the focus on, "Next time someone complains," that's in relation to
former staffers?

Yeah, and staffers in general just complaining about saying ... I'm doing
our financial approvals now, and that only started recently. I have texts
that reference that. That's not in a Legislative Director's job description,
but I do it because it needs to be done. There are lots of tasks that need to
be done. There were a number of people who didn't feel like doing
anything that wasn't directly in their line.

Okay. In that same context, people complaining about things not in their
job description, were any of those people complaining about things not
related to official responsibilities?

It's a pretty general statement, so I don't know if I could answer that
accurately.

What you just described to me is it's not in your job description, but it's
still an official responsibility, correct?

Yeah, and a number of people had official relationships with them. Almost
everyone else on staff from our swearing in staff had been on the
campaign with him and had personal relationships with him and his wife. I
can only say what people have said as it relates to what they've said to me,
not to other people. Here he's talking about people who complain to him.

Okay. I asked you what Jimmy meant by that, and you provided me with
an explanation that it relates to former staffers and current staffers who
find that they're not doing something in their job description related to,
you said X, Y, and Z, and A, B, C, right?

Yeah, and I gave an example of me doing financial approvals, and that's
not in a Legislative Director's job description. I was using an official
example because that's what I'm going to know more of than official
versus unofficial. MacKenzie and him were both doing campaign stuff. I
don't know what all went into that.

This text message chain and the sub-text message here that he's pasted in
here is about going to get skim milk.

Yes.
The context for that is something that would not be an official
responsibility. Why is he referencing this as the point of contrast when

he's saying, “Next time someone complains, I went out and had to get
skim milk for the Congressman”?
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I don't know.

Do you want to give some context about why he was getting this skim
milk?

Tom had a radio interview at 7:00 a.m., and Jimmy wanted to be over
there with him for it. Jimmy was on his way over and he asked, "Anything
else I can get?" Clearly before that they were talking about Jimmy being
on his way over. If someone is passing by a number of things and
someone else is staying in the same spot and needs something, it's normal
to ask if you can pick anything up. I don't know if Tom asked him or if
Jimmy offered if he wanted him to get anything on his way over. I don't
know. Then obviously Jimmy was getting skim milk for him. That's what
it's about. I don't know if he was asked or if he was offered. I can't answer
that. I know Jimmy was driving or walking, I think he was driving over to
Tom's, and Tom was at his place.

I had asked you initially about your awareness of people complaining
about things not in their job description, and you provided me with some
information. Can you say whether or not in each of those instances people
were complaining about officially related things that they were tasked to
do not in their job description?

Yes, there were a number of people who complained about officially
related things that I would say are in their job description. They were
complaining about having to do those. That's why I gave that example,
because that's what I'm familiar with.

What about anyone referencing complaining to you things that were not in
their official job description but are also not official, personally related
things? Did anybody complain to you about that?

This is an example of Jimmy complaining about that.

Besides Jimmy complaining about this.

I don't know if I can pinpoint a specific thing.

It doesn't have to be specific. It can be general.

I need a minute.

You want to take a break?

Yeah.
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Why don't we take a break?
Okay. I'll pause the recording.

This is Paul Solis. We're back on the record here with the interview of
Staffer 1. When we left, Staffer 1, we had asked you a question about this
OCE_0048 and your conversation with Jimmy about staffers in the office
complaining about doing things not in their job description. When I'd
asked you that, you had relayed to me that, for example, you have been
asked to do things that weren't in your job description, but they were
officially related things. I then asked you whether people were
complaining in the office about doing things not in their job description
but were not official. At that point, we took a break. I'm going to reiterate
that question to you, whether or not you're aware of those complaints
occurring in the office.

The only person I can definitively say would be Jimmy. John March
complained quite a bit about things, but by and large as my memory
recalls, they were official things that he was complaining about. He would
complain about having to check the faxes as a Legislative Correspondent,
which number one, was in his job description, and two, is something he
should be doing. He would complain about things like that. He wasn't
someone who wanted to do other things for the member. I told you that I
had offered from the get go to do whatever I could to make their lives
easier. He's not someone who had really offered that or did that. I don't
think he was particularly fond of Sophie all the time, but I can't recall
specific instances or quotes.

I asked you that question and you said Jimmy. What was Jimmy relaying
to you about his complaints with doing things that were not officially
related?

Some things were campaign-related.

What was campaign-related?

Campaign fundraising, organization of events. I don't have a ton of
experience with campaigns, so I can't say much other than that. Those are
the two things I know he really did.

He complained about doing those things?

Sometimes the details of them, organizing things and getting responses

from Tom or input from him, or just how much time it took up. He was
feeling pretty overwhelmed at certain points.
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Okay. What about non-campaign related, non-official things?

Here's an example of the skim milk. Other than that, I can't point to a
specific.

Jimmy never brought things like that up to you?

I'm not saying that. I'm saying I can't recall.

Do you recall generally? You said you can't recall specific.

It was a stressful time. A lot of things were going on. Any freshman office
is a lot to get involved in. He would complain about things, but I can't
recall specifics.

Do you recall generally him complaining about being asked to perform
any type of tasks that were not related to the campaign, not related to the

official office?

I gave you the text about him driving Flanna's car. This is over a year and
three quarters. It's hard to remember specifics of things when-

Again, generally, not asking for specifics. Do you recall generally those
types of complaints about things that were not campaign-related and not
official?

I'm sure to some degree he did because he was complaining about this. I'm
sure a lot of things meld together, so yes.

How often did that happen?

Like I said, if I can't give specific examples of one, I'm not going to be
able to give specifics of how often.

We'll move on to some other texts, and maybe that'll provide a little bit of
help on what's going on. Do you have any more questions, Helen?

No, go ahead.

I want to move on to Dakota and MacKenzie and working with the
campaign. Did you ever talk to Dakota or MacKenzie about being
compensated by Representative Garrett's campaign committee?

Jimmy had told me that he was going to create a position on the campaign

side that someone was going to be paid a small amount to do campaign
things for the Garretts. He asked me who I thought it should be between
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Dakota and MacKenzie. I suggested Dakota. I thought he had a little bit
more free time. Jimmy had asked Dakota if he'd be willing to do it. I
talked to Dakota because he wanted to know my opinion on it. I told him
it'd be a good idea to go down and talk to Ethics to get clarification on
what you can and you cannot do. For an example, you have your lunch
hour, which is your lunch hour. From the rest of the day that is laid out in
the employee guidebook is official time. That's sometimes from 9:00 to
5:00 and sometimes from 9:00 to 6:00. I talked to him about that. Then
Tom and Flanna decided to go with MacKenzie. I don't think I talked to
MacKenzie about it before she made the decision. I know she was paid on
a monthly basis, I think, from the campaign, but I don't know the specifics
of that.

What were the job expectations?

I don't know. I didn't see the contract, or I don't know if there was a
contract.

You don't know if there was a contract?

No, I didn't see one if there was. I don't know. I just know that Jimmy
created-

Not if you saw one. Do you know if there is a contract?

No, that's what I said. I don't know if there's a contract. Jimmy told me he
was creating a position, and that he was either going to have Dakota or
MacKenzie do it, and that he was going to pay them monthly. I don't know
the amount, and I don't know the specific details.

Jimmy told you he was going to create a position. He asked for some
guidance from you on who should, between Dakota and MacKenzie, who
should have that position. Did you talk about the types of responsibilities
that that person would have when he was asking who you should
recommend for the position?

Various things like getting thank you cards, or running things to the post
office, things like that that help tie up loose ends with campaign stuff. 1
don't know if there was a certain description that was ever written down or

parameters with that.

Did you ever discuss with Jimmy and Matt sitting in a room together
about what this-

Which Matt?
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Matt Missen, whether or not this was going to be the types of role and who
to select with it? Do you recall that?

I think Matt wanted it to be Dakota as well because MacKenzie was
starting to help with some press things. He wanted her to be more
available to be doing those, so I think he thought Dakota would be the
better choice as well.

Were you, Jimmy, and Matt ever together talking about this?

I think we were all together. I don't know if I had just talked to Jimmy. I
know I talked to Jimmy one-on-one about it, and I know I talked to Matt
about it, but I don't know if the three of us ever talked together. There
were lots of conversations throughout the day.

Was there any expectation at all that whoever was selected for this
position would be doing some of the things that we talked about, some
errands or doing things for Representative Garrett's wife?

She was heavily involved in the campaign in the first go-round and then
also working on his reelection when he was running, so a lot of that
direction would be given from Flanna.

Did Flanna have a role with the campaign? Did she have an official role?

I know that there was some talk about giving her an official role and title. |
don't know if that ever came to pen and paper. I think it did, but I couldn't
say for certain if it officially did.

Did this role have anything to do with the frustration that Jimmy had
expressed to you about Representative Garrett's wife's contact with staffers
and streamlining the process?

It was all about streamlining. Having one specific point of contact for little
campaign errands that you need done is helpful. That's why he created that
position. Having one point of contact for constituent requests and
assistance in the official office is helpful. It's just helpful for tracking
purposes and all of that.

Did these two things relate to each other then?
In what way?
At first, I had asked you whether or not Jimmy was frustrated by the

communication he was getting to different staffers in the office, and you
said, yes, there was a desire by him to have a streamlined process. I'm
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asking if what you told me there relates to this new role that either Dakota
or MacKenzie would take on.

Yes.
Okay. You talked about campaign errands. What do you mean by that?

Like I said, getting thank you notes, bringing things to the post office,
going to fundraising events, taking photos at them, those sorts of things.

Okay. How do you know, for example, going to the post office is a
campaign-related task?

If you have things that need to be mailed for the campaign, that'd be
campaign-related. I was not involved in specific instances of her going to
the post office, so I can't speak to-

Were Dakota or MacKenzie ever expected with this new role to do tasks
that were not related to the official office and not related to the campaign?

I don't know if there was an expectation of that. I know MacKenzie
watched Sophie, and that's neither campaign nor official.

Was that part of her role with the campaign?

Like I said, I don't know what specific duties. I know she would take
things to the post office sometimes and sometimes help with certain thank
you notes. Other than that, I don't know if there is a contract right now
with specific job duties, or if there's just a sheet with specific job duties
and no contract, or what the specifics were of it. I just talked verbally with
Jimmy, verbally with Matt, with Dakota, and then also with MacKenzie
after the fact, but I never saw any official or contractual stuff.

Okay. I just want to be as plain as I can with you about this. We have
received information that it was an anticipated part of the responsibilities
for either Dakota or MacKenzie in this new role, that they would be doing
non-official, non-campaign errand running as part of this arrangement. I'm
asking you whether you have an awareness of that.

I know that people would help out with specific personal things. Like I've
said, I offered to help them with certain things. I don't know how that
breaks down with that specific contract if there was a contract, so I don't
think I can answer that.

You can't answer whether you were aware in discussions with Jimmy or
Matt that part of the expectation of Dakota or MacKenzie was to do non-
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official, non-campaign errand running? You can't tell me whether or not
you have an awareness of that?

I know I did things that were non-campaign or official related, I know
MacKenzie did them, but I don't know-

Let me stop a minute. Listen to his question. All he's asking is are you
aware of the role being created for Dakota or MacKenzie specifically so
they could do personal not campaign things, not whether they actually did
them or not, but whether the role was created. I don't mean to interrupt.

That's exactly right. That's exactly right, Evie, and I want to do that in the
context of we received information from multiple sources that that is true,
and in fact you were potentially in the room when these things were
discussed. I just want to give you the opportunity to say whether or not
you're aware of that question.

Your awareness is what you know or don't know. I don't want to put words
in your mouth. Go ahead.

Yeah. I know MacKenzie did personal things for them. I don't know what
was laid out in that role officially. She did non-official things for them, but
I wasn't in the room when Jimmy was bringing it to her. I know that
having more contact with them opens up the opportunity for them to ask
her to do those things, and I know she did personal things for them. I'm
not trying to say that she didn't.

I just want to know if those personal things were anticipated to be part of
this arrangement with the campaign.

That you know of.

It's hard for me to answer because she was supposed to be paid for the dog
sitting she did. That wasn't with campaign, and that was personal. She did
personal things, but they were supposed to be compensated.

If you could separate your knowledge of any specific personal things that
she did and just think specifically about this role that was created to be
paid with campaign funds, and you had some conversations with people
prior to the decision whether or not to hire Dakota or to hire MacKenzie,
in this role, when they were anticipating creating this role, was it
anticipated that that person would perform any type of personal services?

I believe so, but they were to be paid for separately.

What do you mean by separately?
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Tom and Flanna were to pay MacKenzie for her dog walking not with
campaign funds. Yes, you could say there was an anticipation for some
personal things, but I don't think it was contractually like that because they
were paying her from their personal money for watching the dog.

When you're thinking of that payment with personal money for walking
the dog, why are you associating that with this arrangement with the
campaign?

Because you're asking about personal tasks and MacKenzie. That's an
example that I know of where she did something but it was clearly
personal. I don't know if she ever was paid for it because her and I had had
a conversation about that. That money was supposed to be personally from
Tom and Flanna. Yes, there was probably some expectation that she do
personal things, but I never saw any sort of contract, and I know that they
were paying for it separately. That's where it melds together but is also
clearly separate as well.

How do you know that they were paying for it separately?

I didn't see their checkbook, but from my understanding, she was on a
monthly payroll. I don't know if that was a check being mailed to her,
direct deposit. I have no idea. When she watched Sophie, she was like,
"Yes, I'll do it as long as I get paid," and Jimmy said he would make sure
she was paid. She had talked to Tom and Flanna about that. I don't think
they had cash on them at that point and they were like, "Oh, we'll pay
you." If it was being paid for by campaign, I would imagine it would have
been done for a reimbursement with the House’s and added on to the
methods you usually pay for. Those conversations wouldn't have
happened. Is that clear enough, because I do think they're related, but the
monetary part is separate from my understanding.

When you were having the conversations about the creation of this
position, did you talk about the fact that dog walking was something that
the Congressman and his wife needed?

Yes, and we had also talked about how that was going to be paid for, that
people who watched the dog were going to be compensated. From my
understanding and interpretation, that was going to be separate. Yes, it was
talked about in that conversation, but it wasn't the same pot of money,
which makes a distinction between job description for campaign and non-
official. I don't know what other requests they were making.

Who was it who told you it was not going to be the same pot of money?
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No one specifically said it was going to be different pots, but it was the
way it was talked about. It was person will get a monthly amount for the
campaign work they do. If people watch the dog, they'll get paid for that.
The way it was talked about made it appear that it was going to be
different money. I'm decently confident in my belief that it was.

From that point forward, how often did MacKenzie walk the dog?

I couldn't tell you how often she walked it. Her and I watched the dog over
the period of time that they had a family illness and were gone. Her and I
shared watching the dog. We have the text threads on there. She watched
it at least maybe two other times. I can't recall exactly. She was walking it
then. Then when the dog was in the office, any number of people would
take the dog out.

Okay. Those people and the occasions when MacKenzie walked the dog,
were they compensated?

Not for walking the dog during the day, no.

Okay.

All right, let's move on to OCE_0056 and 57. I don't believe there's a date
on here. Do you have any idea, once you get a chance to read it, what the
date on there might be? Even if you could approximate it.

That was February 28.

I want to direct you to the top there where you say ... I think your texts are
on the right-hand side, correct?

Yes, sir.
It says, "Was she fine with Dakota?" What does that mean?

I was asking was Flanna fine with having Dakota do the campaign-created
role.

This relates to the discussion we just had about the new role.
Yes, that's correct.
I want to direct you then below that where it says, "My days are slowly

getting numbered unless I can somehow fix that situation." What was
Jimmy talking about there?
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He was talking about the conflict that he had with Flanna and Tom with
getting things done and then certain requests that we couldn't officially
accommodate, getting those done.

Okay. What do you mean by requests that we couldn't officially
accommodate? What do you mean by that?

Personal.
Okay. What types of things?

So much was happening at the same time that it's hard to recall specifics.
And I'm not trying to mislead you or withhold information, there honestly
was a lot going on.

Understood.

It was just various things like they wanted Christmas ornaments picked up
for people, and it was more of a campaign related task, House ornaments
at the gift shop, and so getting that done while not having someone do it
during their official time, and just requests that they were making like that.
So, kind of related to creating the role or being able to say, "No, that's not
official. We can't ask staff to do that type of thing."

How do you know that, for example, the ornaments were campaign
related?

I think they were going to donors.

What other examples can you give us besides the Christmas ornaments,
that were not official, that you're referencing by this text here? That
Jimmy's talking about by this text.

This was February.

I just want to, you know, for the Chief of Staff to say his days are
numbered because of a request for Christmas ornaments seems extreme,
so I just want to know what else is happening.

Yeah, so this was part of an ongoing thing. Jimmy and Flanna had their
differences, and I know there were multiple discussions about whether or
not Jimmy was going to maintain his role from starting in January on. Part
of it was taking direction from Flanna, and either being able to
accommodate things or not, and increased tensions between them. Him
saying his days are getting numbered are a result of those conversations
that they had about whether or not he was going to maintain that position,
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and stemming from things like Flanna making a request and his response
to that and the tension that came from it.

Okay. Was Flanna making any requests that weren't related to the
campaign?

I mean, she would ask him to do things like when she asked him to drive
him to the airport. And that's not the only time she did that. That's the only
time, from my knowledge, that she asked him to drive her to the airport,
but that's not the only time she asked for personal things, but I don't think I
can recall a specific example.

And you know that by Jimmy telling you that?

Yes. But [ wasn't on the threads, I think most of them were put on a thread
between Jimmy, Tom, and Flanna, or Jimmy, Tom, Flanna, and Marissa.

Below that you say, "That will be good." And D dollar sign. Does that
refer to Dakota?

Yes.

Okay. To do that so he knows the parameters, and what do you mean my
parameters?

What I said earlier with what you can and cannot do, what to be careful of.
To make sure that you do things either before 9:00 a.m., during your lunch
hour, or after work hours, or simple things like not taking a pen home
from the office and using that to write anything campaign related, because
that's official resources being used. Things that you just may not naturally
think of, because he was new to the Hill, and so those types of parameters.
Making sure you don't use your work phone to Google anything campaign
related.

You said, then, after you said, "I want everything by the books," you say,
"It sounded like Tom was better about it." What did you mean by that?

More receptive to Jimmy's responses as to if we could do things officially,
or if they were unofficial and if we could complete them or not.

And he responded, "This shit has been brutal." Again, you know, he's
using very extreme language about his difficulties and frustrations at this

time. What is he referring to there?

I mean, I think that's a loaded text. There are a lot of things that can be
behind that.

Page 42 of 64

18-1329_0043



NN RN

oo

10
11
12
13
14
15
16

17
18

19

20
21

22
23

24
25

26

27

28

29
30

Paul Solis:

Staffer 1:

Helen Eisner:

Paul Solis:

Staffer 1:

Paul Solis:

Staffer 1:

Paul Solis:

Staffer 1:

Paul Solis:

Staffer 1:

Helen Eisner:

Staffer 1:

Helen Eisner:

Transcript of Interview of Staffer 1
August 15, 2018

I'm asking you-

Hill jobs are very stressful, and for him specifically it's a combination of,
he had been on the Hill for less than a year, and he was in the Chief of
Staff position, so he's having to get up to speed on everything with that,
he's having to deal with all the staffers who report to him and making calls
on things like that, he's having to try and delineate what's official, what's
unofficial.

Right. It's just the first clause of the text message is, "I should have just let
them do whatever." I mean, he's not referring to all of his general-

Is that talking about his general stresses as Chief of Staff?

Yeah, so that's what I'm getting to, is it's a combination of a lot of things.
Part of that, which I was going to finish with, is him giving responses back
to them as to if things are official or unofficial, and if we can or cannot do
them. That's what that's referring to. I should have just let them do
whatever is referring to him giving them yes or no responses and if we can

or cannot do them.

And when he says them, “let them do whatever”, who does he mean by
that?

Tom and Flanna.

To the next page, on 57, you say, "I'm sorry, you don't deserve that for just
making sure we are following the law." What do you mean by that?

That he shouldn't have been getting pushback on giving them yes or no
answers on if we can do things or not.

And Representative Garrett and his wife were giving him pushback on his
answers?

From my knowledge, sometimes, yes.
Do you remember any specific instances?
No. I wasn't on those text threads.

Okay, what about times when he told you about specific instances where
he gave them an answer and they pushed back?
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I mean, the changing of the oil is one. She wanted it done, it wasn't done.
He had told Paul not to do it because it wasn't in his official capacity, and
Flanna was frustrated that it wasn't done.

Besides that instance, how often would he tell you about instances where
he told them something couldn't be done and they pushed back?

I couldn't give a ballpark.
Okay.

But I know that there was a bit of constant tension between him and
Flanna.

Maybe you couldn't give a ballpark, but are we talking about more than 10
instances?

Maybe. It's hard to differentiate just because he did campaign stuff, which
I really wasn't as involved in. I've never really worked on campaign, so I
don't understand that side as much. The official side, which I obviously
was heavily involved in, and then personal stuff. So, frustrations would
kind of come, and any given day you're having to deal with all of them, so
frustrations would kind of come out all at once. Probably more than 10,
but I can't say definitively.

Well, if this helps you, the last text he says, "I don't know how many
conversations we have had about this." Which leads me to believe there
was a significant amount.

Yeah, but that's about ... I mean, I'm saying it was probably more than 10,
but it's about pushback in general. I mean, understandings of how many
people you can take on a White House tour that's being led by them. I
mean, there are very clear guidelines with how many people you're
allowed to bring in, and so giving someone an answer that they don't want
to hear ... There's just frustration from a lot of different regards, and
certainly not being able to accommodate all the personal requests was part
of it. But the conversations I think is more in reference to that kind of
combined frustration.

Were you feeling frustrated?

I had a decent amount of frustration because I was oftentimes asked my
opinion on things and I would give how I would approach it. I would just
give, you know, this is what ... Like, it's not ... I would say, I mean, it
would be different things like, "I know because of ethics rules you can do
this, or you can't do that." And I can't think of specifics, but I would give
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how I would handle things, and Jimmy and I are different communicators,
and Jimmy and I have different past relationships and current relationships
with Tom and Flanna, and so I was definitely feeling frustration because I
was always told things and asked my opinion on things, and I did my best
to ... And I also had a different willingness to help with certain things, and
I think there were just a lot of differences with that, and so I certainly was
feeling frustrated, as well. And then being a person that gets told all of
someone else's frustrations takes a toll on you, as well.

So, your frustration was with Jimmy, is that what you're saying?

And the way things were handled with the office. I think it's really
important how things are set up, and Jimmy didn't set up the office, and I
didn't set up the office. You have to deal with what you have, not what
you wish you had, and so I think we had some of the same frustrations, but
also some different ones.

When Dakota said he wanted to go ... He talked to you about going to the
Ethics Committee, right?

He asked me what I thought about him taking the job, and I told him I
think it would be a good way to earn a little extra income, a good way to
bond with Tom and Flanna, but that he should definitely go down and talk
to Ethics Committee. So then when Jimmy told me Dakota was going to,
that was good for me, because that's what I had specifically talked to
Dakota about.

Did you at all in that conversation with Dakota talk about doing things that
were not related to the official office and not related to the campaign?
Personal related tasks?

I said that he would probably be asked to do some personal things. Again,
I wasn't going to be involved in the flow of information or tasking with
that, so I couldn't make any guarantees or promises to him, but more than
likely he would be doing some personal things. And from my
understanding, that would be separate reimbursements, as well by the
Congressman and his wife.

And why do you have that understanding?

Jimmy and I had talked about it, but that's where the ... They muddle
together, but they're also distinctly different, because I thought they were
being paid. My understanding was they were going to be paid out of two
separate pots. So, there's campaign related stuff, and then personal things
you're paid separately for.
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Yeah, I'll be honest with you, we haven't heard that yet.
Okay.

We've heard that the pot was only the campaign pot, so I just want to
know if you had a conversation with somebody-

Did they say specifically about dog sitting?

I've told you we've received information about personal related things that
were contemplated for this new role, and that money would come from the
campaign. We haven't heard anybody say that there would be separate
reimbursement from Representative Garrett or his wife personally to cover
the personal related things. So, I just want to know if that was part of a
discussion you had with Jimmy or with Matt or with the Congressman
about the fact that these two separate pots of money that you've been
discussing.

I mean, it wasn't specifically laid out to me like that, but the way it was
talked about ... So, like, yes, personal things were probably going to come
with the role, but I always thought, and maybe I'm just basing it on ...
Because the dog was the main, from my understanding, the main personal
thing, and I thought that was all personal money, but I guess I could have
totally misunderstood that. I mean, I was given a gift card, and I know
MacKenzie was given a gift card. That could have been campaign, but for
whatever reason I thought that was ...

Did Dakota have an awareness that the dog would be part of his
responsibility?

MacKenzie and I were the most vocal about liking the dog and about
wanting to watch her, so that's what I don't know if that difference was in
the role they were creating, or if it was because of MacKenzie and I liking
the dog and then it got lumped in with MacKenzie when she took it. |
don't know.

Another reason I thought that it was separate money was that Jimmy was
able to make sure campaign ... Part of the reason he was fine with creating
this campaign role is because he knew the person would be paid monthly
for it and he could control campaign payroll. There's one time where
MacKenzie had watched Sophie and she hadn't been compensated for it
yet and she kept on asking Jimmy about it, and if Jimmy controlled
campaign funds he would have been able to fix it if it was supposed to be
paid for by that, and he kept on saying, "I'll talk to them about it. I'll make
sure you get paid, even if I have to pay for it with my own money, I'll
make sure you will." So, if it was coming from campaigns, it wouldn't
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make sense that she hadn't been paid yet. So, I think it was more context
clues. I truly thought it was separate payments for those things, but I never
once saw the-

Some people were under a different impression, but that's okay.

Can I ask about that? You said he said, "I talked to them and make sure
you get paid." Who was he going to talk to?

Tom and Flanna, and then he said, "I'll pay for it out of my own pocket if
we aren't able to get it done quickly."

Okay.
And so if he was the one setting her salary on the campaign, and he

intended to pay her with campaign money, I imagine he could have gotten
that done.

When did that conversation happen?

The one with MacKenzie with not being paid?

Yes.

It was referenced ... It was one where she asked if I could talk.

Is it 857 Take a look at 85, maybe that's it. This is OCE_0085.

Yeah, that's where it is. She hadn't been paid for it yet and she'd talked to
Jimmy a little bit about it and Jimmy kept saying he would take care of it
and make sure that they paid him. So, I genuinely think it was separate
pots, but ...

And as of March 18th, had MacKenzie already assumed this new role?

I think so, because ... Other texts about the role between ... I think she ... It
was right around that time. Either she had or she was getting ready to, but
we were definitely working out who was going to do it, because we had
already talked to Dakota, and Dakota was going down to Ethics. But I

don't know when it was finalized or official or when she got on payroll.

And when she says the issue, issue/need advice, was it solely related to not
being paid for the dog sitting, or was there any other thing she —

Yeah, from my recollection it was just that, and she didn't know how to
get it resolved since she had asked Jimmy multiple times at that point.
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Is that when you say, "I'm sorry this is still happening." Is that just in
reference to this one instance of the dog?

Yeah, because I know she had been given ... And I think she watched
Sophie three times. I could be wrong on that. But she had been given a gift
card for one, and then I think she was ... And then there was at least one
instance where she wasn't paid for it, and that's what ... It had been her
asking and following up on it over a period of time, and so, "Sorry this is
still happening," is in reference to sorry that you keep on being told it's
going to be taken care of.

So, what ended up happening? Did you talk to Jimmy about it?

I talked to her the next day and asked her if it had been resolved, and she
said Jimmy was going to take care of it and that I didn't need to do
anything, but I don't think it ever was. She told me not to say anything.
She was just like ... I asked her if she wanted me to say anything that next
day, she said, "No, I think Jimmy's going to take care of it." And then that
was kind of the end of'it.

Who's Jennifer?

Jennifer is our financial administrator at the House, and Jennifer I don't
think was involved in any of those conversations, or if she was, it was
MacKenzie asking a question, and her being like, "Yes, this is paid

unofficially," type thing. But Jennifer had no role in campaign stuff.

When MacKenzie actually assumed the role, how many hours a week was
she doing things that were related to this new role?

I don't know. I know one weekend she went to an event with them and the
event spanned 7 hours, transportation to it.

Was she working at the event?

Yes, and she was to be taking pictures and aiding with signing people in.
There was another event I attended ... That was before she was added on
in that role. But she would do things like check people in.

Do you know where that event was?

The one that I first referenced was a shooting event, and I don't know
where. It was a fundraising event.

And that was in Virginia?
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1 think so.
That is after she had assumed the role.
Yes.

Okay. Any other events that MacKenzie went to after she had been in this
role where she was working for the campaign that you can recall?

No. I know she did some things before she assumed the role. Her and 1
both attended an event right outside of Charlottesville. I was in the area
and Jimmy was going to give me a ride since they had an event in
Charlottesville and I was already down there. He was going to give me a
ride back to DC. So he brought me to the event, and MacKenzie was going
down to help with the event. But that was fall of 2017, and that was before
any arrangement had ...

Other than this event that you just mentioned, the shooting event, during
MacKenzie's time in this new role, can you give me specifics on any other
campaign related tasks she completed? It could be attending an event, it
could be mailings, it could be anything related to the campaign. Can you
give me anything that you can recall?

I know sometimes she would say she was running to the post office and
tell me she was just headed out to do that.

And it was related to the campaign?

I think so. Or picking up a check somewhere, or something. Like, little go-
to runs.

During this time was MacKenzie still watching the dog? I think you
touched upon that, but she was still watching the dog on weekends and
nights at some point?

She watched Sophie a couple of times. I don't know the exact dates she
watched Sophie other than the text thread that we have with us going back
and forth watching Sophie, but I think it was at least two other times.

During this time that MacKenzie's in this new role, has she discussed with
you in any way personal errands she was running for Representative

Garrett or his wife?

I mean, she would pick just the go-to runs. On my March 23rd text she
would pick things up at Tom's, I know she organized-
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So, that's OCE_0087.
Yes. And then I know she organized-
Why don't we stop for a second, let the firetrucks go by. Okay, go ahead.

I know she organized an event that he went down to in Louisiana, I think,
and so there's a reference to getting a folder over to Tom, which is

OCE _0091. That folder was about the stuft she had organized for Tom's
travels.

And that was a campaign event in Louisiana?

Mm-hmm (affirmative).

Okay.

Or a fundraising event. I don't know if there's a difference.

Did you ever talk to MacKenzie about her concern that she was going to
be doing laundry and things like that in this new role?

I actually don't know if Jimmy mentioned that. There was discussion
about laundry at one point, and I forget ... I think it was, I don't know the
specifics of it. This is all from what I think Jimmy told me, was that I
think Flanna had asked him if someone could come over and help her with
laundry. I honestly can't recall, but I do know that Jimmy had mentioned
that to me at some point, and I don't know who she was requesting to do it.

Okay. But did you, did MacKenzie, as she's taken on this new role and
you're talking to her about it, did she ever talk to you about, "I just don't
want to do laundry," and you confirmed to her, like, don't worry, “you're
not going to be doing laundry.” Did recall ever having that type of
conversation?

I don't want to say something that's incorrect.

It's just what you can remember. It's just what you can remember.

Yes. That's all that he's asking is what you can remember.

I think she had expressed some concern that she wasn't going to be doing
real campaign things, and I said that she would be, because that was my

understanding. I mean, I don't know if her and I specifically talked about
laundry. I can say that a discussion about laundry does jog my memory
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that that was discussed, but I think it might have just been with Jimmy. I
don't know, though.

Okay, that's fine. When MacKenzie expressed to you her concern that
she's going to be doing things like that, did she say why she was
concerned?

I mean, if she's taking on a campaign role, she wants to be doing campaign
stuff to broaden her area of work skillset, that type of thing, so that's a
valid thing to want to make sure you're doing.

But when someone offers her a job at the campaign, why would she
assume she wouldn’t be doing things for the campaign? I mean, did she
explain to you why she had that concern that she wouldn't be doing real
campaign work?

I don't know how to answer that.

Well, let's break it up into a couple questions. First, did MacKenzie ever
express to you that she wouldn't be doing real campaign work?

I think that was part of the concern, but I think that we had clarified that
with what things she was going to be doing for them, and then creating ...
Like, if they wanted separate things done, that was going to be separate.

Okay. Similar to what your counsel just asked you, but did she explain
why she had that concern?

I mean, like I just said before, I think Tom and Flanna, and it was more so
with the campaign, did request personal things. It was more so that they'd
make those requests to people who were on the campaign side, and so
Jimmy ... If something's unofficial, you look at is it campaign related, or is
it personal. If it's unofticial that leaves you to the campaign people to kind
of go to and ask, and that'd be Jimmy, and then if she was signing on for
that, that would be her, as well. I know Jimmy did a number of personal
things for them, so I think that's part of where the concern came from if
she was going to be doing a role similar in purview to what Jimmy was
doing.

Was Jimmy paid by the campaign for doing those personal things?

I don't know. I think he was compensated by the campaign, but I don't
know what for he was compensated by the campaign for.

Did you notice MacKenzie in the office less, in the official office less
when she took on this role?
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Most people don't take their hour lunch, and she would be taking her hour
lunch. But she's in the front office, I'm in the back office, and then I was
gone for committee a lot, so I don't know how much more she was gone. I
know that she was gone at least a little bit more, because I know she was
using her lunch hour. I don't know if she was using more than that or not,
but she was gone at least a little bit more than what she normally was.

I may have asked this of you already, but the same question with regards
to Dakota when you first brought this to him. Did he express concern that
he wouldn't be doing real campaign work?

I don't remember, but possibly. What I predominantly remember from
conversation with him was saying that he should go down and talk to
Ethics about what he can and what he can't do and where those lines are.
And him and I had actually discussed going to a second Ethics training
meeting that they have once a month or so, because they talk about it a
little in that.

Okay.

So, I don't recall if he expressed concern about that or not. And Jimmy
shared more with MacKenzie and I what he did than he did with Dakota,
so she may have had a different interpretation of what it could have been.

I want to move you to OCE_0036. And we're nearing the end. I'm looking
at your text here where you request that you'd like not to have
Representative Garrett add interim chief to your title.

Mm-hmm (affirmative).
Just want to know why you asked him not to do that.

Yeah, so I touched on this a little bit earlier. The initial Politico article
wanted to end it with saying that I was interim Chief of Staff, and I was
fine with taking a leading role going forward, but I was not fine with
newspapers making it seem like I had a final say in a lot of decisions. I
expressed 1 was frustrated before that my opinion would be asked, and
then oftentimes nothing was done related to what I said or suggested, and |
didn't like the way that came off. So I decided to remain Legislative
Director, and I'm not looking for Chief of Staff positions after this, I want
to be a Legislative Director, so there wasn't a huge benefit to that. And he
was still going to be running for reelection at that point, and being Chief
of Staff for someone who's running for reelection versus someone who's
retiring are two very different things.
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If you go to the document before that on 35, it says, "Tell staff not to
throw away any records." This is where he had asked you to be acting
Chief of Staff. Record retention matters. Do you know why Representative
Garrett asks that you not throw any records away, or tell the staff not to
throw any records away?

This is after Jimmy was no longer with the office, so I don't think he
wanted anyone to throw anything away in case he needed to reference it
later. And when any sort of change, I mean, when there's even thought that
there might be an investigation, such as this, you aren't supposed to throw
anything away, and that's always advised in any sort of thing that you
read. He was a lawyer, and I think that's just part of his lawyer background
coming out is just asking people not to throw anything away.

He also says, I think the next text there is, "Nobody is to come into my
office at all until I say otherwise." Why was that?

He was in the office and he just wanted privacy.
That was just at that moment.

Yeah. Mm-hmm (affirmative).

Did Jimmy tell you why he was terminated?

It was ongoing conflict. I don't know when it started, but when discussions
of him maintaining that position started were in January, and it was a lot
due to tension with him and Flanna. I'm sorry, can you repeat the
question?

Yeah. What did Jimmy say about why he was terminated?

So there had already been discussion as to ... It wasn't like it was when he
was terminated, that was the first time that that had ever come up. What he
told me or what was expressed to me as the final thing was, and I have the
screenshots in here, was he had called me and said that Flanna got ... that
he intentionally asked things to be planned on her birthday.

But he said that her birthday wasn't in the calendar when he was making
some of those plans and choosing the dates, so he wanted to see if it had
been a recurring event. Because if it wasn't recurring, there was a
possibility it wasn't in there when he was making the event, so I went
through and sent him screenshots of her birthday event in the calendar.

It showed that it was not a repeating event, and so I know that was part of
it. And then what was relayed to me, and I can't remember if it was via
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text or on the phone, I think it was on the phone, was that ... No, actually, I
think it was on text, that he was fired in a group thread.

What other reason? You'd referenced there had been a buildup, but what
other reason besides scheduling on Representative Garrett's wife's birthday
was a reason that Jimmy was terminated that you know? And, again, what
he expressed to you. Were there any other reasons he expressed to you
why he was fired?

The pushback he was getting for certain things like oil change and
delineation of official versus unofficial task.

Did he ever say to you that he tried to tell Representative Garrett and his
wife what the rules are and say no to them and that's why he was fired?
Did he ever talk to you about ...

Yeah. When he would say "We can't do that because it's not official",
that's him telling them about the rules while giving them an answer. So
yeah, he talked to them about it.

I want to take you up to OCE_0065 ... At the bottom, Jimmy says, "Give
me a call about staff when you get a chance." Did you have a call with

him?

Yes. I think we called. That night, he wanted to get people employed by
other sources other than Tom's official office.

And he told you that?

Yes.

And by people, he meant everybody in the office?
Yeah. He wanted all of DC staff out.

Why did he want that?

Because he didn't feel that it was a good environment.
Did he explain why it was not a good environment?

I think a large part of it was due to the pushback he was getting when he
would give no as an answer.

When requests would come in from Representative Garrett or his wife
about nonofficial things?
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Mm-hmm (affirmative).

If you'll go to the next document on 66, he states, "I know you're mad at
me. [ understand that." Were you mad at Jimmy for some reason?

Yes. He on the calls continuously asked me to talk about things that were
currently happening in the office and I gave Tom my word that I wouldn't
talk to people outside of the office about internal office things. I told him

that and he took it as ... he started yelling at me on the phone and I-

This is Jimmy?

Yeah, and I was not okay with that. I told him I could talk about people in
general. I could talk about what Dakota wants to do in general, but I'm not
going to sit there and talk about current interoffice happenings because
that's not appropriate. We shouldn't do that when things are running
normally. I had specifically given Tom my word that I wouldn't talk with
anyone who's not currently employed by the office about interoffice
happenings. Jimmy was asking me to do that and then yelling at me when
I didn't, and so he knew that I was mad at him.

And Jimmy was already out of the office at this point?

Yes.

When he says "D Money is set", what does that mean?

He was interviewing for another position and he thought Dakota was
going to get that position, so he was referring to his employment status.

He asked you, "Who do I need to start calling for you?" Do you know
what he's referencing there?

Yeah. He wanted to have me leave the office as well.

I don't see a text in response to that. Did you respond to him in any way
with this question?

I can't remember if I did or not. I know I expressed to him at some point
around this time that I wanted to stay in the office through the end and I
didn't want him to make any calls for me.

That happened over a phone call?

Yeah, but I can't remember if we talked on the phone after this text or if it
was a different phone call.
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I want to go to the next page. That's 67. And to the bottom there, it says,
"So Tom is now only paying me for a month. I was able to get work." Do
you know what he's referring to there?

So Tom had ... I'm sorry, I need to check this ... Tom had been talking
with me about, he asked me to work with Jennifer to see what we could do
to set Jimmy up after he left the office in terms of payment, etc. So Jimmy
had been talking. From what Jennifer explained to me, it depends on your
employment status I think both with campaigns and other offices and
when the payment dates were. It wasn't just "We can definitely give you
two months" or we can definitely do this other thing.

Originally, Tom was looking at paying him for two months, then he said,
"Tom was only paying me for a month" and he was able to get work. So I
don't know if that change happened because then I was removed from that
process and it was just Jennifer who was handling it. I don't know if it was
Tom deciding that he just wanted to pay him for a month or if it was
Jimmy's employment status that changed what they were able to do.

When was Jimmy's last official day as the Chief of Staff, or official day
working?

I don't know when they ... because that would be by paperwork and I don't
know when they-

Okay. When was the last time you saw him in the office? Around May
22nd or 23rd, he's saying that "He fired me over text." Was it around that
time was the last time you saw him?

I'm just trying to get the ...

Soif you turn to 61.

The 22nd during the day was the last time I saw him.

Okay. Was there any discussion about the plan to pay him for two months
when he hadn't shown up any time after May 22nd? Was that discussed at
all by Representative Garrett or anyone in the office?

There were discussions about paying him two months' worth of salary, but
there are different severance packages. So that's what was being discussed
was what amount was being paid. I think it was being discussed in terms

of one month's salary, two months' salary.

Was there any discussion about the permissibility of those options?
Whether the rules allowed one month or two month?
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That's what, Jennifer was handling all of that and that's what she had said
employment after is what can affect it.

Okay. She didn't mention to you at all the permissibility of two months of
severance?

I think she said you were able to pay up to two months of severance.

Do you know if Jennifer spoke with House employment counsel or anyone
about these arrangements? The Chief Administrative Officer?

I don't. I have no idea if she did or didn't.
Did anyone in the oftfice?

I didn't. I don't know if Tom did. The only people who would have would
be Tom, Jennifer, I, and I didn't. I have no idea if Jennifer or Tom did.

Alright. The last topic I really want to discuss, if you could just go to
OCE _0095. This is a text conversation you had with Marissa. Is this
Marissa Mullen?

Yes.
What's this discussion about?

This was a follow-up to a conversation that Marissa and I had had in
person and kind of a follow-up from the text on the 9th. She said that
Jimmy had asked her to print the fundraising call sheets at the office. She
asked me if they could, if that was allowed, and I said we can't use any
official resources for campaign things. When you're going through Ethics
training, they tell you, you can't make a campaign phone call on your
phone.

You wouldn't be able to print something in the office that was campaign or
fundraising-related. We were trying to figure out what would be the best
way to print it otherwise. I don't think anyone had a printer at their house,
but I know that fundraising offices oftentimes print those for you. I didn't
know if that had been asked or not, so I asked my roommate who worked
at the fundraising office if people normally did that.

She said yeah, they'd be happy to print them. So I told her she should not
print any of them because I didn't want her to be held liable for anything
even though it was Jimmy who was the one who was directing it. The

texts on the 10th were a follow-up from that saying that we shouldn't use
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our official resources for that and that they should just be printed at the
fundraising office and that I would step in if need be.

If you go to 97, she says, "Hypothetically, I shouldn't have had to disclose
that I did that at all." What did she mean by that?

That was after Robert had texted Tom that people were coming down to
talk to them about ethics questions and who they report to. This isn't
related to printing. It's something different.

Okay. This isin 2018?

Yes. Mm-hmm (affirmative). This was about Ethics conversations. Tom
obviously knew someone was talking to Ethics and asking questions.
Jimmy was asking me if I knew if anyone had talked to Ethics about chain
of command or if anyone had talked to Ethics. I told him, "Yes, I know
people have. I've even talked to them, but it wasn't about that." He was
like, "I know you know that someone has talked to them." Marissa walked
by, and so then she ... Jimmy asked her.

Marissa said that she had talked to Ethics. She was saying that she
shouldn't have had to say that she talked to Ethics at all even though it
ended up not being what Robert was, or we don't think her conversation
with Ethics was what Robert was referencing to Tom. She was expressing
her frustration that she was essentially forced to disclose that she had
talked to Ethics and what was supposed to be a confidential thing.

And, again, her conversation with Ethics was about what?
I think it was just about scheduling staff.
And Flanna Garrett's requests of her?

I think the conversation that she disclosed, I don't know how many
conversations she's had with Ethics, but I think the one that was being
referenced in this stuff was about scheduling questions and calendar
things.

Is she the scheduler for the campaign?

No. That actually is another role that MacKenzie did. MacKenzie
scheduled the Louisiana thing because Marissa had had a conversation
with Jimmy about not wanting to do campaign scheduling. That's
referenced in another text in a thread with her that's referenced in ... maybe
it's later ... Yeah, so that's referenced in 101 is her telling Jimmy that she
didn't want to do campaign-related scheduling things.
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On number 99, is this referencing the text from the Ethics counsel to
Representative Garrett?

Yeah. I was expressing my frustration that they weren't keeping things
confidential.

Were they not keeping things confidential on different occasions multiple
times or was there just one instance?

I think there were context things that made us think things were being
shared before we found out about a text being sent to Tom. Granted, I
didn't see this text. This is what Jimmy told me Tom told him. I think we
were both a little bit frustrated that going straight to the source to get
answers and then it turned into this thing where it became something that
was kind of used as leverage.

And on the next page on OCE 0100, Marissa says, "I think he thinks we
are crazy." Who is the he that she's referring to?

I think it was Robert.

As best you can summarize-

I think it was Robert and not Jimmy.

Okay. Definitely nearing the end here. Just a couple more documents. On
OCE 0101, this is again a conversation with Marissa. She says, "He asked
MacKenzie to do it though and I know she told him she would if she's
compensated." What's that about?

That's about the ... What date is this? Do we have the date for this one?
Yeah. Do you have the date for this one?

Sorry.

It would be helpful to ensure we confirm that.

Yeah, I don't have the date for this.

Let me find it. Justa ... April 11th, 2017. I mean, 2018.

Yeah. What is she referring to about MacKenzie and a task that she would
do if she was compensated?
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I think this was scheduling for that Louisiana trip. That might have been
something that was added into her duties later was scheduling things. So
she may have gotten an increase in what she was paid. I don't know, or a
one-time payment. I'm pretty sure that's what —

Why is Marissa involved in that? Do you know why?

Because Jimmy had originally gone to her and asked her if she would do it
on her own time. She might have still had a second job at that point, and
so she wanted to be mindful of having a little bit of personal time.

And then OCE 0103 ... What's the discussion going on here?

She was concerned about us being able to ask questions to Ethics in
confidence and then something exactly like this happening and
conversations that she had had not being confidential, which they already
weren't confidential evidently, regardless of protocol.

That's really all the questions we had for you related to the documents and
some of the things within the article. We appreciate you going through
that with us. The last thing we just want to cover is conversations you
might have had with current or former staffers about our review.

I don't want to know anything you've talked to ... anything that you've
spoken with your lawyer about regarding our review, none of that. Just
whether you've talked to any current staffers within the office or any
former Representative Garrett staffers about the fact that we reached out to
you, requested an interview. Things like that.

Sure. MacKenzie and Marissa came to me ... Could I ask you a question
outside?

Yeah.

Sorry.

We'll pause the recording. Yep.

I just want to clarify one thing.

Okay. This is Paul Solis. We're back on the record after Staffer 1 had
spoken with her counsel outside the conference room. I'd asked whether or
not you had spoken to anybody current or former staffers in
Representative Garrett's office about our review and you had said that

MacKenzie and Marissa had some contact with you about this. So go
ahead.
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Yeah. Sorry, I was just trying to create a little bit of distinction since there
are two investigations going on.

Understood.

So that's what I needed to sort out. They had both initially come to me. It
was a Friday afternoon and the Committee on Ethics had sent them an
email. They both had come to ask me if I had a minute to talk at the same
time. Then they looked at each other and were like, "Is this the same
thing?" I had been having a conversation with someone else, so I hadn't
gotten my email yet. So we went into the boss's office and they were like,
"We got this email. Did you know this was happening?" I knew it was
happening because-

Can I clarify? Was Tom in the office?
Sorry. No.
You just went in to use his office.

Yeah, so we could have ... When you wanted to have a private talk, if he
wasn't in, a lot of times we used his office. So we went in there. They
didn't know that this was happening. I was the only one in the office who
knew it was happening because I had been the point of contact for
receiving several of the letters for Tom. They were concerned that Tom
didn't know any of this was happening and then they were a little bit
anxious.

Itold them, I was like, "Look, this is as to be expected" and that the main
thing is that they be honest and that they decide what they want to do and
that they shouldn't discuss previous happenings. You don't want it to
influence how you remember something and when they're expressing it to
someone else.

At that point, they were concerned that they had done something wrong by
even saying that they had been contacted, so we didn't really talk that
much further about that. Then I know MacKenzie had been contacted by
you all. At that point, Marissa hadn't or maybe still has not. MacKenzie
told me that she had been contacted by you all. A week later, something,
Bill Janis who's our current Chief of Staff and I were talking.

I told him since he and I had talked that an investigation was going on and
I knew Tom was hiring a lawyer. I told him, "Look, I have been contacted.
I am going to hire a lawyer. I just want you to know that." Again, not
really discussing specifics about what we thought you guys would ask or
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anything like that. Just letting him know that I was probably going to
respond.

He asked me if I thought it would be a good idea to have a staff-wide
conversation. I said I think it would reassure people to know that Tom
knows this is happening and just tell people to be honest and that it's their
own decision and that they won't face any negative consequences
regardless of what they decide to do. He was like, "I was going back and
forth with deciding if I should or should not say anything to staff."

He said at that point that we should. So he brought all staff in and said,
"Hey ..." All of DC staff, district staff was not involved in any of this.
"Hey, if you have been contacted, it's your own decision what you do with
it." He was a lawyer so he was like, "I was advised hiring counsel, but you
certainly don't need to. They're investigating Tom. The main thing is to be
honest."

I chimed in and said not to delete anything because that can be
obstruction. I think that was all that was discussed in that meeting. I don't
think I've had any conversations with former staffers. When the news
broke about Ethics investigating Tom, John March texted me and said if I
need anything, to let him know. I didn't respond to that.

You said you spoke with Elliott with some frequency because you guys
are friends. Has he ever talked at all about the OCE to you?

No.

Did he ever mention whether or not he's been contacted by us?

Mm-mmm (negative).

Is that no?

Sorry. No. No, he hasn't.

What about conversations with the Congressman?

The Congressman knows that I was the one who signed for a first letter
being given to him about an investigation. I told him I didn't read the letter
because it has to be just for his eyes, so I printed it and told him I didn't
read it. At that point, he told me that the letter was exactly what I would

expect based on a Politico article. The Politico article meaning the first
one. We didn't dive into the specifics of it.
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Later when him and I were talking, he's expressed his frustration with
trying to do the right thing and not being given all the information since he
wasn't the only one making decisions in the office. As it relates to them
talking, you guys or the committee talking to stafters, all he said was "You
should make whatever decision you want. Just be honest. Being honest is
the best thing that can be done."

What about conversations with the Congressman about him cooperating
with our review and discussions about providing the OCE with
information?

I think that was all handled by his lawyer and Bill.

Okay, and then, have you had any conversations with Flanna about the
Ethics review process?

I don't think I've had any.

Are you asking about Ethics generally or the investigations being
conducted by your office or the committee?

Both, really. About investigations related to some of the allegations that
are in the public.

She was on the call the night that Politico sent us what they were going to
produce. Other than that, I don't think I had any conversations with her
about it.

Okay.

Has anybody at all, current or former staffers, told you that we interviewed
them?

Andrew Griffin said he's done an interview.

Okay. Anybody else?

No. No one's told me. I imagine from talking with you guys that you've
talked to at least John March. I don't know who else, but no one's said
anything to me other than Andrew said he's done an interview.

Those are all the questions.

I think that's all the questions we have.
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I wanted to revisit the questions that you were asking about the
arrangement with MacKenzie and just lay out where I see the distinction. I
don't want there to be any misrepresentation of that. The role as it was
explained to me was being created to help with these campaign things.

There were personal things that were being asked to be done, but I
differentiated it because I thought they were being compensated
differently for reasons like how I discussed the payment wasn't being
completed. If it was done with campaign funds, it would have been taken
care of. I kind of broke it down with that distinction, but I just wanted to
revisit that to say that yes, there were some personal things, but I divided
that out since they were being, or from my understanding were being paid
for separately.

I appreciate that for revisiting that. Just so we're clear, that understanding
you have, now where did that come from? Is that just your contextual
understanding? Are you personally experiencing everything that was
happening at the time or was that Jimmy or Matt or the Congressman or
Flanna telling you, "Hey, these personal things are going to be paid for out
of our pocket"?

That was from the way things were talked about. Like I said, it wasn't ever
said, "This is paid for separately with personal money." It was things like
not being able to finalize a payment that seemingly would have been really
easy had it come from the campaign side. So I can't really explain it
further than that, but it was a lot of contextual things. I very well could
have been missing something or misunderstanding it. That was how 1
separated the two, so I wasn't trying to say that no personal things were
being asked to be done. I was just separating it out because I thought they
were being paid for differently.

Okay. We appreciate that, so thank you. I think that's all the questions we
have.

Alright.

Thanks.
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July 11, 2018

Speaking is Paul Solis with the Office of Congressional Ethics. I'm joined by
my colleague Ali Bazzi, also from the OCE. We are here for an interview of
Former Staffer 1. It's July 11, 2018. I have provided Mr. Former Staffer 1 a
copy of 18 USC 1001 and he has signed the acknowledgement form. And with
that, we can begin our interview.

So first off, Former Staffer 1, where are you currently employed?

The Republican Party of Virginia.

And what's your position there?

Communications Director.

How long have you been there?

Since February 3rd. February Sth.

0f2018?

0f 2018.

Okay, and prior to that, where were you employed?

The office of Congressman Tom Garrett as his Legislative Correspondent.
Okay. And how long were you in that position as a Legislative Correspondent?
From May 1st, 2017 until February 2nd, 2018.

And what about prior to that?

I was an intern for Congressman Tom Garrett from January ... second week in
January until my start date on May 1st.

And that is in 20177

2017, correct.

Were you a full-time intern?

Yes, unpaid. Just a traditional congressional intern.

Prior to that, what were you doing?
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I was an intern for Congressman Bob Goodlatte from January 2nd to the
second week of January. Before that, I was still enrolled at Hampden-Sydney
College, and during that time I worked on Congressman Garrett's campaign in

Farmville, Virginia as an unpaid intern, completely volunteer.

And that time you were in Representative Goodlatte's office as an intern, that
was through the year of 2016?

I interned with Congressman Goodlatte in the summer of 2016 and in January
of 2017, just two weeks.

Just two weeks and then you became an intern in ...

And then I went to Garrett's office.

... Representative Garrett's office, okay. Could you talk a little bit about your
duties in each of those positions, in Representative Garrett's office as an intern,
and also as a legislative correspondent?

As an intern, I was heavily involved in setting up the office. Just a freshman
office, kinks to work out. I was helping write constituent correspondence. I
volunteered to do that. I just wanted to build my resume, so I was doing as
much as possible. As a legislative correspondent, I was tasked with first ...
when I first started I was tasked with handling the tour. Tour scheduling as
well as legislative correspondent duties dealing with letters, you know, making
sure you get your backlog down. Stuff like that.

What do you mean by tour scheduling?

It's just typically, it's the staff assistant's job. Constituents will fill out a form on
the Congressperson's website as to which tours they want. That gets emailed to
me and [ would help schedule them.

Oh, the Capitol tours.

The Capitol, and White House, Bureau of Engraving and Printing, whatever.
Understood. In each of those roles, also, who did you report to?

Chief of staff.

And that is as an intern, and as a LC?

That's correct.

And who is the Chief of Staft?
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From January until June, it was Kevin Reynolds. From July or August,
whenever Jimmy Keady started, and he obviously finished out until I was there
in February.

Okay, so Kevin Reynolds and Jimmy Keady.
Correct.

Were the two chief of staffs. And were they the only people you reported to or
did you report to anybody else in the office?

When we had a pretty big letter backlog, when I officially started in May so |
would report to the Communications Director at the time, Andrew Griftin, to

help. He would approve letters and stuff like that, so I would answer to him a

lot, mostly for that, because he had experience as a Legislative Correspondent
previously.

Okay. When you were an intern, who were the other interns at the office?

At the time I was an intern, there was Rebecca Salter. She's currently employed
as a scheduler for a New York Representative. I could not tell you who. Tyler
Cianciotti she was doing a January term from Randolph-Macon. She's recently
graduated from there. Rebecca Warrell. Just an intern. Yeah, and then I guess
Marissa Mullen came on right after I started technically working, and as far as
I know she is the current scheduler for Congressman Garrett.

So, there were four interns during the time you were an intern?
Right.

What about when you moved over to the Legislative Correspondent role? Were
there other interns in the office?

We brought in a bunch over the summer.
The best you could, name some of those individuals.

Sure. Chris Ross, Hampton-Sydney class of 2018. Tanner Hirschfeld, is UVA.
Connor Francis, Hampton-Sydney. Rachel Gridscow, not sure. Ryan Willet,
Virginia Tech. Ashton Burton was district, but he came up a couple times just
to intern or whatever. Sarah Alexander, UVA. Oh, yeah, Dakota Lipscomb, but
he was subsequently hired as staff assistant.

Okay.
And he is actually no longer on the Hill. I don't know if you all know that, but.
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Okay. During your time as an intern and also as an LC, who are the senior
staffers in the office? So you might have reported to Kevin and Jimmy, but
who ...

Real quick, Rebecca Salter was still an intern until she left our office to go
intern for another office. I had been employed through that time.

Sure.

Just want to make sure I get everything.

No problem.

Senior staff. Kevin Reynolds was the Chief of Staft, obviously. Andrew Griffin
was Communications Director there. They're defined usually, by most offices,
as the upper-level staff.

What about a LD? Legislative Director.

That was Elliot Harding until he left in September or October, November, of
2017. We were without an LD for a month or two, and then Hallie Pence was

promoted to currently the Legislative Director. And then Matt Missen was
hired on as a Communications Director in like August of 2017.

Okay. And that ...
I'm probably butchering those months.
That's totally okay. And that ... he would have come in after Andrew Griffin?

Right. It was about a month or a month and a half, because I remember ... yeah.
It was like October.

Okay. So, directing your attention to the end of your time, into February of
2018, why did you leave employment in the House?

The short answer is opportunity. I'm getting paid more and I have a better title.
And then, if you want the longer answer, I'm not sure if that's relevant, but ...
they hired an LA who was an LC when I started as an intern to be an LD, and
they decided they wanted somebody more experienced than me for an LA
position, so I said, "See you."

So your departure, just to recap, and correct me if I'm wrong, is partly just a

better opportunity with a new position, and also you were concerned with the
staffing.
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I had been told that I would not advance in that office because of what Flanna
Garrett thought of me.

Okay. And who expressed that to you?
Jimmy Keady, the Chief of Staff at the time.
And when did he tell you that?

I think it was still hot outside. Probably ... I had volunteered to drive him to the
airport for a staff del, which was probably August, September.

And this is Jimmy?
This is Jimmy.
Okay. And he expressed to you that you wouldn't ...

Yes, he was apologetic. It was in no way his ... Jimmy is at no fault in any of
this. He's a great guy. He was just doing his job, and she had asked ... he went
to bat for me, because if it hadn't have been for him, the Chief of Staff, I would
have been unemployed a long time before that.

And that's due to the fact that ... and Flanna is a Representative Garrett's wife,
correct?

That's correct.
And you would have been unemployed. What do you mean by that?

She, during my time as tour scheduler ... I'm not sure if you're familiar with the
White House tours, but there are things called member passes. You get 12 per
year plus 2 bonus passes, or 1 bonus pass per 6 months, so that's 14. In order to
schedule a member tour, you can schedule them at most 30 days from your
requested date. She requested a date 45 days out. I told her we would have to
wait 15 days to schedule it and that there was not going to be an issue, because
it was a member pass and member passes are prioritized because they are
members of Congress trying to tour the White House, obviously.

She went to other people to try to get this tour scheduled 15 days out. I said,
"Just give me all the information and I will make sure on day 30, the outset,
that I will be able to schedule this tour." That didn't sit well with her, and then
she never got me the information. We scheduled the tour for the time she
requested four days before the date she requested, but that was because I did
not have the sufficient information to schedule the tour.
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Do you know who that tour was for?

Some constituents. Probably some Republican women's club down in the
districts. That was usually who it was.

Is it solely because of that circumstance that she was unhappy with you, or was
there any other reason?

I heard a rumor she thought that I thought she was stupid. I don't know where
that came from, but it was that. I mean, a coworker told me that she overheard
... or he overhead. The coworker was he. That he overheard her ask Jimmy,
pardon my French, but, "Why the fuck is Former Staffer 1 still here?" So
Jimmy saved my job, and for that, I am grateful.

Okay. And who was that coworker who overheard that?

Denzel Jones. He was the scheduler for about three months.

You mentioned Kevin Reynolds.

Yes.

So he was the Chief of Staft from January to June of 2017.

June, yeah, June or August. I think it was June. Yeah, it was June, because
Jimmy Keady was in charge during the August 12 Charlottesville mess.

Do you know why Mr. Reynolds left his position as Chief of Staff?

He had better opportunities. He runs his dad's old car dealership in Orange
now.

Was that the only reason he left?

Mm-hmm (affirmative). That's the only reason he told us, and I'm very
confident that was the only reason. He and the Congressman had worked
together in the state legislature when the Congressman was a state senator, and
I think they were military buddies, so there was no issue there.

Are you currently friends with any current or former staffers in Representative
Garrett's office?

I like to think so. I'm not sure what the rumor mill has been about, but I've

heard rumors that incriminate me and several other former employees about
how the story broke, so.

Page 6 of 24

18-1329_0076



N —

~1 N W

10
11

12
13

14

15

16

17

18

19

20
21

22
23
24
25
26
27

28

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Transcript of Interview of Former Staffer 1
July 11, 2018

What do you mean by "incriminate?" Could to you talk to me a little bit more
about that?

Sure. You read the Politico stories where four former staffers came forward.
We had a high turnover. There was a lot of former staffers, but there was only
so many. I wasn't one of the original four, but you never know, because it's all
unnamed sources, so folks might think it was me. Folks might think it was
other people. So who knows who was told what.

When you say "original four," can you tell me what you mean by that?

In the Politico story, there's four unnamed sources, so there's four people.

So I'just want to ... when you say "original," do you mean ... were there other
sources after those four?

Yeah, I reached out to the Politico reporter after the story broke. She had been
calling me a lot, and I hadn't been talking until after it.

Did you provide her with information related to your employment?
No, I just confirmed or denied her questions.

Okay. When was that?

When did that story break? Memorial Day, after that.

Yeah, late May of 2018.

So yeah, early June.

I had asked you if you were currently friends with any, or consider yourself
personal friends with any current or former ...

I definitely did. I'm not sure if I do anymore, because of that.

Okay. And is that based on feedback or responses you have ...

Yeah, feedback. I still remain friends with a couple, and they let me know that
the office consensus was me and a couple other folks were behind this story
breaking, and behind all the information coming out.

And who were those people that you consider friends that let you know that?

This remains confidential, because I was told this off the record.
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Yeah, this is a confidential interview, obviously. But yeah, I'd like to know
who told you that.

Sure. It was Matt Missen, who as you probably know has recently been fired
from that office. I don't know why. But yeah, it was him. He told me that that
was the rumor mill, and they're just rumors, so I wouldn't put any stock into
them.

And what about any former staffers from Representative Garrett's office? Are
you friends with anybody there or keep ...

Yes, I actually talked to Dakota Lipscomb today. I heard he left the Hill, so I
just reached out to offer my support. That was about the conversation.
Mackenzie Morales, who as far as I know is the current staff assistant, we
talked at length a couple of months ago about her ... I helped her with her
resume and writing samples because she was looking for a press assistant
position elsewhere.

I'm sorry, the name of that person again, in the ...
Mackenzie Morales.
Mackenzie. She's currently in Representative Garrett's ...

As far as I know, she's currently the staff assistant. I mean, that information
could be outdated. I haven't talked to those folks in a while.

Okay. Anybody else that you're friends with or speak to in either current or
former staffers?

I mean, yeah, I could text any of them right now and they'd text me back.

Well, how about anybody within the past two months that you've had contact
with. You just mentioned-

Yeah, Marissa Mullen. I think she probably had a birthday recently or
something, and I just reached out to say hi. Nothing substantive, related to this.
I mean, I obviously reached out to offer my support before, when Jimmy left
and the first Politico story about, "Oh, will Rep Garrett quit Congress?" |
reached out to all of them to offer my support, and plus, as an employee of the
Republican Party of Virginia, I wanted to make sure that the Congressman that
we thought was going to remain running for reelection got all the support he
needed. And that's my job. That's what I get paid for, so I reached out to them
for that, just to make sure everybody was doing all right. Nice guy, I guess.

So, let's move on to that report that you mentioned that was in Politico.
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Sure.
Have you read that article?
I have, 100 times.

Okay. So, you know, generally I want to ask you what your reaction is to it, but
has it changed over the course of times you read it? What was your reaction the
first time? Give me a sense of ...

I knew what was going to be in it before it was published, because, like I said, 1
had been reached out to by three different publications trying to get me to talk
off the record about it. Like I said, I did not talk off the record with anyone
besides Politico until after the story broke. My account, as far as I know, never
came to light, because, I think, let's be honest, the intent was to get a reaction
from the Congressman, and the Congressman decided not to run again, so for a
media outlet, they're not going to generate clicks bashing a retiring
Congressman.

Other than the sort of large-scale maybe implications to whether the
Congressman is going to run or not, that type of reaction, what about the
substance of some of the allegations that were made? What was your reaction
to that?

Unsurprised.

Unsurprised.

I mean, I guess my reaction would be I saw it happen.

All right. Well, I want to get into some of those ...

Regarding the poop, she had a little pad. The dog didn't just go on the floor and
we'd clean it up. It was a well-trained dog. It had a pad, and if the Congressman
was at a vote and the wife's not there and the dog's there, we weren't just going
to wait around for him to come back and clean up his own dog's poop.

Okay.

But it wasn't like we had to grab a tissue. It was very easy to clean. Very clean.
That was kind of ridiculous.

I want to get into some of the specifics with you and talk about that. You
mentioned these four original staffers. Who are they?

1 know of one of them.
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Okay. And who is that?

I believe ... I guess I really don't know for sure, but I believe one of them was
Denzel Jones. The other three, everybody's got their guesses. It's not going to
do you any good if I speculate.

Okay. So you have no awareness whatsoever of the other three?

No. I could guess, but.

All right. Well, do you have a guess?

I mean, is that going to help y'all?

I mean, if you've got a guess based on some sort of information that you feel is
warranted, then it's warranted to make a guess, then yeah, I'd like to hear it.

Well, I mean my hunches were the timing pointed toward Jimmy. Just the
timing of it. He left the office and then 36 hours later the story broke. I'm not
the only one that thinks that. Another former staffer ... oh, yeah, the old
Legislative Director. He was fired in February or Former Staffer 1 of 2017.
Nicholas O'Boyle. I'm not sure if you all knew that.

He was fired.

He was fired.

Okay. Do you know why he was fired?

I didn't get the full details, but I heard he was just talking about the office
outside the office.

Okay. You mentioned that there was a fair amount of turnover in the office.
Yeah. We were the highest-rated Republican office for turnover in 2017.

Was that something people in the office talked about?

We didn't talk about it, but everybody ... I think folks didn't pay attention to it.
I think other people on the Hill talked about it, but we just kind of looked at ...
as a Hill employee, obviously I have mail house.gov emails, but when
somebody leaves, you don't look at it as why. You look at it as an opportunity

for you to move into that position, and that's how I always looked at it.

Well, let's get into some of the things that the report discussed. So, just to start,
picking up groceries or delivering groceries. Did Representative Garrett or his
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family ever ask you or suggest to you that you pick up groceries or deliver
groceries in any way?

Not me personally for groceries, no.

Okay. So, if not you personally, what's your awareness of anybody else in the
office where they were requested to pick up groceries or deliver groceries?

I mean, my roommate during that time was Denzel Jones, and he helped out
with groceries, as did interns. Interns would go to Costco with them pretty
frequently. Costco with her, pretty frequently, not them.

And by "her .."

Flanna.

Flanna. So, let's focus on Denzel. When were you his roommate?

From May 1, 2017 until he ... he quit his job in August of 2017, because 1
guess he didn't like it.

And by "his job," you mean ...

The scheduler job in Rep Garrett's office. He picked up a job at TJ Maxx
across the street, and two months later he left to move back to Lynchburg, at
which time I picked up another roommate who works somewhere else in DC.
So from May to August Denzel was your roommate?

May to like October.

May to October?

But Denzel was only employed from May to August.

And during that time that you lived with him, did he explain to you that he
would have to go deliver groceries, or pickup groceries?

Oh, yeah, we were really good friends. We talked about that all the time. We
actually complained about him. We talked about quitting and finding different

jobs on a daily basis.

So how often was Denzel picking up and delivering groceries or going to Sam's
Club with Flanna Garrett?
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I couldn't tell you, because a lot of it would happen during the day, and our
office, as most congressional offices are, there's kind of the three rooms. He
was in the middle, like, welcome room, I guess. Parlor. I was back in the
legislative shop, and that door would be closed a lot, so sometimes he would
leave with her and I wouldn't know. He wouldn't necessarily go out of his way
to tell me about it, but it was more than once.

Okay. Was it more than 10 times?
No, probably not.

And this over the entire time you lived with him, or the entire time that he
worked as a scheduler?

Those were one and the same. I lived with him from the day he started as a
schedule until two months after he quit as a scheduler. He was only there from
May, June, July, and the beginning of August. So like three and a half, three
months.

And during that time, he was a full-time employee, not an intern?

Full time. Yep. Purple badge and everything.

Not an unpaid intern.

Right.

Did Denzel talk to you about any other types of errands or any other type of
activity he would engage in with the Congressman's wife as far as picking up
items or buying groceries? These types of things. Did he ever tell you any more
about that?

Yeah,  mean, it was all ...  mean, as you saw in the article, the mundane BS
quote, I think that was him, probably, if I had to guess, but it was just stuff like
that. I'm having trouble recalling specific tasks, but just go for this, go for that.

Okay. There was some level of frequency to it?

Oh, yeah. Somebody was doing something pretty much every day when we
were in session. When we were out of session, we didn't hear from him.

And when you say that somebody was doing something pretty much every day

during session, is that at the request of the Congressman, or is that at the
request of the Congressman's wife?

Page 12 of 24

18-1329_0082



N —

W

16

17

18

19

20

21

22

23

24
25

26

27
28

29

30

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Transcript of Interview of Former Staffer 1
July 11, 2018

It was either at the request of the Congressman through the Chief of Staff at the
time, because ... or it was straight from the Congressman's wife.

Are many individuals in the office being tasked with this at the time, or is it
just Denzel, or other staffers?

I picked up clothes. I dropped off clothes. I picked him up for votes, one time. I
mean, the White House tour thing, while that's technically the job of someone
... I mean, I dropped the White House tours once we hired a full-time staff
assistant. But the White House tours was probably the biggest issue in 2017 for
that office, and I know that's technically a job that you're paid to do and
congressional staffers do schedule White House tours. That's part of the job
description, but I mean, that was rough, because it was always something.
Always had some group coming up that we needed a member tour for, or
something like that.

When you said you picked up clothes, can you talk to me about that? Is that for
the Congressman?

Mm-hmm (affirmative).

Or for his wife?

For the Congressman.

And where would you be picking up the clothes?
From his apartment.

In DC?

In DC.

How often did you do that?

I picked up clothes once. And you're not going to get a whole lot of errand stuff
from me, because, like I said, she didn't like me, so I didn't get the tasks.

And when you did pick up clothes the one time, who tasked you with that?

I mean, it was the Congressman. Or, it was Chief of Staff via the Congressman.
It was his jacket with his member pin on it.

And did you have your own transportation? How did you get to his apartment?

I had my own car. I had a parking spot in lot one.
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Did Jimmy explain to you that that directive came from the Congressman
himself, or was it assumed?

He didn't need to.

It was assumed?

Yeah,  mean ... nobody ever needed explaining. She had a system, I'm sure
you'll hear about this, where she would text people, "Tom asked me to tell
you," and she would make it an acronym, but the acronym corrected to
"TAMMY," all caps, and so it was kind of a running joke, where we would go,
"TAMMY, go get Tom's jacket from his apartment," or whatever. TAMMY,
do this. TAMMY, do that.

And these texts came from the Congressman's wife?

I never got one, like I said, because she didn't like me, but I don't care.

But other people did receive those texts?

Yeah.

Okay.

If you ask somebody about TAMMY texts and they don't laugh, then they're a
psycho.

Were you in your intern role or LC role when you did go pick up the clothes?
LC.

What about driving? Driving Representative Garrett or his family members?
And again, I want to focus not in an official capacity, like driving him to an
official event or an event that might be tied into your responsibilities as a
staffer, but strictly those types of destinations that are personal in nature.
Yeah, the intern took the daughters to Scottsville more than once.

Okay. More than once? How many times?

Probably like two or three, but still.

And who was that?

Tanner Hirschfeld, because he was the only intern that was dumb enough to
bring a car to DC. Love Tanner, though.
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Who tasked Tanner with that?

Flanna. If T had to guess, it was probably Flanna.

So Tanner didn't tell you anything about those trips?

No, it was just like, "Oh, where you headed?" "Oh, I got to go to Scottsville."
He didn't mind, though. Tanner's the kind of guy that loves that kind of stuff,
but it still is, I guess, technically not his job as an intern.

What dates was he an intern in the office?

May 15th through ... he left a little early in July. He probably left May 15th
through the end of July. He went to go volunteer or go work for Luther
Strange's special election.

So this is the summer of 20177

2017.

Okay. What about ...

He was an intern on the campaign, too, but we all were.

What about driving ... not to drive the daughters to Scottsville, right? So
driving Congressman Garrett's wife for personal purposes. Did that ever occur?

Not that I'm aware of.

What about Representative Garrett himself for a personally-related purpose?
Personally-related? I mean, if you count being late for votes and getting picked
up personal, but no. Other than that, not that I'm aware of. He liked to drive
himself.

Are you aware of any other driving-related tasks that staffers engaged in
outside of these pick-ups and deliveries ... I shouldn't say deliveries. Related to
the daughters in Scottsville. Was there any other family-related driving
requests that were made of staffers that you're aware of?

Not that I'm aware of.

We talked about picking up clothing the one time you did that. Anybody else in
the office get tasked with picking up clothing.

Sure. Yeah.

Page 15 of 24

18-1329_0085



oo

10

11

12

13

14

15
16

17
18

19
20
21
22
23
24
25
26

27

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Transcript of Interview of Former Staffer 1
July 11, 2018

Who else?

Denzel would do it sometimes.

And this is, Denzel would tell you about this?

Yeah, or I would just see him walk in with a jacket on a coat hanger or
something like that. I'm not sure how he got down there, but I think he just
borrowed someone's car. He didn't own a car.

Anyone else besides Denzel?

Tripp Grant was a scheduler for a while. If you talk to him, he probably ...
overall, Tripp probably did the most stuff like that.

You mentioned Representative Garrett's dog, correct?
Mm-hmm (affirmative).

How often was the dog in the office?

When we were in session.

Every day?

Every day. But I mean, there were obviously some exceptions, but it was not
uncommon.

And did Representative Garrett ever ask you to look after the dog or take it for
walks or ...

Not me, but other staffers did go walk the dog.

Okay. Who walked the dog?

Mackenzie Morales walked it a lot. Some of the interns walked it. I never did,
but they did. I would see them ... Flanna would say, "Oh, can you walk
Sophie?" And then they would walk Sophie.

Were there any other dog-related tasks that staffers engaged in other than
walking the dog? For example, taking it to get a cleaning or taking it to a

veterinary appointment?

No. I mean, besides the poop thing, no.
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And by "walking," do you mean staffers walked it around the Capitol
complex?

Basically walked it to a spot of grass, let it go to the bathroom, and walk it
back.

Okay. And that's just outside the House office buildings?

Yeah. I mean, some folks would take their time. If you get a break to go walk a
dog, then you're going to take a break, if you want to. I don't blame them for
that.

Was this expected of staffers? Each time there was a walking or something
related to the dog, was it specifically requested or was it a standing, known

responsibility?

Sometimes it was requested, and sometimes it was, "When's the last time she's
been outside? We should probably take her outside." Just as ...

And that's a conversation among staffers?

Mm-hmm (affirmative).

We talked about Representative Garrett's wife. Do you know her?

Yeah.

Okay. When did you first meet her?

During the campaign. I came on the campaign in August of 2016. That's when
our semester started at school. The first time I met her, probably a couple
weeks after that. It was probably the Farmville office grand opening or
something like that. She was probably down there for that. Super nice, at that
point. We got along famously. I'm pretty sure she vouched for me for at least
internships and stuff. But, like I said, it all changed May 15th, with the whole
White House thing.

How often was Representative Garrett's wife in the office, in the official
office?

All the time. I mean, if we were in session, she was there.

Daily?
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Daily. I mean, there was probably one or two days where she didn't show up,
but that ... maybe like a fly-in day or a fly-out day, we wouldn't see here, but
other than that.

Did she ever ask you to do any personal errands for her? You mentioned the
one time you were asked by Jimmy to go retrieve some clothing, but did
Representative Garrett's wife ever ask you to run any errands for her?

Jimmy asked me that, but it was from the Congressman.

Gotcha.

So someone was going to do it. I just happened to be the one available.
Understood.

Besides White House tours ... White House tours became the most central focal
point of anything I've ever seen in my life. It was actually kind of ... PTSD to
White House tours. Don't mean to make light of that, but, yeah. No, it was

always White House tours. Always something unreasonable with the tour.

You had mentioned, when we were talking about Denzel, you had mentioned
something to do with ... and it was in the vein of picking up groceries.

Sure.
I think you had mentioned something about like Sam's Club, possibly.
Costco.

Costco. And people attending a run to Costco with Representative Garrett's
wife. Who did that with her?

Interns, mostly.

How often would that occur?

Once every three weeks.

And would this be Costco runs for officially related items, or for their home?

I mean, if you count snacks for the office officially related items, then
sometimes, yeah, but it was mostly home stuff.

For their home.
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I never went, so I didn't see what they bought, but I would be very, very, very
surprised if they didn't get any personal items.

And did Denzel talk to you about going on these runs with her?
Mm-hmm (affirmative).

You mentioned some of the texts that staffers would receive from her, and you
had an acronym for it, right?

TAMMY. TAMMY texts.

The article, one of the things it talked about was late-night or all hours of the
night communications over the phone or text or calls from Representative
Garrett's wife. Do you know if that occurred?

I heard stories about it.
Okay. What did you hear?

Like those things, like most of the times would be an idea, and it would need
something ... be a lot with the scheduler or communications director, like, "Oh,
this great idea about this. Let's do this." It would be, you know, 11:45 at night.
Or, I know Tripp talked about getting a lot of running red light tickets, just
because he had to get places fast for them, because he was scheduler from
January until May of 2017, so he was, during the set-up of the office and
before we really got a Chief of Staff in place ... because Kevin would be there
when we were in session. When we were out of session, we really didn't have a
Chief of Staff, so it kind of ran through Andrew Griffin or ran through whoever
was the most senior in the office at the time, and a lot of times there was
nobody to tell Tripp that that was not a job for him. So either you do it or the
assumption is, if you tell your Congressman no, then ... you just don't.

We've gone through groceries, food items, picking up clothing, dealing with
the dog, taking phone calls. Are there any other personally related errands that
staffers would engage in at the Congressman or his wife's request? Maybe
something that was outside of what was discussed in the Politico article?

It's difficult to explain, because I had been trying to get a different job for some
time. I knew I had a target on my back and I knew I wasn't going to get
promoted, so I isolated myself a lot from that. I avoided Flanna for ... we didn't
talk or make eye contact from June, probably July 2017 until January of 2018.
I wanted nothing to do with her and had nothing to do with her.

There was one time I requested a one-on-one meeting with Congressman
Garrett to ask him that if my time in the office was to come to an end for
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something other than performance-related that I be given two weeks' notice and
call it a resignation instead of being fired. I had to ask Jimmy, too, because |
truly did not know when my last day in the office was going to be. If it was up
to her, it would have been May 16, 2017.

So, yeah, I isolated myself from her. That's why I can't tell you as much as
you'd like.

The article, in addition to going through some of these things I've asked you
about, talked about ... and again, I don't know if these are quotes, but the article
mentioned something that it was a toxic and a dysfunctional work
environment. What's your response to that? Was it a toxic or dysfunctional
work environment?

It was toxic until we got a new ... and I don't want to speak ill of Kevin
Reynolds, but a lot of Chief of Staff duties were neglected during his time, so it
was kind of like Lord of the Flies in there until Jimmy came in. Jimmy
straightened out a lot of stuff, but it was generally toxic because you do all this
work and then ... for example, you remember you've done all the vote recs and
all this stuff, and then he took a smoke break and didn't get to his vote. And
that kind of demoralizing for a lot of people.

Toxic, yeah. I mean, she was coming after people's jobs. It doesn't get much
more toxic than that.

And by "she," you mean?
Flanna. Mind if I check my phone real quick? Sorry.

That's okay. We don't have much more time, I don't think. Just some final
questions I want to ask you.

Sure.

So, what were the circumstances of Jimmy Keady's departure as Chief of Staft?
Are you aware of why he left his position?

I heard he was fired. He'll tell you he quit. I don't know what's true.
Do you know why ... when you heard he was fired, for what ...

Yeah, he was cracking down on the stuff we've been talking about for the last
hour.

Okay.
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And he got the target on his back from Flanna, and that's the black mark of
death.

Do you know, during your time there, up until February of 2018, did anybody
raise these issues with Representative Garrett himself? Did Jimmy ...

Jimmy probably did.

Okay. Probably? I mean, do you have any direct awareness of whether he did
or not?

No, but he took up for us when he could.

Did you explain to Jimmy, as he was your supervisor at the time, did you
explain to him that you felt uncomfortable with requests made by ...

I didn't need to. Nobody needed to, because he was aware. His logic was you
let him win some battles, but then when you really need to get your
Congressman to do something, for example, like show up to an event, that's
when you put your foot down. So it was kind of a give-and-go.

And who did you hear about Jimmy's firing and him cracking down on some of
the things we were talking about?

I heard about him being fired from staff at RPV. That was the word they used.
Fired. But from everyone else, I've heard he left, so.

You've heard both things, that he resigned and he was fired.

Yeah. I don't know why he would have resigned. I mean, the election's in four
months, and it was a target district.

Have you spoken to Jimmy since he left the Hill?
Yeah, all the time. He's Denver Riggleman's general consultant.
Has he ever told you personally why he decided to leave?

No. He said it was like he was jumping out of an exploding airplane, but other
than that, no.

He said it was like jumping out of an exploding airplane?
Yeah.

He used those words to you?
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Exactly. I hope that doesn't come up, but you know.

So, during your time there, did members or staffers from the Ethics Committee
ever come in and give a consultation to the staff?

That was after I left.

And you know that occurred?

Yes.

How do you know that occurred?

I'talked to ... I mean, the reporters would ask me, "Oh, yeah, we heard the
Ethics staff came in and talked to you guys. Were you aware of that?" I would
say, "No, that must have been after I left." And I talked to current and former ...
well, I guess current employees, still. They were like, "Yeah, they came in and
just talked to us."

And who told you that the Ethics Committee staff talked to you?

Matt Missen and Mackenzie Morales.

What about the existence of our review? Have you heard anybody talk about
that?

Not a word.

Matt or Mackenzie or anybody else at the current office, have they talked to
you that ...

I haven't spoken to anyone employed currently since you first reached out,
except for today, like I said, with Dakota, and I can just show you those texts. I

just said, "Heard you left the Hill. Let me know if you need anything."

And when you spoke to Mackenzie ... you mentioned you had spoken to
Mackenzie a couple months ago.

Mm-hmm (affirmative).
Anything related to the OCE or related to ...
Besides, "Oh, I heard lawyers came in and talked to you. How was that?" She

was like, "Oh, it was nothing. They just did a little Q and A with us, and we all
went back to work."
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Have you heard from any of the staffers there, that are there currently, whether
or not they agree or disagree with some of the allegations that were made in the
Politico article?

If anybody disagrees with any of them, they're living in a fantasy world. 1
mean, those were all basically true. I mean, all of it. I mean, the dog poop was
stretched. I don't know who said that, but whatever. It was just a mat like ...
Yeah, other than that ... I mean, like I said, they think I'm involved in it, so
what they're going to tell me is very limited, so the answers I'll be able to give
y'all are limited.

Okay, well ... oh, just finally, then, I guess, on that same line of question of
speaking to current or former individuals in the office about the OCE's review,
have you spoken to anybody outside the office about our request to speak with
you?

Nope.

No. Okay. Ali, do you have any questions?
Yeah. [ had a few.

Sure.

So, you said that you weren't aware of any other issues that weren't in the
article because you avoided Flanna, but were you aware of any other issues
that other staffers might have experienced that wasn't addressed in the Politico
article?

Yeah. I don't know if this counts, but after Andrew Griffin left, we were
obviously looking to hire a new Communications Director, and there was a
concern that ... and when we hired Mackenzie as staff assistant. There was a
concern that Flanna wouldn't like the pick, and so she was always involved in
the final round of interview processes. The Chief of Staff, Jimmy, would pick
who he wanted to hire, and make sure Flanna okayed it. Yeah, I mean there
was a joke that was like, "Oh, make sure we don't hire anybody that's too
attractive, don't get any candidates that are too attractive, or she's not going to
let them be brought on."

That was a joke, but still. She was the final word on the hires after a certain
point.

And is this based on your ... do you have firsthand knowledge of that, or is that
through Jimmy explaining that to you?

That's through staffers just talking about it.

Page 23 of 24

18-1329_0093



10
11
12
13
14
15
16
17
18
19
20
21

22
23

24
25

26

27

28

29
30

Ali Bazzi:

Former Staffer 1:

Ali Bazzi:

Former Staffer 1:

Ali Bazzi:

Former Staffer 1:

Ali Bazzi:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Paul Solis:

Former Staffer 1:

Transcript of Interview of Former Staffer 1
July 11, 2018

Who were those staffers?
I think Jimmy was probably one of them, and then probably Tripp. Maybe
Hallie. I don't know. I know it happened, like we talked about it. I don't know

if it's relevant.

One more thing. Going back to the Costco trips. You had mentioned that some
of the interns had gone with Flanna. Who were those interns?

Tanner Hirschfeld, and then just another one. Others. I can't remember who. I
didn't really pay it too much attention.

And are you aware of who drove?

I think she drove those trips.

Okay.

Flanna drove those trips.

And again, sort of in line with Ali's question there, anything that wasn't
covered in the article, personally related tasks. Is there anything else that you're
aware of?

I mean, no. Like I said, my focus was tours for the first part, and then I was
told to keep my head down, cocoon myself in my corner, and I'd be fine, and
that's exactly what I did. I socialized with the other folks in my office. I didn't
talk about Tom Garrett. I didn't talk about Flanna Garrett. I didn't talk about
their daughters. I made it a point to just keep them out of ... like you want to

talk about toxic? It was bad.

I wanted out. I wanted out badly. This was the first job offer I got, and I
accepted it within 24 hours.

All right. Well, I think we've asked all the questions we need to. Is there
anything else you think we should know before we conclude the interview.

Nothing pertinent, no.
Okay. Well, thank you, Former Staffer 1, very much for your time.

Yeah.
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Speaking is Paul Solis with the Office of Congressional Ethics. I'm joined
by my colleagues Jeffrey Brown and Ali Bazzi. It is July 20th, 2018. We
are here for an interview with Matt Missen. I've given Mr. Missen a copy
of 18 U.S.C. 1001. He has reviewed it and signed our acknowledgment
form, and we can begin the interview.

A little background, Matt. Where are you currently employed right now?
I am currently unemployed.

Okay. Prior, what was your last job you had?

My last job was Director of Communications for the office of
Representative Thomas A. Garrett, Jr., the fifth district of Virginia.

Okay. How long were you in that position?
Approximately October 1st of 2017 to approximately June 9th, 2018.

Okay. And so, then from June Sth up until present, you're still
unemployed?

Yes sir.

Okay, okay. Where were you at prior to starting with Representative
Garrett's office in October of 20177

My previous employer was the Alliance for Innovation Infrastructure, a
small think tank, startup think tank here in town.

Okay. So as communications director, was that the only position you held
in Representative Garrett's office? Or-

Yes.

Okay.

Yep.

What were some of your duties in that position?

Well, the typical office, House office Communication's Director. I guess
this isn't a job interview, so, writing press releases, op-eds, media
advisories, pitching press stories to local, regional, national media. Doing

all the graphic design and social media. I had helped doing the website a
little bit. Just typical scheduling, TV interviews, setting up media tours for
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district events and just the standard House of Representatives
communications director role.

Did you do any work for Representative Garrett's campaign at all?
Unpaid, yes.

Could you describe your time doing that, what date ranges you were
involved with the campaign?

On and off. My Chief of Staff, Jimmy Keady would bring me copy for
fundraising, email, stuff like to review. I did a couple of graphics for the
campaign Facebook page. I think maybe even just one. The one I can
remember is the UVA-Virginia Tech Football Game. So we went down to
this big resort in the middle of nowhere on the West Virginia border for a
Republican Party of Virginia Advance. Republicans in Virginia they don't
go on retreats, they Advance, went to that.

Would meet with Zach Werrell, who's the campaign consultant. You
know, every once in a while talk about stuff he was looking for, for
messaging for the upcoming campaign to kind of have it in sync, that type
of stuff. And, yeah, that's pretty much it.

In this volunteer capacity, did you start out in 2016? Or was it in 20177
What year were you working on this?

It was throughout my entire employment with Mr. Garrett, October '17 to
June '18. It was sporadic. It wasn't a full-time job. I wouldn't even classify
it as a part-time job. You know what I'm saying? It was, "Hey, can you
help out with this?"

I don't know what you know, but I was rather ornery because I was not
receiving compensation for it, even on a contractor basis. So, I basically ...
Except for Mr. Garrett's kind of, what we'll call his meltdown week when
he decided to run for re-election and the servants Politico story article
came out. I helped with that, purely because, as a professional, I wanted to
make it look good, media wise. But yeah, that was all, just because I didn't
want it to be, pardon my French, a damn disaster, more so than it was.

You mentioned, you said you were a little ornery that you weren't paid for
any work you did with the campaign. Were you told that you would be
paid?

Yes. Basically, the deal that I struck with Jimmy Keady when I started,

was that I would receive X salary from the House. And then when he hired
a Campaign Manager, come campaign season, I would start receiving
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compensation. That never came to fruition. But, I mean, I don't work there
anymore, so it really doesn't matter at this point.

How many hours a week would you estimate that you were working for
the campaign?

Me? In total? Maybe at ... Over the course of nine months?
Sure, you know, in an average week would you say?
About a half hour a week.

Okay.

Yeah.

Switching back to the official side of things in the Communications
Director position, who did you report to in that position?

Jimmy Keady, the Chief of Staff and yeah, Thomas, excuse me,
Congressman Garrett was never really around. So it was all ... Decisions
were being made by me and Jimmy about media interviews and strategies
for roll outs of bills and events and that kind of stuff.

Who else was ... And I realize this might not be a formal designation but
in your opinion, who else was the senior staff in the office?

In our office, the senior staff would have been during my time there, we
have a flow chart in there, whatever, employee handbook. Flow chart, the
senior staff would be myself, the Legislative Director, Hallie Pence, and
even before Hallie was Legislative Director, when Elliot Harding was
leaving she was definitely the senior person. Our district director was
largely not involved in that much. She was just there to kind of manage
them. So the senior staff would have been myself, Jimmy Keady, and
Hallie Pence.

Who was the District Director?
Denise Van Valkenburg.
How long was she ... Was she in that role the whole time you were there?

Yeah. I believe she was there from day one. She was with the previous
member from the fifth district as well.

And you mentioned Elliott, what was Elliott's job before he left?
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He was the Legislative Director slash Legislative Counsel.
And when did he leave?
I want to say around Thanksgiving of 2017.

You mentioned Jimmy as the Chief of Staff, was there any other chiefs of
staff there during the time that you were there?

Oh, well yes there was. So the old Chief of Staff came in every once in a
while just to say, hi, when he was up here. And then my last week there,
the gentleman, Bill Janis was the Chief of Staft for my last week I had.
The only interaction I really had with him was him telling me that they
were letting me go, so.

We'll get to that in a moment. And who was the previous Chief of Staff
who would come in and say hello?

Oh, Kevin Reynolds. He came in, I think, twice. He's just a very
loquacious fellow. So he's noticeable, I remember him. But no, no, not in
any official capacity or to lobby the Member just, "Hey guys, good to see

ya.

But just to be clear, so from the time you started in the office until the time
you left, Jimmy was the Chief of Staff, the official Chief of Staft?

Yep, all but the last Wednesday, Wednesday was Bill Janis's first day as
Chief, Thursday I took the day off because I couldn't log into my
computer. And then Friday I got an email from Hallie, the Legislative
Director in the evening saying, "Bill would like to talk with you at 10:00
in the morning." So, I was like, "Oh, okay well I better clean out my
desk." So.

And that Wednesday, Thursday, Friday is June, right, this year?
Yes, June 7, 8, 9.

Okay. Lastly, I just want to ask if ... Before we get into the circumstances
surrounding your departure from the office, are you personal friends with
any current or former staffers in the office?

This is kind of weird. I don't have a ton of friends. I really like the people
that I work with. I really like the two of some of our new hires, Paul
Hartman, Matt Hanrahan, so after this I'd like to hang out them. Probably
if I come back to town. Elliott Harding, if he needs a formal Legislative
Director ... If he needs, I've always told him if he needs a place to crash if
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he's in for the night, you can always come to my place. Jimmy Keady and
I are friendly now that we're not working together anymore. And then the
former Legislative Correspondent, John March, he and I have texted back
and forth since kind of, I'll say the last week of May. I wouldn't call
anybody friends.

Matt Becker down in the district, great guy, he's the Danville district
outreach guy and then some, there's great people, Stephen Harvey the
Charlottesville outreach guy. None of us are going out for drinks or going
to ballgames together.

Okay but some of those people you mentioned for example like John, in
the past year you've shared texts with them outside of work, things like
that?

Yep.

Okay. So let's talk a little bit about your departure from the office, you
mentioned-

Do we have to?

We’d like to, yes. Understand it might be a difficult topic.

It's not; don't worry.

Okay. So that June 7th, 8th, and 9th and you mention ... Let's start with
Wednesday, sort of what happened and what were the circumstances

surrounding your departure.

Well, I think that we should go back to the previous, around Wednesday. I
think that's where we should start.

Just so I'm clear, does that mean the week of June 7th, 8th, and 9th or the
week prior?

The week prior, so the first week of June, like 2, 3, 4.
Okay.

I had gotten a media request from a reporter at NPR. This reporter had
gotten a record from what I understood or from what it sounded like was
from someone at the IT department. Our systems administrator, Scott
Connell had contacted the, what you call it, the House IT people, the first
call people, I think. Anyways, she says, "Hey." The NPR reporter says,
"Hey Matt, I got this record from an anonymous source at the House IT
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department or whatever.” Congressman Garrett had requested to review
emails of several staffers, including myself, no problem there. Basically,
what Mr. Janis told me was on the last week ... So he came in, gosh.

Alright, so I get this media request from NPR, you guys can read that
story, I think it came out June, I would say, 4th. Anyways, the next day |
went down the Republican Nominating Convention to replace Garrett, just
to be an observer and Mr. Garrett randomly showed up there as I was
arriving and he sent me a text message, "Please leave Nelson County High
School; I don't want you here and I don't need you here. Don't come to the
office 'til next Wednesday."

So anyways, I drive home three hours back to my place in Arlington, blah,
blah, blah. I can't remember what happened ... Oh yeah, he told me not to
come in so I'm like, "Ah, I'm going to get fired." So I went in and just kind
of got all my personal stuff from my desk and I just said, "Hey, I'm just
going to be here for a couple of minutes today." Wednesday comes
around, Tom Garrett, Congressman Garrett, brings us all into his office
and Mr. Janis is there. I had previously met Mr. Janis, I believe one time. 1
just knew who he was.

Mr. Garrett kind of went through an explainer about how his drinking has
affected all of the stuff and this is Bill Janis, my new Chief of Staff. And
then I couldn't log into my email, I couldn't log onto my computer. I didn't
have access to my phone because it had been shut off. So anyways,
obviously I'm just trying to be the most professional I can, assuming that
I'm going to be let go. I took that Wednesday off because I couldn't log in,
I was just going to sit there like a butt head all day.

So Hallie sent me an email, she said Bill would like to meet with you
10:00 on Friday morning so I came in and he said, "We're letting you go."
I was just like, "Okay, cool." And I left. Unfortunately, I didn't realize it
because I carried this black messenger bag, a computer that belonged the
office. As soon as I realized that I had it, turns out I have literally the exact
same model, the financial administrator said ... Sent me an email saying,
"Hey, we got to take care of some of these reimbursements and take care
of, do you have this computer?" And I was like, "Uh-oh, shoot, I do." And
so I just kind of made a beeline to get with her. Got the computer back,
handed it off to my former colleague, Paul Hartman, who I'm assuming
returned it to the office. That's kind of it.

Okay, so we'll break that down a little bit. I want to go back to when you
said this NPR reporter called you the first week of June. What was your
response to that when that reporter said, "I've heard that Congressman
Garrett has asked IT to review staffers’ emails." Did you talk to her in any
way or?
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I did. My recollection of it, because I know where I parked my car, I was
in, what do you call it, by the LBJ Grove there's a parking lot, boat launch
right there. That's where I was talking with her. Yeah, basically, I was
like, "I'm going to need a little bit more detail here." She's like, "I'm going
as soon as I get something." She kind of led me to believe that it was my
emails and Jimmy Keady's emails that Mr. Garrett had requested. Again,
there's no privacy ever. You don't assume privacy when you're in a job, so
he can look at anything he wants. But she basically gave me that inference
and I asked her ... My quote I said to her, I don't remember her name,
you'll have to excuse me.

How can you say ... because she was like, "I need to say in the article that
you responded to my request." So I was basically to this reporter, I said,
"Hey, what can you do for me to make me kind of not look like a butt
head in the situation." And she kind of was just like, "Here, how about
these three quotes." Kind of like, declining to comment and I was fine
with whatever.

Had you heard of this before she contacted you, had you heard that IT got
a request from Congressman Garrett to look at your emails?

No.

It was the first time you heard about it?

No. I believe that Friday though, it was either that Thursday or Friday, of
the week prior, before my being let go. All of sudden my phone, I couldn't
log into it. Couldn't text.

This is your work phone?

Yeah, my work phone. I believe it was that ... No, no, my work phone got
shut off I believe, the Monday that we got let go. So the 4th, maybe.

I just want to be clear about whether or not you had in any way, from any
other source besides the reporter, heard that Representative Garrett asked
House IT to review your emails?

No.

And did you try to ask Representative Garrett or Jimmy or someone else
why that was happening?

Yes, I did send a text message, a terse text message to Mr. Garrett with a

link to, I believe, this is from my recollection. I believe I sent him a text
message with a link to the NPR article and I believe my message was
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something along the lines of, I was being sassy, “if you wanted to look at
my emails or our emails,” I don't know if it was my or our, emails, “you
could have just asked me for my password.” Because everybody in the
office knew it anyway since it was the office's phone number.

Did he have a response to you?

No, he didn't respond to that, no. Let me check and see if it was on this
phone. May I do that?

Sure, take your time.

No, I don't have it, I don't have my correspondence, that correspondence
on this phone.

That's alright, that's alright, thank you for checking. Okay, so-
Can I ask you a question?
Sure.

I have not deleted my text messages with Mr. Garrett; this is my personal
phone; this is from his personal phone. The only reason I haven't deleted
them, I haven't shared them with anybody but do I have to save them for
the Congressional Records Act or something?

Well, for the time being why don't you save them and then if we want to
follow up with that, we can after our time here today.

I figured I'd ask.

Alright, great, thank you. So you talked to the NPR reporter and then you
reached out to Representative Garrett, sort of with that response, was that
the end of that first week of June?

That would have been that Friday, after the story came out, the story, |
believe came out at 7:00 in the evening. And I don't know if I texted him
that evening or the following but I did text him that. It would have gone on
my work phone, so you guys would have the records of that.

And then over the weekend and coming into the next Monday, what's
happening? Are you reaching out to co-workers or Representative Garrett
additionally to find out what's the status of your employment or what's
happening with this request for your emails? What's going on there?
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I think starting on Monday, I think I had told most of my colleagues in
D.C., one by one, “I'm pretty sure I'm going to be let go this week and to
say it was a pleasure working with you before that.” Let's see, Jimmy at
that point was no longer Chief of Staff, I guess he got two months’
severance but ... I did text the thing about NPR to Jimmy, I believe. I'm
sorry, can you? What was your original question? I'm sorry.

My question was just going into the next week, were you making inquiries
to your colleagues or to Representative Garrett about the status of your job
or this email review request?

I think it was only one text to Mr. Garrett about, it might have been as
many as five, I don't know. Would have known if it was on the phone. I
don't know what you're getting at here. I'm a little confused. I basically
said to my co-workers, "Hey guys, I think I'm going to get fired at some
point this week, because Mr. Garrett and I had a text back and forth that
we don't need to get into unless you want to."

I asked you before if he responded and you said, "Let me check and I don't
have it."

Yeah.

But if he did respond and you're recalling that now, I reiterate my question
as to what his response was when you said, "If you want to look at my
emails, you should have just asked me." What was his response?

I honestly don't remember. It would have been via text on my work phone.
If he responded, which I can't recall-

You just told us that there was a back and forth, you said you don't really
want to get into it, something to that effect, what was the substance of this
back and forth between you and Representative Garrett?

Basically, he had ... I was supposed to be on a vacation the week that he
kind of had his meltdown. I was extremely frustrated about that and all of
the stuff surrounding that and ... Basically, I was disappointed in him, I
disappointed in the fact that he held his little, “I'm running again” press
conference. The story comes out, Sunday comes around, Memorial
Monday or whatever, Memorial Day comes around. “I'm an alcoholic,”
blah, blah, blah and I was infuriated during those couple of weeks and
there was very terse exchanges between Mr. Garrett and 1. Only via text
because he would not ... He told us that I'm going to be available via text
and email and that's it.
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I was under the impression that he was going to go to rehab clinic and I
didn't really want to be texting with him because I was under the
impression that I was texting with his wife. The first couple of days. I just
kind of, professionally, I just kind of stopped working, because I didn't
know what to do. To say that [ was angry, hurt, upset, and I shared my
feelings with him via text would be an accurate description.

And then going into that next week of June, you said you had informed
your colleagues that you might not be working there any more-

Yeah.

And then, what happened next? You said Hallie had mentioned to you that
you were going to have a meeting with Bill. What were you doing
Monday and Tuesday of that week, did you come to work?

So Monday I came in. Let me think. Monday I came in and I think I left, I
want to say around 10 or around lunch, I don't recall. So that Monday 1
came in, I just kind of ... I think Hallie had one of the interns or somebody
just buy a bunch of banker's boxes. So I had collected my personal items,
put them down in my car and went home. I can't remember what I did

on ... On that Tuesday, I took a workplace rights and responsibilities
course but I think I didn't come into the office. I think that I specifically
came to take that course because we had to and I wanted ... By a certain
date and I wanted to know some of the things that they were going to say
in that.

So I don't think I came into the office on Tuesday. Wednesday, Tom
Garrett came back and I don't remember what time this was, he called
everybody into the office and then Tom kind of finally after me prodding
him, for a week, finally said to the staff, basically what he said in the
video of him saying he's an alcoholic. He started to cry and then he
discussed Mr. Janis' credentials and then he said, "Let's go." He walked
out and Bill gave us a 15 minute, “this is who I am and kind of this is
where I think we are and this is kind of what I think we're going to be
doing.”

So you took part in that meeting even though your computer was locked
up and all this, you still took part in that meeting?

I did and I believe around 4:30 that day, I remember Mr. Janis came back
into the leg. shop which was weird because we shut the door, because it
could get really loud in the suite. And he was knocking on the door like,
what is this intern doing? And he just came in and said to everybody, "Oh,
unless you have to be here, the office closes at 5:00 now." That was it. So
the entirety of my conversation with Mr. Janis as Chief of Staff was, him
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introducing himself, let's call that 20 minutes. Him saying the office closes
at 5:00 and then him on Friday, was about a five minute meeting, letting
me know that I was being let go.

Did you ever find out why Representative Garrett, assuming this is true,
why he asked House IT to put in the request to review your emails or
staff's emails, did you ever find out why?

He had requested to me via text that at 9:00 AM every morning and at
noon every day, that I send him his press clips and immediate inquiries, all
that stuff. I felt it would be irresponsible for me to do that professionally,
given the circumstances that he found himself in. And that ... He wasn't
seeking treatment for his situation. And I thought, in my mind, knowing
Mr. Garrett, I thought he was going to get drunk and call all of these
reporters. Because he's done that before. And I refused to send them to
him and I was forwarding them along to the campaign contact, a
gentleman named, Joe Shellac to his gmail address so I forwarded them all
to him because that was protocol in the office.

If you got a campaign related inquiry, you just forward it along to Joe.
Anyways, I just wasn't doing that. I guess you could say that I was
obfuscating my professional responsibilities. However, given the
circumstances, my thought was, I didn't know, I had inquired to see if Mr.
Shellac was still working for the campaign, didn't get a response on that
and didn't get a response from Joe on any of these media requests and 1
was just like," I'm not going to forward them to Mr. Garrett"

And you believe that's why he made the request to have your emails
reviewed-

Yeah. That would be my theory.

Okay. Did you ever have that confirmed-

Oh, no. I don't care.

I mean, your theory, was it ever confirmed by someone? Did Jimmy or the
Congressman, did anyone let you know that's the reason why he asked to
see your emails?

No. No. I think I probably had my own conspiracy theory that I've
probably shared with my colleagues one on one, but it was exactly why

they were wanting to dig through that, I'm assuming.

Quickly I want to talk about the circumstances of Jimmy leaving. Why did
he leave? How did he leave?
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Well Jimmy was fired-
By Representative Garrett?

I believe so. Mr. Garrett, Mrs. Garrett, and Jimmy have a very contentious
relationship. The fact of the matter is that at the end of the day is that ...
The ultimate reason that Jimmy was fired is because they had like an
ongoing feud between the wife, the Member, and the Chief of Staff.
Jimmy scheduled some event with like a speaking engagement for some
free Karachi, or Pakistan, or something group on Flanna's birthday.
Flanna's birthday was the day that Jimmy got fired. Anyways, Jimmy said,
"The ultimate reason that I got fired was because I scheduled an event on
Flanna's birthday."

Jimmy told you that?

Jimmy told me that. He also told me, I think this was like a week later, we
were just shooting the breeze, and he told me, "Oh, they gave me two
months’ severance." So I was like, "Good for you."

When he says, "They gave me," do you know who he meant by "they gave
me."

Oh, it was Congressman Garrett.

Did he detail you about what the severance was? Was it two months’ pay,
or?

He just said to me that ... Well Jimmy's big thing professionally was to be
Chief of Staff for a year, and so what happened was Tom fired Jimmy.
The next morning Tom calls Jimmy crying, "Jimmy I want you back.
Come back. Blah blah blah." Jimmy calls me, we're talking, said, “dude
you can't do that.” So he talked with his family about it, and finally he
came to the decision, no I'm not going to come back. I believe ... I want to
say ... I think Jimmy got fired on Wednesday night, and I believe up until
Friday morning he had ... I believe on Friday moming he had still asked
Jimmy to come back as Chief of Staff.

Just to specify, did Jimmy tell you what the severance package contained?
He just said ... Jimmy's thing was I want to be Chief of Staff for a year
because that looks amazing on my resume. I think he started in July. So
basically they said that he got two months’ severance is pretty much to the

quote.

Do you know if that meant that he was stayed on the payroll of the House?
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That's what I assumed.

Was he coming to work?

No. On the day that I left, his office, he had still not cleaned out his office.
Do you know for certain if he was still on the payroll?

I would have no ... I never had any record of that, but to the best of
knowledge at this point ... What is it July ... To the best of my knowledge,
according to Jimmy he's going to receive a paycheck from the House on
next Friday, or whatever.

What was Jimmy's last day in the office?

So it would have been the Tuesday before ... I believe the Tuesday of the
week the whole Politico story came out. I believe that was Flanna's
birthday.

So last week of May?

Yeah.

Yeah, I'm pretty sure congressman Garrett also tweeted from the event a
picture with the free Karachi people, from this speaking engagement on

the wife's birthday. .. not being there, I don't know.

When Jimmy talked about his severance, and all this ... Was it in person,
or a text, or email?

I can't recall. It probably would have been on the phone, but I can't recall.
When's the last time you talked to Jimmy?

Yesterday.

By text?

Yeah. I can check for you.

Well we'll just move on for a second. Maybe we can get to that later. So [
want to move on to this Politico report that was in late May, specifically
regarding ... The specific article regarding the personal errands that were

tasked to some staffers ... to alleged to have been tasked to staffers. Have
you read that article?
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Yes I have.

Okay, and you were the Communications Director during the time that
came out?

Yes sir. That's correct.
What was your reaction to it when it came out?

My reaction based on my working there was ... These are frustrated former
employees who got the shaft, or feel shafted, but everything in that report
was true. My original ire with Mr. Garrett, that we had discussed 20
minutes or so ago, was because I basically ... My quote in the article ... |
lied to press, and I don't do that. It just kills me professionally that I have
to live with that.

Can you explain what you mean by that? You said you lied to the press?

Yeah. On this occasion the statement that we gave to Politico was written
by Carlisle Gregory, and Tom Garrett, possibly in conjunction with Flanna
Garrett. They sent that to me, and they said, "Send this to Politico. This
and nothing else." Except for, "Delete Carlisle Gregory, the political
consultant’s contact information." That's the statement that we gave to
them. I didn't want to talk with the reporters from Politico. So that's just
kind of where I let that lie outside of my perturbed text conversation with
Mr. Garrett about my disappointment with how the situation turned out
when the article came out.

The lie you're talking about is the statement that was attributed to you in
the Politico report?

Yes. The lie is ... I think one of them was there's no ethics investigation. 1
wouldn't know if there was. You wouldn't tell me. The other part was all
this is untrue. These people that are ... I think, with an axe to grind with
Mr. Garrett and his wife, or something like that. Anyways 1, still to do
this, I feel very uncomfortable with how that worked out.

Do you know who ... The article mentions some former stafters that were
the source of the report. Do you know who they were?

I have my speculations. Other people have their speculations. I don't know
that we need to get into that, or do we?

Well how about this, do you know for certain, did anybody explain to you
that they were a source of that article?
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No. No one has come to me, and said, "Matt. I was one of the." I think,
"four former staffers." None. Nobody has. We all have our suspicions, but
who cares it's over with now. Well for me.

So when that article came out, given that you were still in the office, what
was Representative Garrett's reaction to that article?

Well let's see. So Rachel Bade, I believe from Politico sent off this email
to everybody that knew Tom about all this stuff. Then what happens with
reporters when they're doing investigative pieces, they reach their
conclusions, write most of their article, and then they come to the
communications director, me, or the member, and asks them a specific line
by line by line by line, "Do you have any response to these allegations that
are being made against you?" I called Mr. Garrett ... Right when I received
it the first thing I did was I forwarded it along to Mr. Garrett-

And these are the questions from the reporter?

Yes. To his personal email address. Then I called him. So that night we
had had a radio town hall, and I did it at Mr. Garrett's apartment here on
Capitol Hill. We get the thing from Politico. I go through it line by line. I
left, and gone back to my place in Pentagon City. I get this line by line.
First thing I do, I forward to them, then I call them and I say, "Hey. I got
this list of things." So I said, "What I want to do, is go through this with
you, Tom, and Flanna," if they were on the phone, the wife, and the
member. "I want to go through this line by line with you." So I said,
"Question one," I think it was like, one a, one b, one ¢, one d, and then two
a, whatever I don't remember. He goes, "No never." I read the thing from
Politico, and I said, "Did this happen?" He said, "No. No." What I wanted
from them was to hear it from both of their ... A lot of stuff I had either
seen, or overheard, or heard about.

That type of thing. I'm just like, "These people are lying to me." So I get
on the phone with a three ... Or I called either Jimmy, who was fired at this
point, because Jimmy has the institutional knowledge, and somehow [
don't remember that conversation, but I ended up on a three way call with

Hallie Pence the Legislative Director, and on that day she was the interim
Chief of Staff ...

Oh, yeah. So she was the interim Chief of Staff, I believe, for two days. If
I can amend my previous statement. I forgot about that. Anyways, so I go
through it with them, and ... I was going to hear my voice say yes or no.
Hallie's voice say yes or no, and these are to the allegations, and then
Jimmy's voice to say yes or no. A lot of the stuff that was alleged in the
article, some of it was ongoing, but a lot of this had happened prior to the
start of my employment there. A lot of this was had to do, I think, with the
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first couple months Mr. Garrett's term. But I went through it. I said, I think
for the most part for me it was like, I can't say yes or no. I would say, "I
never saw that." And then Hallie, because she was there from day one, she
would say either yes or no to these allegations. Jimmy would say either
yes or no to these allegations. It was, across the board, yeses from Jimmy,
who worked on Tom's campaign. Knows Tom for a long time, and Hallie
who was there from day one of Mr. Garrett's term.

Okay. So the three of you, and then you're explaining ... Three of you on a
call, and you're explaining now that those two were affirmatively saying
that some of the things that were alleged in the article were true, they
occurred.

That's correct. Yes sir.

Okay, and it was all the allegations that were made in the article ... Was
there anything that they said didn't happen, or they didn't recall whether it
happened?

I don't believe so. I'm relatively certain it was, “what do you say Hallie?”
“Yes.” “What do you say Jimmy?” “Yes.” There wasn't much
disagreement. The only disagreement came from me because I wasn't
there when some of the allegations were happening.

So besides those two after the reporter had reached out to you ... Besides
those two, did you talk to anybody else, current or former staffers during
that time, about the substance of the article? Elliott, or John, or anyone
else? This doesn't have to be in official capacities Communications
Director. This could be a text, somebody saying, "Did you see this?"

Say that one more time.

Did you talk to anybody else besides Hallie, and Jimmy, other staffers,
about the substance of the article?

I'm sure that I spoke with everybody on the staff after the article came out.
While the folks in the byline from the Politico article were reaching out to
everybody whose ever met Mr. Garrett, and his wife. People were sending
me incoming, “I got his inquiry from Politico,” "Hey Matt. Somebody
gave me your number. I got this inquiry for Politico. This is coming."

Did anybody else besides Hallie, and Jimmy confirm some of the
allegations in the article?

So we all met after the article came out, I think it came out around noon,
we had Matt Hanrahan, the LC read the article to everybody. Just so we
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could all ... because Mr. Garrett wasn't there. We were going to have a
pow-wow so if anybody needed to say anything. From everybody that I've
spoken to, basically from my recollection, it was mostly after the article
came out.

So this pow-wow, when did that happen?

Oh geez. Whenever the article came out. So their deadline was 10 o' clock,
and I believe it came out around noon. I just wanted to see everybody's
faces to see their faces when somebody read the article aloud. We had
Matt Hanrahan do it because he'd been in the office, I think, the shortest
period of time. Just because I wanted to see reactions on people's faces.

What were the reactions on people's faces?

"Oh, shit. Yeah, that's true. That's true. Yep, yep, yep. This happened."”
That kind of muddling, like, "Yep, I remember that happening." Then
private conversations after that. People would say, "This happened. That
happened. Had to pick up my belt, or take the dog out, or babysit, or
Flanna hasn't taken a shower in three days so come over and watch the
dog, and watch the baby." All that stuff.

Who are some of the people that are telling you about these types of things
that they were tasked to do?

Everybody.

On the current staff, or former staff?

Let's see. Dakota Lipscomb. McKenzie Morales. Jim Keady. Marissa
Mullen. Hallie Pence. Tripp Grant I don't think ever did any of that stuft.
The three main people were Marissa Mullen ... When I was there ...
Dakota Lipscomb, and McKenzie Morales. Who were always doing what
Jimmy Keady and I dubbed between us as, "Flanna shit." So I hope those
are to be defined as duties asked by Flanna to accomplish during your
work day for her.

Did the staff have a name for texts that would come in from
Representatives Garrett's wife? Was there an acronym people used to
describe a request that she would make?

I don't think so.

You ever heard of Tammy? Never heard of that?

No, I would always call it Flanna shit. I never heard of Tammy.
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Yeah, it's an acronym or a paraphrasing of Tom asked me to tell you.
No, I've never heard that, that I can recall.

All right. So I just want to go in to some of the specific types of things that
the article talked about. So for example, delivering groceries or picking up
groceries. Do you know if any of the staff ever-

That never happened during my time. Jimm, and Hallie both said that,
"Yes." That had occurred.

Did they say who did it? Who was the one picking up the groceries?
No.
About how many times ... Was it a frequent occurrence?

I don't think so. I think it was a couple of times, it sounded like, but I don't
think I ever heard that request while I was working there. When we did go
over line by line that was one of the things that Jimmy said, "Yeah, this
had happened," and Hallie said, "Yeah this had happened."

One second, we'll let this train go through. Can you just state that again,
that Jimmy said that that had happened?

Yeah, yep. So Jimmy when we were going through line by line, Jimmy
said, "Yes that happened," and Hallie said, but that was before my time. I
had never-

From October 2017 to June of this year you never witnessed, or heard
anybody picking up groceries, delivering groceries?

No. No.

What about driving Representative Garrett's daughters or other family
members?

Yes. From what I understand, Tanner Hirschfeld, who's a lovely young
guy. He's a UVA student. He's big into the libertarian movement. Loves
hanging out with Tom, and all the politicos down there. Jimmy and Hallie
both told me that that had occurred ... Again, this had occurred before my
time, with the two daughters, but according to Jimmy, and Hallie on both
occasions, bring daughters from wherever to DC, and then from DC to
somewhere. That was a request that was made of Tanner Hirschfeld, who I
believe was just an intern. But knowing Tanner, that would do ... That
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would be something that he would jump on doing to create favor with the
Garrett's, but I believe he was an intern at that time.

Was that before your time?
Yes.
And who did you hear that he did that from?

When I went through it I heard it from Jimmy and Hallie. They were like
"Yeah that was Tanner."

2

Do you know how many times he did it?

I don't. I do know that the two trips that were mentioned ... It sounded like
that they were the only ones.

What about driving Representative Garrett's wife places, things like that,
did that occur? Other than the daughters?

Driving Flanna places ... I don't think I ever saw that, or ... Oh, wait. Yeah,
yeah, yeah, yeah. So this is a funny story. You'll get a kick out of this.
Paul Hartman, we brought him over from Mr. Murphy's office, and his
first week on the job Flanna's father, who I believe is in Florida, was
having a hard time. So she needed to get to the airport. This was Dulles.
So I don't remember who made the specific request, but I do know that
Paul drove Mrs. Garrett ... This is his second, or third day working. He
drove Mrs. Garrett from the office to Dulles Airport. Reason I remember
the situation was because during the drive Flanna had asked Paul to stop
and get an oil change on Tom's SS. I believe they had ... They're anal
about getting oil changes on their car. I think one of their engines seized
up, or something. So Paul says, "Yeah, yeah. No problem. I'll take care of
that." So Paul calls Jimmy on his ride back from Dulles and he says, "Hey.
Flanna asked me to get an oil change on Tom's car. Would you do that?"
So Paul was like, "Hey, I have no problem doing it." But Jimmy was like,
"Don't do it. That is not your job. Do not do it." So Paul didn't.

The funny story was he dropped Flanna off at Dulles, and she went
through airport security, and she had a bunch of bullets from Tom's guns
in her suitcase. So she got stopped, and it almost turned in to a crisis.

Anyways, Paul didn't get that oil change, and later that week, or the next
week he encountered Flanna. I believe Hallie was with Paul at that time.
Flanna was pissed about not getting the oil change, and Paul had
attempted to ... I think Flanna had the dog, and the baby carriage, and Paul
said, "Oh, there's Flanna. I'm new. I'm going to go run up and open the
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door for Flanna." I believe this was in the Cannon building. Flanna
apparently just went ape shit on him in front of Hallie, and in front of
whatever, about that.

Who relayed this story to you?

So Paul came back to the office, and he looked like he was crying. I'm
like, "Dude what's going on?" He had been in Mr. Murphy's office and
weird situations happen there. So I was like, "What is going on?" Because
Paul's a really nice, happy gentleman. What's going on? And Hallie
wouldn't talk with me, so I believe Jimmy relayed it to me later, and then
once they knew that I knew, I believe Hallie had brought it up to me in
private as well. Then I had a conversation with Paul one on one. We were
kind of kiddy corner from each other in the leg. shop. Nobody was in
there. I just said, "Relax. It's okay. Nobody hates you. You're cool."

And this is related to the oil change?

This was related to the oil change, yeah. Which all happened to be with
one of those things where yes I don't know who made the request, but it
was a staff on official time driving Flanna to Dulles Airport.

What month or year did this happen?

I'd have to look on Legistorm to see when Paul started. I can't remember
when he started, but I believe it was ... I think first or second week.

Any other times while you were there of the oil change happening? Where
staff was requested to get the oil changed?

Yep.

How many other times?

Once. Explain that one too?

Sure. Yeah, yeah.

So we set up a thing ... Tripp Grant, Legislative Assistant, set up this thing
where a couple of the ambassadors were to come down to UVA, and the
next day we were going to tour Monticello. So it was myself, Mr. Garrett,
the ambassador to Afghanistan, his wife, the ambassador to ... Not Croatia,
what's that country? Czech Republic, his wife ... None of this matters.

Well of a sudden I'm in the parking lot looking at Mr. Jefferson's
Monticello, and I'm stoked because I get to go to this.

Page 20 of 43

18-1329_0115



0~ ON LN AW~

—
W N = OO

14
15
16
17
18
19
20
21
22
23

24

25
26
27
28
29
30
31
32

33
34
35
36

37
38

Paul Solis:

Matt Missen:

Paul Solis:

Matt Missen:

Paul Solis:

Transcript of Interview of Matt Missen
July 20, 2018

Also Stephen Harvey, the district outreach guy for the Charlottesville
office shows up in the parking lot. He wasn't scheduled to come to the
event. So I'm like, "What's up Stephen." Haven't seen him, you know, and
we're shooting the shit, and he says, "Yeah. I'm just here to pick up Tom's
car to get him an oil change." So he gets there. Tom shows up, and he
takes Tom's car down Monticello, and gets the oil changed. Then comes
back, and we're only three quarters of the way through the tour, and
Stephen hooks back up with us as we're going through the house. I was
like, "Dude where'd you go?" He's like, "Yeah. I got the oil changed on
Tom's car." Denise, the District Director, we had talked about this because
Stephen was real dejected because he really wanted to go to Monticello
too. So basically he was really frustrated because he felt like he was
worthless to them, or something, because all he is, is Tom's errand boy.

I'm just getting recollection, I believe it was my first trip down to the
district office. I believe it was my second or third week working for Mr.
Garrett. We were at what we call ... the Charlottesville office, and there's
an oil change place so ... here’s the office. There's this winding half circle
road, and at the end of it going out on this big street there's an oil change
place. Then they got one of those spray car washes. I followed him in my
car because we were going to go get lunch. So he dropped off Mr.
Garrett's car, and I believe we picked up lunch for the office. Then I drove
him back to the oil change place, where he picked up Mr. Garrett's car,
and brought it back to the office.

This is Stephen?

Yes. So that is ... Paul didn't do the oil change, but Stephen, yes.
Whenever we were at Monticello, that's documented on ... See it on
YouTube, and then I guess we ... Who did we do an interview with ...
What was the guy. He was the one with the tattoos. Anyways, the political
reporter with the Daily Caller. Not the Daily Caller ... What the heck is the
Charlottesville newspaper called? Doesn't matter. They're right across the
street. Anyways he came over. It was that day. My first ... Either my, |
want to say, second or third week.

Is Stephen still in the office?

As far as I know.

What about clothing? Picking up clothing from Representative Garrett's
office for him, or for his wife ... I'm sorry ... Yeah, at his apartment in DC.

Running to go get clothing for him, or running to get clothing for his wife.
Did that ever occur?
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Let's see. Not while I was working there, but picking up belts, and stuff
like that. So Tom's ... Based on what I read, a late stage alcoholic. So he's
basically useless between 9 PM and 10 AM. He would come in apparently
all disheveled and everything, and so there would be requests at the
beginning of his term, "Hey can you go get my belt. I need a change of
shoes." The day of the White House Christmas party, he and Jimmy went
to ... This is what I call it, hyperbole, like 15 different places around town
because Tom wanted to buy a tuxedo. I don't know if that counts. That
was ... The tuxedo one was the only one when I was there but apparently
Jimmy and Hallie when we were on the phone call that was one of the
things ... The belts, ties and shoes I think, that they both said, "Yeah, that
happened."

The dog. Was the dog in the office frequently? Or how often was the dog
in the office?

So when I first started ... Yeah, so I like dogs, I'm a dog person. But it was
nice to have the dog in the office and to be honest, I'll take the dog out
because Capitol Hill is a nice place to meet cute girls, it's an easy way to
meet girls, good ice breaker. So a couple of times, yeah, I had taken the
dog out. I didn't care, I didn't think anything of it. I'm a smoker, so I would
go have a cigarette and take the dog out just because somebody else
wouldn't do it.

But Flanna, yeah, would basically drop the dog off. For my first couple of
months, probably twice a week. There were times where they did ... I
mean, we went to this I think Voice of the Martyrs dinner with Senator
Lankford and then Congressman Franks and I came back to the office and
it was like 11:00 at night. They had forgotten the dog in the office. The
dog had just turned over all the garbage cans in the leg. shop looking for
food as dogs often do. There's poop. There's one time I was sitting in the
office, in the member office with Jimmy and I sat down and I crossed my
legs and just like I always sit and like, "It smells like dog poop. Smells
like dog poop. Do you smell that? No." Jimmy's on the other side of the
room, smell like dog poop? Wafting up.

Anyways, I look down, might have been these shoes and it was a nice pile
of Sophie's excrement right there. But yeah, I mean, yeah, it was watch the
dog. I think they started paying MacKenzie Morales to watch the dog on
weekends. Yeah, the dog was in the office.

Was staft directed to take the dog out? Was that part of an understood
responsibility for the staff?

Certainly not for me.
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Because you mentioned you volunteered to do it, you liked to do it?

Well, yeah, because I like dogs. Again, smoke break too, two birds, one
stone, no problem. But directed, nobody ever in my time working there,
nobody was ever ... | was never an eyewitness to, "Do this with the dog." 1
remember there were a couple of instances where MacKenzie would take
the dog from the office to their apartment. I recall maybe that happening
twice. Yeah, the dog was a presence in the office until the Tom, Flanna
and Jimmy stuff started to kind of boil over and then Flanna just stopped
coming to the office. I think, according to Jimmy, they kind of came to an
agreement where Flanna would stop coming to the office. I want to say
that happened December, January-ish.

December 2017, January of 20187

Yes. They basically had tiff and Flanna just stopped coming to the office.
Jimmy told me that they had come to an agreement, the three of them, that
Flanna would stop coming to the office.

And why was there a tiff?

Well, all the stuff mentioned in the Politico article. For all of Jimmy's
faults, he did attempt to quell this ... All the chores or errands and
everything but there's only so much you can do when you are one person.

Real quick, you said MacKenzie was paid to take care of the dog?

Yes, so there had been ... When I first started there, Jimmy had learned
part of, I guess, learning to be Chief of Staff. Every member of Congress,
pick up my dry cleaning, it's not an issue if it happens once. But this
would happen over and over and over again. And so finally, Jimmy put his
foot down and he said, "If we're going to have somebody do all this Flanna
shit, requests for Flanna, we're going to have to pay somebody
something." And it was basically Jimmy said, you could either have
Dakota Lipscomb, who I believe was still a paid intern, I don't know if he
had been promoted to staff assistant like a full time staff yet. But she just
liked MacKenzie, they were girly girl buddies. And she would always ask
MacKenzie to do stuff. So finally Jimmy was like, "We have to pay her
something to do this." So I think it ended up being 400 bucks a month or
something.

Where's that money coming from?
Campaign.

So she's getting paid money from the campaign to take care of the dog?
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Yes. Take care of the dog and run errands, do whatever Flanna needed,
which is encompassed in air quotes here, “Flanna shit,” end quote.

What else besides the dog ... What other “Flanna shit” is MacKenzie
doing?

Oh. I'm trying to think, she would babysit the dog if they would go
somewhere, because they would go to Florida. During the winter they
would go to Florida every weekend. So she would stay there because her
roommates didn't want the dog in there. Picking up Christmas ornaments, I
think was one that I know for sure. Picking up gifts for people, going to ...
Just do errands.

Okay. And it's $400 a month from the campaign?

According to Jimmy. So what happened was, Jimmy took Hallie Pence
and I aside as senior staff and he said, "Okay, we have to pay one or the
other." She said, "Who?" So Jimmy said, "Hallie, who do you want to do
this?" And I said, "MacKenzie." And Hallie said, "Dakota." I was
overruled. Oh no, wait, because Dakota was a responsible guy. He would
do it and he would come back to the office. Not lollygag for a couple of
hours or do whatever. So anyways, Jimmy and I sat down in the member
office with Dakota, I was sitting at the member desk and Jimmy was
sitting on the couch and basically said, "We want to start paying you,
would you like to do this?" They gave him the day, Dakota talked with his
parents.

He said, "Yeah, I could use the extra money in my pocket." So Dakota
was going to be earmarked for Flanna shit. So Jimmy came to Tom and
said, "Okay, perfect, Dakota wants to do it." And Flanna said, "No, I want
MacKenzie." So MacKenzie ended up being the person.

And was MacKenzie, she's paid as an official staffer as well?
Yeah, she was staff assistant the entire time that I worked there.

Okay. You made reference to lollygagging, were you indicating that if
MacKenzie would do Flanna shit, she would go off and lollygag and not
come back to the office?

Yeah so, kind of, when I was hired, MacKenzie was going to be my
helper. With the goal of, me teaching her a few tools of the trade so she
could master them. So she could do them for three months and prove to
somebody ... [ wouldn't call myself her supervisor. The person, whatever.
So the goal was to make her kind of press assistant and she was just kind
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of terrible at everything. So I was like, "You know what, it would make
my life easier if MacKenzie were that person to do that."

How many hours a week or a month would you estimate she was doing
this sort of thing?

So when Jimmy and I gave kind of MacKenzie these kind of press duties
or whatever I said, "Okay, these come before everything else." And there
were deadlines. So she had daily deadlines associated with them. And by
day two, it was clear that it wasn't. She would just be gone. You're a staff
assistant, you're kind of supposed to be in the chair answering phone calls.
She wasn't in the office very often. And when I would text her and be like,
"You need to come back and do something." She would say, "Hey, I'm off
doing this, I'll be back as soon as I can." But it would be, I don't know if
she was doing errands for Flanna for two or three hours at a clip, every
other day but she would just be gone. And it would be very frustrating to
me as attempting to try to mentor her. So that didn't really work out for me
and MacKenzie.

Again, just back to the question, ballpark how much time do you think
she's spending on these sort of errands?

I'd say at least 15 hours a week. And the original thing was, if Flanna
asked you to do something at night, you do that before you come into the
office. And then on your lunch break, if Flanna asks you to do something,
you do it on your hour lunch break and come back to the office. It was
supposed to be, she was not supposed to do these during her official hours
but Flanna, as soon as she got that helper, kind of took advantage of it just
like we all knew she would. I don't know, again, if MacKenzie was doing
errands the entire time but she was gone and she was on Flanna patrol.

Was MacKenzie's official pay altered in any way when she got the
additional payments from the campaign?

To my knowledge, the way that Jimmy phrased this, is this would be on
top of your official pay. So I think she made 31 as a staff assistant. I think
she would get, I don't know if it was 400 bucks a month or 400 bucks a
week, I think it was 400 bucks a month.

And so she supposed to do this, at least originally, the plan is she'll do
this-

Before work, during lunch and after 5:00.

And that didn't happen?
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I'mean ...

Consistently that didn't happen?

Yes.

Okay.

And this was Jimmy's way to handle the request from Flanna Garrett?
Yeah so, I think that ...

It was solely Jimmy's idea, did Representative Garrett have a stake in
coming to this solution?

Oh they came to figuring out which staffer they ... Yeah so, the Jimmy
coming up with the idea for the personal helper thing, I'm pretty sure that
that was a conversation that was had between Mr. Garrett, Jimmy and
Flanna.

Why do you say that?

If memory serves me right, Flanna just, I don't know can handle the
regular-ness of life and just needed the help or whatever, and that just kind
of seemed like the easiest way to manage the problem so that Flanna
wouldn't go ape shit on Jimmy via text and phone call every night, which
was a regular occurrence. According to Jimmy, who also as I learned after
his departure, has a bit of the flair for the dramatic. Has manifested it in
several occasions or instances that have occurred since my departure. |
would say his departure, excuse me.

When did this arrangement begin with MacKenzie?

I want to say, I feel like March of '18 would be a good ballpark.

Of this year?

Yes.

And was the arrangement continuous until the time you left?

As far as I know, the arrangement is still ongoing.

Did you ever talk to MacKenzie about the arrangement?

Yes.
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What did she say about it?

Well, let's see. I was in the room. So we oftfered the job to Dakota, Dakota
said yes. And so Jimmy had to inform Dakota, Flanna doesn't want you to
be ... She wanted the girl. I think for specific reason that Flanna's a female
and she might have to do some female type chores for Flanna with a
young baby, I don't know, my theory. I'm sorry, could we go back to the
original question?

Yeah, what did MacKenzie say about it when she got this task of-

Oh yeah, yeah. So we did the same thing with MacKenzie. I think I was
sitting in the member chair, she was sitting in the ... Jimmy's on the couch,
she was sitting in the room. And she kind of said, yes. MacKenzie said,
"Yes." The pow-wow with me was even though she wasn't doing her press
duties, still try to do your press duties and accomplish the Flanna tasks at
the same time.

You've talked a little bit about the ... I'm using your quote, the “Flanna
shit,” you talked about getting Christmas ornaments and you talked about
oil changes. To the most specifics you can give us, what are other things
that fall into this category that you’re aware that MacKenzie did, that other
staffers did, or you were asked to do, what other tasks can you recall
besides the Christmas ornament and dry cleaning and things like that?

So actually, I never said dry cleaning.

Okay.

Mr. Garrett ... I said, belts, ties, and shoes.

Okay.

Because those are what I was aware of. One of the things in the Politico
article was dry cleaning. And the only thing that they staunchly defended
of these 99 theses from Politico was they took exception to the dry-
cleaning thing.

Okay.

Who's they?

No, no, no. Mr. Garrett and Flanna Garrett, they went were very, very
defensive about nothing but the dry cleaning. But yeah so, basically, 1

think you know, you probably read some articles or whatever about Mr.
Garrett. He I guess has financial problems and they basically rented a
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really nice, expensive apartment on I Street, down by the baseball stadium.
And they could no longer afford it so they needed to move to another
place, a cheaper place. They had asked me ... They wanted to find a ...
They were interested in houseboat. It was my first or second day. They
had asked me because a friend of mine Jeremy Tye and his wife Katie,
used to have a houseboat down there, they wanted to go see it. So I called
them and I asked them, they didn't live in the houseboat anymore. But we
had attempted to go try and look at a boat that was for sale.

Anyways, they found this new place, I think it's on 6th Street, Southeast.
And when they moved, Jimmy, John March and I can't remember if John
Marsh was the Legislative Correspondent and I can't remember if Dakota
was a staff assistant or still an unpaid intern at the time. Along with, I
believe, two male interns moved them from their place on I Street to their
new place, I believe it's on 6th Street. I feel like, Jimmy was really
adamant that they pay them and I believe Jimmy gave Dakota $40 of his
own money. For some reason that rings right. That Dakota got 40 bucks
from Jimmy for doing that. And John March is the L.C., didn't want to do
it but he kind of ... You're asked to do something, you do it.

What day of the week and what time is this?

John and Dakota didn't come to the office that day ... Excuse me, John
March and Dakota didn't come to the office that day. I think Jimmy
stopped in wearing street clothes in the middle of the day. So here's how
you can find it for your records, Tom couldn't afford the place. They
couldn't get rid of it, I guess how condo or apartment rules, leases work.
So Jimmy now lives there. Jimmy took over the lease of the exact same
unit and he still resides there. I'm sorry, what was it one more time?

What day of the week? What is it a weekday?

It was during 9-5, our regular day. And then the other one is, that I can
recall ... So there was the moving out, the oil change stuff, the other one is,
I believe that they paid Matt Hanrahan, the new Legislative
Correspondent, I think paid him like 20 bucks or 40 bucks to ... And this
was again, during the middle of the week, during business hours, go over
to their apartment and set up a WiF1 system. Other than that, I mean-

Anything in this phrase, “Flanna shit,” is there anything else ... It sounds
like she was making a lot of requests of the staff to do things?

Yes, it was constant.

What other types of things?
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Just errands, just errands. I mean, I can't really think of any, except, I
know dry cleaning apparently wasn't [inaudible].

Are these requests coming to the staff on a weekly basis or a daily basis?

According to Jimmy and Marissa Mullen, MacKenzie never told this to
me, apparently they come in at all hours of the day, all hours of the night
via text message. Flanna apparently, would get irate is she would call
MacKenzie or something at night. Let's just say MacKenzie, or call
somebody at night to ask them to do something. She would expect that to
be done at 11:00 at night. Not at some point during the next day. And
Flanna would become very irate about stuff like that.

And these are things not related to Representative Garrett's official
responsibilities?

None whatsoever.
Did Flanna Garrett have any role in hiring and firing staff?

So my final interview, their daughter was I think, a week old. She was in
my interview. | have worked for two members of Congress prior, that is
not something that I was expecting.

Do you mean Representative Garrett was with his newborn child
interviewing you, is that what you mean?

Yes. So it was I think, on the final interview, it was Flanna and the baby,
the baby kept crying because it was a week old, so she kept coming in and
out. Congressman Garrett at his desk and I believe ... Jimmy was in the
room and I believe the other two people were Hallie Pence and Elliott
Harding. But yeah, she played a role in that. When John March became
Republican Party of Virginia chairman, not chairman, Communications
Director, leaving our office, they wanted to hire a guy named Remso
Martinez, who's a friend of Tom and Flanna's as the new Legislative
Correspondent. Jimmy put the kibosh on that.

Apparently Paul Hartman, apparently Delaware's a very small state and
they know each other. Apparently, Jimmy's girlfriend's brother played
basketball at Syracuse and apparently, he's a local celebrity, so everybody
knows whatever's his last name, [inaudible]. It just so happens that Paul
Hartman had been aware of who Jimmy's girlfriend's brother was and after
Flanna blew up with him about thing about opening the door, you know
knocking and oil change that we talked about before. I remember her
texting Jimmy saying something to the effect of ... because Jimmy let me
see it, “I don't think it's right that you're hiring your family friends to be on
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our staff.” But that's because she was constantly pissed at Jimmy and she
found a new enemy in Paul because Paul said he’d do the oil change and
he didn't do it.

Any other staffer that you know whether she was — it was her advice to
fire the staffer or anything like that?

Fire? She hated John March. She didn't want John March working there.
She had never told me directly but apparently Jimmy had set up a lunch
for them or something. John was very frustrated because he would write
all the letters and the Member would never would review any of them.
And he just had no Member time. Not getting to know his boss, he passed
over for promotion because Flanna didn't like him. That was why he
ultimately left. We hired Paul instead of promoting him. So John March's
career path did take ... What do you call it, when your career trajectory is
stalled? It was stalled at the wall of Flanna Garrett. There was no way he
was ever going to advance in that office and everybody knew it. So Jimmy
tried to set up a lunch for them to try to say, can we be friends? And
apparently, either they had lunch and didn't take or the lunch was
canceled. John was gone shortly thereafter.

Did the Ethics Committee staff ever come in and lawyers from the Ethics
Committee or other staffers from the Ethics Committee ever come and
give a training?

Yeah. I think we mentioned when I first started, there were some instances
when I first started. I know the rules. If you get campaign work whatever,
you go out into the hall. Jimmy didn't even know that was the thing and
even after his ethics training, he was still doing campaign related stuff. He
was in three places at once. Managing, when he was managing, till finally
I wrote him an email because I think we worked on some fundraising
solicitation with Mr. Garrett in his office.

And the email was like, because I felt very uncomfortable, so I was like,
"Jimmy." This was the email that Tom Garrett, a fundraising email that
Tom Garrett wrote in his office on whatever date. Because I was not
happy that I was involved in something where I was like, we need to go
out into the hallway but Tom's having a cigarette in the office. I think I'm
trying to leave or something and we're just like, plow through the thing.
That was my way of telling Jimmy officially that I was not happy with that
situation occurring.

Again, did the Ethics Committee staft-

Page 30 of 43

18-1329_0125



—

10
11
12
13
14
15
16
17
18

19
20
21

22
23
24
25
26
27
28

29
30
31
32
33
34

35
36

Matt Missen:

Paul Solis:

Matt Missen:

Paul Solis:

Matt Missen:

Paul Solis:

Matt Missen:

Paul Solis:

Matt Missen:

Paul Solis:

Matt Missen:

Transcript of Interview of Matt Missen
July 20, 2018

Oh yeah, yeah, yeah. So yeah, two women came in because I keep saying,
"Hey I think this is over the line." Hallie would keep saying, "Hey, I think
this is over the line."

What is this you're talking about, what is over the line?

Oh, what I call the line of church and state between official and campaign.
There's a big brick wall there.

So did you ask the Ethics Committee to come in?

No, Mr. Garrett did and I believe that, before that ... So we all sat in the
office, I believe it was at Tom's request that these two women from the
Ethics Committee. Before that, there's some issue and Tom had a person ...
Either Tom or Jimmy had a person from the Ethics Committee come in to
speak to one or the other. How do I phrase this? I don't know if it was ...
Tom was frustrated at Jimmy, so Jimmy had an ethics person come in and
talk with Tom or that Tom was frustrated with Jimmy, so Tom had an
ethics person come in to talk with both of them, if that makes sense. It was
either one of the two. I can't remember whose request it was, but Jimmy
said that a person from the Ethics Committee came to the office and spoke
with Tom. I don't know if Jimmy was in the room for that meeting.

After there was this “over the line” situation that you spoke about, there
was a different time when Ethics Committee folks came in to talk about
campaign versus official?

So that was ... Jimmy, Tom and Flanna had the blow-up about Flanna not
getting Flanna shit done and needing assistance. It was around that time
when MacKenzie was hired to do the Flanna stuff on the campaign payroll
that Tom had us all sit down ... Have the Ethics Committee come in and
talk to us while we were all sitting down in a circle in the member's office
with Mr. Garrett present. And Mr. Garrett recorded the conversation
himself with his little handheld recorder.

Okay, so the Ethics Committee staffers came in with the staffers and
you're all sitting around with Mr. Garrett, he’s recording the conversation,
what's the topic of the discussion there?

I believe the topic was, what is an official duty versus what is not.

Okay. When did this happen?

Whenever the time that MacKenzie started receiving pay to do Flanna's

chores. I honestly can't recall. If you looked on FEC reports probably, you
can see around-
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Was it a result of this arrangement with MacKenzie that Ethics Committee
staffers came in to talk to you guys?

I don't think that that was the catalyst for that meeting.
Do you know what was?
I honestly can't remember.

What did you all take away from that, what was the staff discussing after
that happened with the Committee staffers? Was it a surprise to you, what
was the reaction amongst the staff?

I think it was mostly it was a waste of time. I think that the ... Everybody
kind of felt like ... So Tom would try to justify everything, from his
drinking to his whatever. I think for his own piece of mind, he brought the
Ethics Committee in to say whatever they did say to us for his own
personal edification, I believe. We didn't really take away anything from
it. I think, I asked a couple of questions about campaign stuff but it was
like ... The one question I said, "What happens if we get a campaign
contribution that's sent to the Cannon building?" That was one question
that I did ask.

I can't remember what the other one was, but the reason I asked it at the
time is because it was directed at me kind of having to do campaign stuff
and being frustrated by not being compensated for it. But I just remember
I was sitting in a high-backed chair like this in one corner of the room
behind the desk, and Jimmy was over here, and the whole time I was
asking the question, because it was directed at Jimmy, I just looked at
Jimmy and asked the question. I didn't look at the two women from the
Ethics Committee.

Specifically, did the topic of Mackenzie's arrangement with the campaign,
and her doing errands for Representative Garrett's wife, did that ever come
up in the meeting with the Ethics Committee staffers?

I can't recall the specifics. Again, that was kind of like the whole reason
for having that Ethics Committee come in, those two women, was
surrounding Mackenzie being paid for doing Flanna's errands. That was
like, it was all the same, I want to say two to three week period.

I just want to be clear because when I asked you initially you said that
wasn't the catalyst, you believed, the arrangement with MacKenzie.

What's that?

Page 32 of 43

18-1329_0127



B W N =

13
14

15
16
17
18
19
20

21

22

23
24

25
26
27
28
29
30
31
32
33

34
35

Paul Solis:

Matt Missen:
Paul Solis:

Matt Missen:

Jeftrey Brown:

Matt Missen:

Jeftrey Brown:
Matt Missen:

Jeftrey Brown:

Matt Missen:

Paul Solis:

Transcript of Interview of Matt Missen
July 20, 2018

Having the Ethics Committee staffers come in. You said, "I don't believe
that was the catalyst for them coming in." So I just want to be clear
whether ... what role if any Mackenzie's arrangement had with those
Ethics Committee staffers coming in to talk to you guys.

Okay, if I mixed up my stories, I misspoke. This happened a while ago.
To the best you can recall.

To the best of I can recall, MacKenzie got the Flanna duties and was
getting paid for it, and then after that, we had the overarching theme of the
two women coming in from the Ethics Committee was to say that this
would be an official duty, I believe, and this would not be an official duty.
I think that was the whole ... to my recollection that is what I think the
meeting was about.

Were they alerted to, or was there discussion about Mackenzie's role,
doing errands for Flanna?

I think the only people who spoke that I can recall, during the
conversation, were Mr. Garrett. I don't think anybody else asked questions
except for me in that meeting. And then the district staff was on the
speakerphone, so I think that they had asked to pipe up the, what do you
call it, the volume a little bit. But I don't remember. I think it had to do
something with official duties or unofficial. But, I can't remember.

Mackenzie's role didn't change in the wake of that meeting?
No, she was ...

I think you said before, your impression is that was the arrangement up
until the day you left the office.

No, no, no, no. So Mackenzie was paid however what she was paid for
staff assistant, and then whenever she started receiving pay, I can't
remember when it was, but it was around ... I want to say it was around
from early spring or something. She started receiving pay to do Flanna's
errands, with the understanding it was supposed to be done not during
work hours. But yeah around that time, that's when the women from the
Ethics Committee were called in and I believe it was unofficial duties
versus official duties. But I feel like I blew that meeting off. I feel like I
tuned it out or just didn't give a shit at the time.

Jeft just wanted you to confirm something I believe you also said earlier,
which is Mackenzie's arrangement occurred throughout the time you, you
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know, until you left. To your awareness she was still getting that money
from the campaign to do Flanna's ...

Yes. So she ... when I first started she was not receiving compensation for
doing that. So Jimmy finally got to the point where he's just like, "We
have to pay whoever they want to do these things something to make it
look right."

And again, that arrangement maintained until you left?
Yes, as far as [ knew.
Okay.

Up until Jimmy's departure that was still the arrangement, and I'm under
the impression that it's still going on to this day.

Did Jimmy ever discuss ... did Representative Garrett ever discuss whether
or not that was a permissible use of campaign funds? Did anybody ever
talk about that?

Not to me. If they did, my speculation would be that they would have had
that conversation with Chris Woodfin, who's like their campaign
compliance guy. But no, not to my ...  was never a witness to anything
like that, that I can think of.

Can I ask a couple follow-up questions about the campaign stuff?

Yes. Absolutely.

You said earlier ... I think you said something about you were working on,
maybe it was a campaign fundraising email. You felt a little
uncomfortable about that and you tried to make that known in an email to
Jimmy. Did I get that right?

Yes. I think that it was, "Jimmy, here's the campaign-related email that
Mr. Garrett just wrote and had us edit in his office." Something along the

lines of ... very office language.

So you were trying to make it clear that campaign work is occurring in
Cannon, in the official office building.

Yes, that was my ...

That's what you were trying to convey. Yeah.
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The point of me saying that was on this day at this time this occurred, and
I didn't like it.

So you said that made you feel uncomfortable. Were there other things
like that that made you feel uncomfortable? Other instances in which you
are doing where you are witnessing campaign work occurring inside the
congressional office?

Yeah. My first week, Jimmy wrote a fundraising solicitation. I remember
it was one of those long ones where you do their whole biography, and
why I'm running and why I want to continue to run. And yeah, he printed
it out. I don't know, I didn't see it being printed, but he said, "Hey, can you
come take a look at this?" And he gave me a printout, and I was like,
"What is this?" He was like, "Oh, you look at this." It was a fundraising
solicitation. I said "Sure," but I know that I went outside into the hallway
to review the piece of copy.

Okay. Any other instances that you can recall where you were asked to do
campaign-related work inside the congressional oftice?

So, on the day of Mr. Garrett's rambling press conference, Zach Werrell
the campaign guy would come up every once in a while. His big thing was
tax reform, abortion, guns. He was like, "Anything you can give me on
that for content-wise." So, on that day, the press conference had gotten
moved around like three times, and so I'm going from these three locations
on the Hill to corral people and all of a sudden I get a call. I don't know if
it was from Zach or it was from Marissa, but they were like ... I think it
was from Marissa. She was like, "Hey, where's the tripod?" That was a
campaign announcement. Again, this probably doesn't matter, but Zach
came into the office, to my desk, and brought in ... we had two tripods and
this Mevo live streaming camera. He didn't end up using the Mevo live
streaming camera, but they brought that there, and the video of that
rambling press conference was on the Mevo stand that was bought with
official campaign funds admittedly.

Other than that, for me, I was very frustrated because they made me go to
this Advance thing. Basically, it sounded like this was this weekend thing.
I want to say it was November. They made me go to it. [ was like, "Hey," I
asked Jimmy specifically, I was like, "How am I getting paid for this?"
Because I wanted to be ... if you're going to show me off to all your
campaign friends, I expect to be compensated other than like a three-hour
drive to the middle of nowhere for some crappy resort.

Other than that, I mean ...

Can I break some of that down?
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Yeah.
Zach, you said that was the gentleman associated with the campaign?
Yeah, Zach Werrell.

Aside from that instance that you just described, where there any other
instances where Zach comes up to the congressional office and wants to
talk about campaign-related activities?

I think there was an instance where both Zach and the campaign manager,
Joe Shellac, came into the office, and I believe that they were having, in
the little alcove or whatever, that they give the Chief of Staff in the
Cannon Building, that they were talking about campaign-related stuff, but
I wasn't a part of that conversation.

Okay. And why do you think that they were talking about campaign-
related issues?

If you have an opportunity to speak with Jimmy Keady, he'll just say he's a
campaign guy. All he cares about is campaign, campaign fundraising, and
that's what Jimmy did all day.

Can you elaborate on that?
What?

Well, one of the questions that I want to follow up on, because I asked you
if you were asked to do any sort of campaign fundraising activities, or
campaign- or fundraising-related activities, but what I want to ask you is
did you see others doing that, or did you hear others talk about doing that
in the office?

Just Jimmy.

Okay. You made it seem like he was doing it with some frequency or that
was his primary focus. Why do you say that?

If you speak to my other colleagues, you'll find that Jimmy was rarely in
the office. He was either shepherding Tom Garrett from place to place so
Tom didn't get in any trouble or he was at Capitol Hill Club trying to raise
money because Tom does not make fundraising calls. Jimmy was solely
responsible ... well, a girl named Christie, she was our PAC fundraiser.
But other than Christie, Jimmy was solely responsible for getting
campaign contributions and it felt like it was on a weekly basis where he
would have to go over to the NRCC and sit down and say, explain to
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them, "What kind of campaign do you think you're running with no
money? Why aren't you raising money? Why aren't you raising money?"

So Jimmy would spend the ... by the time Jimmy's employment and my
employment left, Jimmy would spend the bulk of his day either as Tom's
body man or over at Capitol Hill Club trying to make fundraising calls.

Can you give us a little bit more specifics on how much time he's at the
Capitol Hill Club during nine-to-five business hours?

Yeah. I guess I should walk this back. I wouldn't know that he was at the
Capitol Hill Club the entire time, but it would always be ... he would come
into the office two or three o'clock in the afternoon, and I would say,

"Hey, what have you been up to?" And he would say, "Oh, making calls
across the street." Always making calls across the street, to the point
where it was, if we were a nine-to-five office out of session and a nine-to-
six in session, Jimmy would spend probably 40% of his time outside of the
office doing campaign stuff.

What's Representative Garrett's awareness of where Jimmy 1s?

To tell you the truth, I don't know. I would assume that, knowing Mr.
Garrett, he doesn't seem to know what really goes on in the background at
the staff level, because he's really never there, so ...

You said that twice now. You said he really wasn't around.
Yeah.
What do you mean by that?

He would basically show up. He would be in DC, at his apartment, all the
time. He rarely ever spent his nights down at his Scottsville house or down
in the district. They just, he and his wife, it was just easier for them to stay
here, so it was that situation. But Jimmy would come in in the morning
and be like, "Oh, it was bad last night." It would be about Tom's drinking
and him and Flanna getting into an argument. So Tom would go to his
committee hearings, but as far as being in the office, the last four months I
was there, if I had 15 total minutes alone with Mr. Garrett to talk about
communications or whatever, I would be shocked.

How about in the four months preceding those last four months? How
much time did you spend with Representative Garrett?

So, we got into a real groove getting TV hits and everything, and it was
really great going into the new year, up until ... I forget when the
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government shut-down was, but shortly after the government shut-down,
that was when things, I think, started to tumble. But, I'm sorry, say it
again?

I'm trying to get a sense. You said the last four months in the office, you
probably had 15 total live minutes with Representative Garrett.

Yeah, he was just never there.

And I wanted to get at the four months before that, just for comparison's
sake. 15 minutes relative to what?

Yeah, I would say he would come in, usually between committee hearings,
he would come in. Well, he would wake up, drive, go to his committee
hearing. If he had spare time ... we never did all-staff meetings or
whatever, ever, because Tom was never around. But he would stay in the
office for two hours, and if there were people there or people he wanted to
actually meet with, he'd show up for the meeting, but then he'd just be
gone. And then we would wait and hopefully he knows the votes have
been called, type of thing.

Aside from Jimmy, who we discussed a little bit, is there anybody else in
the congressional office that was doing campaign work or being directed
to do campaign work by Jimmy?

I think that either Matt Becker or Stephen Harvey, the Danville and the
Charlottesville district outreach guys, I think one of them was on the
campaign payroll, too, but I don't know that for sure.

Let me ask you like this: did you ever witness anyone outside of Jimmy
Keady handling campaign work in the Congressional office?

Outside of Mackenzie having to ... hearing about Mackenzie having to run
an errand or a gift for a donor or something, no.

And you never saw Jimmy directing anybody, aside from those couple of
instances that we talked about where he was asking you to work on that
fundraising email, you didn't see him directing any other official-side
staffers in the Congressional office to do campaign work?

There was an instance that I can recall that Tripp Grant, the foreign affairs
LA, I don't know if he had to do it, but for some reason ... Tom did a lot of
events with these free Iranian groups, and I remember ... I think that this
guy was a donor or a prospective donor and had some ... come to think of
it, I think that Tripp said that this guy wanted to be the shadow president
of Iran, and who lives in McLean. So Jimmy, and I think he was a donor,
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and I know that Tripp spent like half the day getting out there and
watching some video in his mansion.

But I don't know if that was really campaign-related.

Who else would have known about this arrangement with Mackenzie? 1
know you mentioned Jimmy, and obviously you.

Me, Jimmy Keady. Hallie Pence was definitely aware of it.

Okay, Jimmy Keady. Not Katie. Jimmy, his last name Keady.

Jimmy Keady. Yes, yes. The Chief of Staff, Jimmy Keady. The
Legislative Director, Hallie Pence. The Member, the Member's wife are
the people I know for sure. And Dakota, he would know, too, because we
offered him it, so it would be, I guess, those five or six people.

Is Dakota still in the office?

Actually, when I returned a computer the other day, I was informed that
Dakota, who was, I guess, fresh out of grad school, he had quit working
for the office and had moved back to Wilmington, where he's from.
Wilmington, North Carolina.

Do you know where he works?

Dakota?

Yeah.

No I think he just quit, said, "I'm going home to try to find a job at home."
Do you speak to him? Do you text him?

When was the last time? I don't even know if I have his in my ...

You can check that later.

Yeah.

I just wondered if you generally speak to him.

No.
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My last question regarding Mackenzie is: are you aware of any, other than
the errands or things she would do for Representative Garrett's wife, are
you aware of any actual campaign work she conducted?

There was one instance where ... I don't remember when this was. Hallie is
from Charlottesville area, and I ... let me think. Yeah, so what happened
was Hallie got a ride home from somewhere, and there was a campaign
event in the Charlottesville area on that Saturday, so I believe Jimmy
drove Mackenzie down to that event, and then they hooked up with Hallie.
Hallie got a ride to wherever Jimmy was, so the three of them came back
to DC together, and that was for a fundraiser.

So, the reasoning behind this, what Jimmy said, was he would like to bring
Mackenzie ... Jimmy likes to show off his staff. He likes to show off that
he's the boss, and he would like to show people that, hey, we have people
that can do things for you. So for White House tours and flag requests and
stuff, yeah, Jimmy had Mackenzie come to ... this was before she was
getting paid ... some event in Charlottesville to say, "This is Mackenzie.
Here's her business card. If you need something like that, that's your point
of contact for stuff like that."

But do you know if she had some sort of role with the campaign?

I don't believe that a title was ever given. I don't think a title was ever
given. I don't think, to my knowledge, a title was ever asked for. It was
just campaign payroll.

That's all the questions I have, really, about the substance of the Politico
article and all that. Do you have any questions, Ali, about anything related
to that?

One thing, just to get back to the severance. You had mentioned that
Jimmy would be getting a paycheck next Friday, I think you said?

So, the House gets ... I don't know if you guys are probably employed by
there, but they get paid the last Friday of every month, so me saying that
was me saying Jimmy Keady told me that he was receiving two months'
severance, and that would be for June and July, he would get paid, so the
last Friday in July, meaning that is my assumption that that is when his
last paycheck from the House comes.

So I guess my question was, that specific conversation where he told you
next Friday, when was that conversation?
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Oh, he just told me that he got two months' severance after he had been let
go and we were talking. He had mentioned that he had received two
months' severance from Tom.

I think I had asked you whether that was over email, text, or over the
phone, or in person.

I think it was over the phone. Yeah.

Between the time Jimmy left the office and the time you left the office, did
you ever see Jimmy in the congressional office again?

Yeah. He came in. I believe he came in with Owen Burgess. Yeah, yeah,
yeah. Jimmy came in, and he came in with Owen, who's like his buddy.
His name is Owen Burgess. He works at the Commerce Department. He
came in. Jimmy was like all disheveled. He was just happy. He came in. I
gave him a hug. But he just never ... he didn't get his stuff from the office.
He just came in to say hi.

Yeah. Let me ask you like this: between the time Jimmy left the office and
between the time you left the office, did you ever see Jimmy performing
any congressional work?

No.

Any Chief of Staff-related work?

No. None whatsoever.

And he had, in fact, told you at that time that he was fired, or let go, right?

Yeah. He was fired. Tom tried to rehire him twice, two or three times, and
he finally said no. And that was the deal. You get two months' severance
or whatever, and that's it.

Lastly, I just want to ask if you've spoken to anyone about the fact that
they've received a request from me, or that I've spoken to them in any
capacity or communicated with them. Has anybody talked to you about
that?

Last night, my dad reached out to me, because apparently your friends
across the street have another thing going on. I don't know how they have
my dad's number. I'm a little miffed by that. So I spoke to my father about
it, my friend Morgan Murphy about it, I texted Jimmy about it. I'm happy
to ... you can read that if you want. And I texted John March. I said, "Hey,
did you get a call from the House today?" He said, "What are you talking
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about?" I said, "Did you get a call from the Ethics Committee?" Because |
figured that John just might.

And what did John say?

It was last night. I guess poor memory. So, me: "You get a call from the
House today?" John March: "What's up?" "Dang Ethics Committee called
me and my father about Politico piece and I got a weird request from
WSET today." John March: "They called your dad? WTF? No idea about
WSET." Me: "Crazy. They called him before me! No idea what's going
on. Don't care anyways." And then the end of the conversation is just him
saying, "That's strange."

And what about Jimmy? What did Jimmy say when you talked to him?

Me, last night, 7:55: "Free to talk for a minute?" Jimmy: "Not till after 10.
What's up?" Me: "No worries. Got a call from Ethics. They called my dad
too, and a really weird media request from WSET." Jimmy: "Ethics have
been calling me, too." And then, me: "I have no recollection of the event
in question." It's a joke, and then he responded: "It was before your time."
I did the little, what you call it, thumbs up.

2

Okay. Is anybody from the current staff reached out to you about our
review in any way?

No. Nope.

What about Representative Garrett?

Nope.

Anybody representing ...

I have him ... I blocked he and his wife's number on my telephone.

What about someone representing him? An attorney, in any way?

No. Nope. [ reached out to Jimmy because I assumed that he was going to
get the call, and I'm shooting the shit with John March about other stuff,
just randomly. So I just reached out to those two and I told my father that I
got a call, and then my friend Morgan Murphy.

I just had one other question. You said at the start of the interview, you

had mentioned that ... I think it was the week where you were expecting
that you might get let go. It was a harassment training of some kind?
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It was. So, I thought it was one thing but it turned out to be another. I
believe it was workplace rights and responsibilities, and ... what was that?
I wanted to go for ... because I felt in a situation, professionally, that this
was going to be about like professional, what do I say, bullying. But it
turned out to be about race and national origin and religion, I think, stuff. I
thought it was going to be about a workplace retaliation and having a
bullying boss, so that's why I made a point to go. I believe it was on a
Tuesday. But it turned out that it wasn't, and it was just kind of a waste of
an hour and a half of my time.

That's it.

Well, thank you very much, and that's all we have for you.

Cool.
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Speaking is Paul Solis with the Office of Congressional Ethics. I'm joined
by my colleagues Helen Eisner and Annie Cho. It is July 30th, 2018. We
are here for an interview of Staffer 2. I provided Staffer 2 a copy of 18
USC 1001 and she has signed the acknowledgement form. With that we
can begin the interview. Staffer 2, a little bit of background right now,
where are you currently employed?

Yes. US House of Representatives, the office of Tom Garrett.

How long have you been in that position? Sorry, how long have you been
with the office?

I guess it will be a year officially tomorrow and then, well yes. I started
July 27th.

0f2017?

Yes. It has been a year but on the paperwork they have August 1st.

What positions have you had in the office since you've been there?

I started as Staff Assistant and now I'm Press Secretary.

How long were you in the Staft Assistant role? The best you can estimate.
I'll say nine and a half months give or take. I got my promotion early June.
Of this year?

Yes.

That was the promotion of press assistant?

Secretary.

To Press Secretary, sorry.

Yes.

Did you ever intern prior to being a Staff Assistant?

Not with my current office. I did intern with two Tennessee members, my
home state.

Was that while you were in college or summertime?
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Yes. My senior year, the fall of my senior year I interned with
Congressman Phil Rowe. That was my first internship. Then I interned at a
logging firm and then I interned with Congressman Scott DesJarlais,
Tennessee.

Your time as Staff Assistant, who did you report to in that role?

My Chief of Staff.

Who was that?

Jimmy Keady.

Was there any other chiefs of staff in the office during your time?

As Staff Assistant? Now we have a new Chief of Staff.

Understood. Let's go back to when you first started with the office in July.
Was Jimmy your only Chief of Staff that you had?

Yes. He was the one to hire me.

Did you report to anybody else besides Jimmy?

It was, I helped with communications so I would keep my
Communications Director up to date with what I was doing for him but it
was mainly Jimmy. He had final say on prioritizing, this, you know, this
press release. Jimmy and then I would tell my Communications Director
what I was working on.

Who was your Communications Director?

For the first two months I was there, it was Andrew Griffin and then we
had Matt Missen who was there for about seven months.

I know you talked a little bit about informing them of what you were
working on but they did have any direct supervisory roles over you? Did

they give instructions to you to carry out work or was that only Jimmy?

Yes. My Communications Director could tell me, "Please do this Tweet
for me while I'm at the meeting" or that type of thing.

Was there a Press Secretary prior to you taking on that role in June of this
year? Was there a Press Secretary?
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No. Always just Communications Director. I was helping because that's
what I enjoy doing.

There was no Press Secretary, there was only a Communications Director,
right?

Right.

Did Matt leave the office? Is that why you took over that position?

No.

Was there a new position created?

Yes. I had been-

Can you talk to us a little bit about that?

Right, right, right. I had wanted a new job title. I had been doing press
clips in the morning and cutting video and acting as a press assistant. It
was like, you've been doing this the whole time, you're managing the

website so you should have this job title.

I just want to get an understanding, there is no more Communications
Director in the office?

Yes, no. We have a Communications Director now. When Matt left,
Andrew came back.

When did Andrew come back?

It had to have been June, the beginning of June.

Matt left, did Matt resign or was his employment terminated?

I haven't got details from anyone. From my understanding, I believe he
was let go but I haven't got confirmation from anyone on the exact story. |
like to try to mind my own business and just get my work done but I

haven't had any details.

Why do you have the understanding that he was let go? Was it just the
way people are talking in the office?

I think it was his, I would say I think that, I don't know if I can pinpoint it.

I don't necessarily think he was a good fit for our office in a manager
position.
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I just want to know, you had mentioned “it's my understanding he was let
g0.” I just want to know why you have that understanding?

I would say picking up on context clues.

What type of clues?

I guess my new Chief of Staff said, "If he comes back to the office be sure
to let me know." That doesn't really seem like a friendly encounter. Like,
why do you need to know if he's here. It was mainly when my Chief of
Staff said that, "If he comes to the front office let me know."

You mean if he returns to the oftfice?

Yes.

Understood. You said your new Chief of Staff. Who is that?

Bill Janis.

When did he start?

I would say it had to have been the end of May, there's really only a week,
week and a half between Jimmy being let go and Bill coming. I believe

that was all mid-May.

Did Matt leave under circumstances in which you saw him after it was
announced that he was leaving?

No. I actually didn't see him because I remember from my best memory,
obviously the days can run together but I think it was a Friday and he met
with my Chief of Staff. I think I was at coffee, I returned and found out he
was no longer with our office and he had already physically left the office.
I did not see him. I saw him that moring around 8:50. I didn't see him
after it happened.

What was the date of that encounter where you were at coffee and he was
let go?

I can't remember the exact date. It had to have been mid-May. Off the top
of my head, I don't know the exact date.

But it was a Friday in mid-May?

Yes. I think it was definitely a Friday.
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Are you sure it's May? Is there a chance it might have been in June
sometime when Matt had a talk with Bill?

I don't think so. It could have been the first week of June. Yes, actually I
think it was the first week of June because I guess my boss announced he
was running again Memorial Day. It makes sense for it to be the following
week.

You bring up something that I also want to talk to you about so we might
as well jump into that. That is Jimmy's departure from the office. Can you
talk to us about the date and circumstances around Jimmy's leaving the
office?

I don't know the exact date off the top of my head but it happened after
work hours. I was unaware of it until the next day through Politico.

That Jimmy had left the office?
Yes.

You had not heard from anyone in the office themselves that Jimmy was
gone?

Right.

You said Politico, there was an article?

Yes.

Okay. Do you know when that article came out? Do you have a ...?

It was around, I believe it was in early week, it had to have been a Monday
or Tuesday, maybe a Wednesday in the afternoon. I believe one of my best
friends sent the article to me.

What was your reaction to that?

I was a bit taken back. I would have like to known before the media.
Before the media you said?

Yes.

After you read the article and found out Jimmy was gone, did you ask

anybody in the office about what had transpired? Did you try to find out
any more information?
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Yes. I asked our Scheduler.

Who was that?

Marissa.

Marissa?

Yes. Mullen.

Marissa Mullen?

Yes.

What did you two talk about with regard to Jimmy?

I can't remember if I asked her that day because I was a bit upset. I think I
kept to myself. I think it was 3:30 or so, I think by 5:00 I was probably
leaving.

This was the day after the article had come out or the same day?

It was the day of but when I spoke with her it had to have been the next
day. She didn't, I guess I wasn't necessarily surprised he was let go
because I knew that the Congressman had had I would say, every once in a
while, they would have a verbal argument. I know that's common in
politics but I wasn't necessarily surprised that that happened, but I was a

little surprised.

Did talking to Marissa provide you any further details about Jimmy being
let go? Did she know anything?

I think that she had a suspicion but I can't say if that's the exact reason.
She had an inkling over what the argument was about.

Did you ever see Jimmy after that?

Yes. I had dinner with him.

Okay. How long ago?

At this point it had to have been a month ago?
Where did you two have dinner?

Bullfeathers.
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Was that the only time you've seen him since his departure?

No. I remain in very good standing with him. I would say I saw him, it
was the same day I helped him clean out his desk. He didn't necessarily
want to do it all on his own so I helped him bring his stuft outside to his
car. That was the same day.

Okay. We have dinner, we have the time you helped him clean out his
desk. Any other times you've seen Jimmy since his departure?

In person? Yes. Right after he, it had to have been mid-June. Actually, no
it was probably only a week after it happened or maybe four days. He
came into the office and said hello to the staff. That was the first time I
had seen him since he got let go. He wasn't with the office anymore. He
was coming by probably to pick some things up.

Okay. Those times you've talked to him, seen him in person, did he
confirm to you that he was let go, that he was fired? You two didn't talk at
all about his departure from the office?

I didn't really want to talk about it all that much. I think he mentioned that
after it happened he was offered to come back. Yes, he made it obvious
that he was fired. He was like, I feel like I let you guys down since he was
let go. He made it obvious.

Did he talk to you about why he was fired?
He did not.

What about the content of any argument he might have had? Did that
come up in any of your in person meetings or any conversations you had
through email or text message?

It came up when I was speaking with Marissa. She said that they were
arguing about the fact that there was an event scheduled on the
Congressman's wife's birthday. I think, from what Marissa said, that was
an argument that they had that night because of the day of an event,
because of the event was happening on the Congressman's wife's birthday.
That was apparently the argument, the content of it.

When was Jimmy's last day in the office in a work capacity? Can you
approximate that?

I would say it had to have been mid-May. Definitely mid-May. I can't
think of the exact day.
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Did Jimmy talk to you at all about any payment he received from the
Congressman's office after he had been fired? Did he use the word
“severance” to you?

No, sir.

Have you heard from anybody about any severance Jimmy received from
leaving the oftice?

No, sir.

When Jimmy was in the office and is still employed with the office, even
in the early part of 2018, how many hours a day was he there? Did you see
him much?

Yes. I would say many hours. I mean, he was a really hard worker. He
would get there at 8:00 and then even earlier sometimes. He would go to,
say a luncheon and then come back and be in the office until 7:00 or 8:00
or 9:00. He got to the office earlier when he was still living in Maryland
because of all the traffic but once he moved closed to Capitol Hill he
would come in closer to 9:00.

Did he do a lot of work for Congressman Garrett's campaign committee?

Yes. He was the Campaign Manager from my under ... He was running
his-

His congressional campaign?
Yes.
Do you know how long he was doing that? How many months or years?

Well, he helped with the campaign in 2016, the fall of 2016 I believe when
he was winning. I think he came in at the end of the campaign from my
understanding and then, I guess, when he won I don't think he was helping
with it but I could be wrong. Once he was hired as Chief of Staff in July,
he was hired three weeks before I was, I think that's when he started
helping again.

Did you ever see him take a phone call, a campaign phone call, campaign
related phone call in the office or did he ever ask you to do anything

related to the campaign?

Yes.
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Okay. Talk to us a little bit about that.

Yes. I ended up volunteering to help with the campaign during my
personal time. On the weekends or after hours. Jimmy and I had a contract
and I signed it. I was able to help on the weekends or my free time, after
5:00 off campus.

Okay. Before we get into that, I just want to go back to Jimmy's work with
the campaign. Did you ever, again I should break up my questioning I
suppose. But did you ever see Jimmy take a campaign phone call in the
office?

Yes. I would say at least one time in the front but he would normally make
his way out of the door. He would maybe answer it but I would never
know the context of the conversation but if people were talking about
numbers or something that could have been, you know.

It's possible it was a campaign related call?
Right.

Did he ever ask you, in terms of your official work in the office, did he
ever ask you to review a campaign communication or write a campaign
email?

No, not in the office. I mean, I would say I think that, let's see, there was
probably the only thing that comes to mind is a Friday afternoon he said
he might need help with getting FedEx-ing something for the campaign. 1
said, then we were in the hallway. He told me what it was and then at this
point it was closer to 5:00. I had my personal laptop so I was able to help
him. I think it was finding a FedEx in New Orleans where Congressman
Garrett was traveling to that weekend.

Was that the only time you can think about? That comes to mind I guess?
Yes because normally he would call me on the weekends and talk about
things or call me at night or he would tell me during the day and say,
"Tonight do this." I would say, "Sure." With me there was never really, I
knew that was not allowed. I was not about to do that during the work day.
I asked you if Jimmy ever mentioned about a severance he was receiving.

Right.

Do you know if Jimmy is still on the payroll in your office?
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I don't think so but I don't have access to that.
Has anybody ever mentioned that to you?
No. No one has ever mentioned that to me.

Do you have any reason to think that he might be, throughout June and
July?

No. I knew that he's doing campaign consulting. He mentioned to me in
person, "I have to find a new job, I'm looking for a new job. My paycheck
is going from this" he didn't say numbers but he just stated, "I need a new
source of income." That's why I wouldn't assume he was on the payroll
anymore.

Those times that you spoke to Jimmy, you mentioned a dinner, you helped
him clean out his desk, he came in one other time and said hello.

Yes.

What did Jimmy talk about with you? Did he talk about him leaving the
office or why he left? What did you guys talk about?

We mainly, he asked how I was doing. I said, of course, I was sad that this
had all happened but we always have just light hearted catching up, joking
around, stuff like that. He didn't mention exactly why he was fired to me.
He knows that I'm not the type to want to get into all the drama. I'm
friends with everyone, I don't really want to know. He didn't mention why
but I think part of it was because of the Congressman's wife didn't like
him. That was always an issue. I feel like that had to have been his main
thought process. That was mine as well.

Do you know why she didn't like him?

Our only guess was that the Congressman and him spent a lot of time
together and he might have had more power over him at times. That was
our main guesses.

When you say our, who are you referring to?

Jimmy and me-

You and Jimmy.

Yes, when we talked. When we were talking about possibly why. He was
like, "I know his wife has never really liked me."
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Okay.
When did you help Jimmy clean out his desk?

It had to have been, it was before Andrew came along. If Andrew started
mid-June it had to have been early June.

Then when did you have dinner with him?
The same day.
The same day?

Yes. It was a Friday. I helped him closer to office, like after hours. After
5:00 is, he obviously didn't necessarily want to see everyone that day. It
was after 5:00. Then we went to dinner after. Yeah.

Besides the in person meetings that you told us about, how often do you
communicate with him via email or text, phone, other mediums?

I would say once a week.
Okay. What is that to discuss?

Mainly I'm like, "How's everything going? I heard that you went to dinner
with my friend." Last week I texted him, I was like, "I heard you saw my
friend." Mainly just, then one morning I called him just to see how he was
doing and things like that. I also really just want to keep up with how
things are going since he's helping the campaign for the potential new
member, candidate. The new Republican candidate. I'm interested in how
that's going. I would say that's the gist of our conversation. Then he's like,
"How's everything going in the office? I miss everyone." That would be ...

I want to discuss some of the things you mentioned just a few moments
ago. You said that you had signed a contract for Jimmy? Jimmy had
presented you with a contract?

Yes.

What is that?

It was to help the campaign and that was in March I believe so that |
could, if I went somewhere on the weekend I could get paid for it.

March of 20187
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Yes, sir.

Was Jimmy the one who presented you with the contract?

Yes.

Do you have a copy of it?

Yes.

Did anybody else, were you the only one who signed the contract?

I don't think I would be the only one. I think that Jimmy would had have
to have signed it. I'm pretty sure it was Jimmy since he's the Campaign

Manager.

Did the Congressman have any signing, or did he sign it? Did he have any
role in the development of the contract?

No, I think it was mainly the campaign lawyer.
Who's that?

Chris Woodfin. I could be wrong, he could have helped but he never told
me he helped.

You mentioned, I want to get this straight because earlier I thought you
had mentioned you had volunteered for the campaign?

I meant I was interested. I wanted to.

Let's walk through all the work in total that you have done either on a paid
or unpaid basis with Congressman Garrett's campaign. I know we just
talked about this contract, I want to ask you more questions about that but
prior to this entering this contract, had you ever done unpaid work or paid
work for Congressman Garrett's campaign?

I never did any paid work until-

March?

Yes.

Okay. What about unpaid work? Volunteer work?

I'm trying to think. I want to say I did in April just because-
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April of 20187
Yes. But I can't think of exactly what it was.

No time prior to April of this year did you do any unpaid or paid work for
Congressman Garrett's committee?

I'm trying ... I think I did but I'm trying to think of specifics. I'm really
trying to think of what exactly I would have done but I don't think that. I
think Jimmy was mainly doing it all and I don't think the campaign really,
they didn't have much money at the beginning. Maybe the Spring was
really time to think about the campaign because I was busy doing other
stuft.

Was Jimmy the only one in the office, the official office who was doing
work for the campaign or was anybody else?

Our Scheduler had helped I think with a few things I think at the
beginning. Maybe scheduling.

Is that Marissa?
Yes.
Anybody else that you can think of?

Well, our Legislative Assistant, you know, was on the campaign before he
got in Congress. Does that make sense?

Who's that?

Tripp Grant. He was on the campaign and then-

Do you know for certain whether or not he was conducting, after he
started working in the official office do you know if he was doing any
campaign work?

No, he wasn't.

Only Marissa, that's the only person you can think of who may have done
campaign work?

Who was also employed by the official office?

He might have asked our Communications Director but I don't think our
Communications Director, Matt, did. I think that's all.
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Okay. Again, just as specific as you can be, when is the first date you
conducted any type of paid or unpaid work for Congressman Garrett's
campaign committee? You mentioned April you may have. Any time in
20177

Let me think, because I have to go back a full year.

Okay, sure.

I think it's possible, I just can't remember specifics because it wasn't much,
if I did help because my role in the official office, I've had many, many
duties. My main work was done in the official office.

It wasn't much but what would it have been?

Maybe taking a package to FedEx. That's really the only thing I can think
of was taking something to FedEx, maybe a gift. Okay, I think it's coming
back to me. I volunteered to go to a campaign event on a Sunday. I wanted
to do that, I wasn't forced to do that whatsoever. I wrote name tags. It was
a really fun event, free food and I got to meet people so that was in
Charlottesville because I'm not from the district so any chance I had to go
to the district I would want to go to. That was on a Sunday.

When was that?

I want to say that was September or October.

0f2017?

Yes. It was still nice out so it was September or October.

Any other campaign events you would have volunteered for?

In the fall, there's nothing coming to mind. I just remember that one
specifically because it was on the weekend.

What about in the spring, what about in the fall, after the new year. Early
20187

Early 2018 I don't think I went to any in early 2018. I went to one in the
spring, which was April and that was also on a Sunday.

That would have been in a volunteer capacity?

Well, no I was getting paid at that point.
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Okay.

It was on a Sunday as well.

How many hours did you work at that event?
I would say three hours maybe.

Let's go back to starting in March when you signed this contract. Help us
understand how the contract came to be, how you were approached to do
it, what occurred?

Right. I would say Jimmy had done campaigns before. He was like, "Are
you interested in helping?" I said, "Yes." He was like, "It wouldn't be
much money but it would be" I think it was $400 a month. In the official
office I was only getting paid 31. At first I said, "Let me think about it." I
didn't decide immediately or anything. He talked to me about it. I said, we
maybe talked about it on a Thursday and I said let me think about it over
the weekend because I wanted to make sure that it was allowed since I was
an official employee. I talked to different people and then I looked up all
the ethics regulations and it said that unless you're making over this much
and as long as you're not doing it during the official day in the office, as
long as you're doing it on personal time. I took about five days to do my
research and talked to different people about should I do this, is this
allowed. Then I realized that since I'm a lower level employee that it was
allowed on my personal time.

It had to have been, I told him I can do this late the next week, the mid to
late the next week that he offered it to me. I said yeah I can do this. He
was like, you'll go to events on the weekend and then every once in a
while I might need you to do work at home, at night. That's how it
happened.

You mentioned 4007

Yes.

Are you still being paid from the campaign?

No.

No?

It was just April and May. I think the contract was in mid-March. I don't

even think I got paid in March. It was April and May. Obviously the end
of May he decided to not run so June was, he's not running again.
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You got two checks from the committee?
Yes.
For $400?

In May it was I believe it was, I think it was $600 in May because 1 was
busier in May.

A total of $1000?

I would need to double check for March. I just would need to double
check my email and make a count.

Got you. In the contract, was it spelled out the types of duties you would
be responsible for? Was it a lengthy contract?

It was lengthy. I would have to look at it, at the specific duties but it
mainly said under the supervision of Campaign Manager, Jimmy, assisting
him.

He was the supervisor in this contractual relationship?

Yes.

It was entered into between you and the campaign committee or you and
Jimmy?

The Tom Garrett for Congress.

Okay. From the time you entered into the contract, again that is sometime
in March?

Yes.
When would you say the contract ended. The end of May?

Yes, I would say I didn't do any campaign work since around probably
May 20th, the last week of May.

Throughout March and April, how much campaign work are you
conducting?

It wasn't much. I would say five hours a week.

Five hours a week?
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Plus or minus. I remember a specific, one night I, Jimmy gave me note
cards and I compiled them on a Word document. That was one task. The
event that I went to, but it was never anything I couldn't handle. I was kind
of expecting more but it was small tasks, like I did the business card one
and then I can try to think of what else I did but it was, it didn't interfere
with my official duties.

You mentioned business cards, transferring them to a Word document.
Yes.

Then you went to one event.

Technically two events, one in the fall and one in the spring.

But I only want to talk about the time in which you were in the contract.

Okay, yes. I'm trying to think of other tasks.

How about events. You mentioned the one, any other events that you
attended?

There was a few receptions after work.

Did you perform any work responsibilities related to the campaign at those
receptions?

No. I would say, what else.

You attended the receptions but just-

I would say-

In what capacity were you there?

I remember those receptions just because it was nice food and everything
but I would drop off gifts, I'd drop off a gift to a donor during my personal
time, after work or during lunch. I remember one time during lunch but it
was just walking to East Capitol Street. That was another thing I did.

How many times did you do that?

I remember that one specific instance. I'm trying to think if I did that
again. Let's see. The gifts I can't really, I can think of that one time.

Again I want to go back to the receptions.
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Oh yes.
I asked if you were conducting any work there and you said no.

Correct but I believe they were, at least one of them I think was, it was the
end of the reception but I think it was during the workday. I think at 4:00-

Excuse me one second.
Oh yeah, that's okay.

Paused a moment there, we're back on the record. Back to receptions, did
you, in what capacity were you there at the receptions? Were you
conducting campaign work at the receptions?

No. There is one that I remember going to after work. It was the end of it.
I just went to get a bite to eat. I was really on there for less than 10
minutes.

You've talked about business cards you transferred onto a Word
document, you talked about an event that you actually performed work at,
you staffed. You just talked about at least one instance you can recall
picking up a gift for a donor or delivering a gift to a donor. Anything else?
Again, this is during the time you had signed a contract.

Right. I made a call to pretty much purchase campaign gifts as well that I
had kind of overseen that. That was for the campaign. Then I know that I
did more, I just right now I can't think of it off the top of my head. I can
write things down but I think I'm just blanking right now, to be quite
honest.

Okay. Part of this arrangement, part of this contractual relationship you
had with the campaign, was there any expectation whatsoever that you
would be conducting any personal errands for Representative Garrett or
his wife? For things they need personally as part of your responsibilities
under this contract?

Well, I sent, I remember two things now. After hours I scheduled his, I did
it at Starbucks at night, I scheduled a trip for him to New Orleans, that was
campaign related. Personal wise, I sent a gift to one of their friends
because their daughter was sick.

What about other things for Representative Garrett or his wife? How about
picking up dry cleaning?
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No, I've never done that. I don't think he goes to the dry cleaner that much.
But I've never done that. I've done that for previous congressmen though.

What about watching the dog?

Before I was under contract with the campaign, I volunteered to watch the
dog but they paid me. That was on the weekend and I wanted to because I
have two roommates and I'll just stay in their apartment for the weekend,
which that was fun. They gave me a spa gift card in return. It was a good
thing.

You had no understanding that part of the agreement with the campaign is
you would be working to do errands for Representative Garrett or his
wife?

Right. I didn't want to do any of that. Jimmy and I went over that as part of
the contract. I was like, I'm willing to learn about campaign things but I'm
not going the be doing anything that isn't campaign related. He was really
good about assigning me tasks that were campaign related.

But I want to talk about how that all started. I want to know whether there
was an understanding or expectation. For you to say “I went over this with
Jimmy,” was that presented to you at some point that you would be
working to conduct errands for Representative Garrett's wife?

Right. I would-

How did that discussion even come up with Jimmy?

I would say it came up because they had asked people to in the past. |
know that was mostly Congressman Garrett's wife either asking him or
asking Jimmy. Normally Jimmy would say no to her. I knew that it was
not out of the question that she would try to get someone to but he was
really good about defending the rights of the campaign and saying, "No
Staffer 2 is not going to do that." I would say that conversation came up

because of the thing, just things that had happened in the past.

Was this position, you signed this contract, was this position offered to
anybody else in the office first?

Yes. It was offered to our Staff Assistant.
Who is that?

Dakota Lipscomb.
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Is he with the office anymore?
No.
All right. Why didn't he take the job?

I don't know, he didn't tell me exactly why. I don't know what happened, it
didn't really ...

Do you know why you were selected as opposed to him?

I think that he might have felt uncomfortable doing it.

Why would he have felt uncomfortable?

Because there's some gray areas.

What do you mean by that?

Because sometimes, because I had to do my research on the front end. He
may have thought since he was an official employee he couldn't help with
the campaign at all. But then I realized since I was only getting paid this
amount and it was only during my lunch, I realized that it was okay.

Do you have questions?

Yeah. You had mentioned for example the time that you delivered the gift
to a campaign donor. Who directed you to do that?

Jimmy.

Okay. What about, we've gone through transferring business cards, these
tasks that you did talk about that you performed on behalf of the
campaign. At whose direction were those tasks?

Jimmy.

Always Jimmy?

Yes.

Did anyone else from the campaign or anyone else ask you to perform
campaign related work?

One of the events I went to was with the Congressman and his wife.
Technically during that I was looking up to him but Jimmy was always the
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main communicator mainly through everything. That's the way he liked it.
He liked for the Congressman to ask Jimmy and then Jimmy would talk to
me.

Okay.

Did the Congressman ever ask you do to anything related to this
arrangement that you signed? Did he ever ask you or was it all from
Jimmy?

There was one day that he asked me to help him. That was when he was
doing a press conference in May. It was when Jimmy left. He asked me to
help him get everything set up.

Where was that?

It was on Capitol Hill but it was off the hill. It was in our CC and the
event, his press conference, ended up taking place at the National Indian
Gaming Association.

What was the press conference related to?

He was talking about how there had been rumors that he was going to
resign but he didn't want to resign and how he cares about Congress and
how he had been doing humanitarian work and everything.

Were you there while-

Yes.

... the press conference was going on?
Yes. It was a Facebook live.

I had asked you about these personal errands and your understanding of
whether that was your responsibility related to the contract. I just want to
be very clear. We've talked to a few people. Other people are
knowledgeable about this arrangement you've had with the campaign
committee. Other people have told us that was certainly part of your
responsibility, that you were expected to conduct some personal errands
for Representative Garrett or his wife based on this agreement you had
with the campaign committee. I just want to be very clear and get it from
you whether or not that was your expectation, whether you were told by
Jimmy or the Congressman that that would be part of your responsibilities
under the contract.
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It was not my expectation. It wasn't Jimmy's. If the Congressman had a
different expectation he did not tell me about it. It just wasn't, I made that
very clear with Jimmy. I'm not going to waste my time doing any personal
errands. I was busy in the office. Other people could maybe be under that
impression but other people weren't necessarily there when I was talking
to Jimmy about it and other people might assume things but I was not
under that impression. I never felt abused by Congressman Garrett or his
wife. I was excited to go to the events. I was not under that expectation.
He might have been, the Congressman but April and May there was never
really a time when he asked me to do something out of the ordinary.

From the time, when did you sign the contract? Was it in March?

I would need to check but I believe it was but I need to check.

From the time you signed the contract until the expiration of the contract,
which you mentioned was probably mid to late May, you mentioned a gift
that you had sent to their friends, to Representative Garrett and his wife's
friends. Besides that, any other personal errands or personal tasks you
conducted for Representative Garrett and his wife, what can you tell us
about that? Anything else besides sending this gift?

I would say I dog sat one more time on the weekends because I dog sat
twice. On the weekend I think it was in April. That would be considered
personal but it was also, I wasn't forced to do it. They asked me if I was in

town. I said, "Yes I'm not doing anything." I liked doing it.

You mentioned the first time that you did that you were paid by the
Congressman himself.

Yes.

With cash?

It was a spa gift card.

That's right, I'm sorry.

It's okay.

The second time were you paid with either a gift card or cash in any way?
No, just food at their apartment.

Did you understand that to be part of your responsibilities under the
contract you had signed?
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I mean, I was mainly doing it because I wanted to, because I like hanging
out with the dog. I don't have a dog. I have roommates. Their apartment is
closer to Capitol Hill. It was like, I didn't have to Uber to work. It was
convenient for me and I just happened to be in town that weekend.

Did your official pay at all change during the time that you were under this
contract?

No. I'started at 31,000 in 2017 and then I asked for a raise in January of
2018 because I thought I deserved one. That was 34. Then I didn't get
another raise until June, until the campaign was totally done.

But then from March and May your salary had stayed the same.

Right.

Did your official hours decrease or change in any way based on your
contract that you had signed?

No. I mean, I was still in the office all the time really.
Were you working the same amount?
Yes.

You mentioned you had reached out to a few people about permissibility
of this arrangement.

Oh yeah.

Is that right?

Friends, yes sir.

Who did you talk to?

I would say I always talk to my parents and then I talked to my colleagues.
I talked to our Legislative Director Hallie Pence, I talked to Marissa our
scheduler. Who else? I talked to a mentor of mine.

Who was the mentor of yours?

She's the Communications Director on the hill as well. Her name is

Susanne. I think that my friends in general, I would talk to them whenever
I'm making decisions.
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What about Nick O'Boyle?
Yes, I talked to him too.
Okay. What did he say about it?

He didn't think it was a good idea. I don't think he liked me working for
Congressman Garrett from the beginning. He kind of, everything I told
him, he would normally shut down anything to do with my work.

I'm just trying to get a better understanding of why you were concerned
about the permissibility of this and you said there's some gray areas.

Right.
What's the basis of that concern for you?

I would just say congressional staff in general working for the campaign. 1
knew that there were certain rules you had to follow. You had to volunteer
during your personal time, during lunch or after hours or on the weekend.

I'd asked you if Representative Garrett asked you to do any personal tasks.
What about his wife? Did she ever ask you to do any errands for her?

She would mainly ask me about VIP White House tours and mainly
making sure all my tours were getting handled. That's mainly what she
cared about with me. She was like, is this tour, are they going to get it?
Have they signed it up? Very, I was the White House Tour Coordinator
from pretty much the day I started until last month. Our main
conversations were about that.

She never asked you to do a personal errand for her?

I guess the dog sitting but normally she would ask our Staff Assistant
because I was always busy. We had two Staff Assistants so she would ask
him and then if she asked me, I know that she's asked other people. 1
mean, me personally, I feel like all my stuff was always tour related and
dog sitting.

I mean, look, people told us she asked you to do personal errands.

I'just am trying, I don't know specifically what, I would honestly have to
look back and see what it is she asked of me.

What do you mean look back and see? Do you mean in an email or text
message”?
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A text. She asked me to get a White House invitation for the White House
Christmas party framed. I've framed things for her. She asked me to get
the White House Christmas photo framed. When they went to their
Christmas party she asked me, "Can you please get that framed" or "Can
you please get the photo?" I reached out to my friend at the White House
like, "I need this Christmas photo."

What was the photo going to be used for?

I believe she wanted to send it to her dad because he was in Florida. He's a
veteran. He's sick. She wanted to send him a copy.

When you went through that process, how did you pay the framer? Where
did you go to get it framed?

In the House gift shop.

Their framer. Okay. You said that, you mentioned text messages, did the
Congressman's wife text you on personal phone?

Yes.

How often would she text you on your personal phone?
I would say two to three times a week.

How did she have that number?

I believe we just exchanged numbers when I started. Yeah, we exchanged
numbers when I first met her.

Those two to three times a week, what was she asking for?

We would be on a thread with Jimmy and the Congressman, she would be
like, "Staffer 2 have you gotten the White House photo yet" or "Staffer 2
can you set up a zoo tour" or "Staffer 2, my friend is coming in town, can

you please make sure she gets a White House tour."

You mentioned the photographs being framed and you mentioned zoo
tour, White House tours.

Yes.

What else?
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She asked, one time she mentioned that his car needed to be, get the oil
changed and Jimmy immediately texted me and said, "That is not going to
happen. Ignore that text."

She texted, was she requesting you perform that work? That you get the
car's oil changed?

She said we need someone to. She didn't say Staffer 2 directly. She said
we need someone to.

Did somebody eventually get the oil changed? No?

Has she asked people in the past to change the oil in the car?

That was the first time I really heard of it or even saw the text.

Okay. Two to three times a week, that's a lot of text messages. I know we
talked about tours, we talked about the framing. Besides the getting the car
maintenance done, what else comes to mind that she's requested?

Mainly, it would always mainly be important people coming to town that
needed a White House tour. That was the main thing but she would always
check up on it two days later and I said I'm still waiting to hear back.
Besides that, then-

You've never picked up dry cleaning?

No, sir.

What about groceries?

No, ma'am.

Do you know if anybody else in the office has picked up groceries or
delivered groceries?

I don't know about the groceries?

What about dry cleaning?

I don't know about the dry cleaning. I mean, I would be surprised, I don't
think he gets his dry cleaning done much. It could have been before my
time. I know that I don't know everything that happened January 2017

until July 2018 but I've never, I mean I've brought a shirt from his car to
the office. That's kind of the extent of getting his clothes.
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You mentioned roughly five hours per week for this contractual
arrangement during that time. Did you document your hours?

Yes, I would document them. I would try my best to document them on
my phone. I didn't make an Excel sheet or anything but I would try to on
my phone. Yes.

Would you submit that information to anyone?

No.

Okay.

I would tell Jimmy after I'd completed something, like, "Hey just sent you
the Word doc of the business cards." Or I would call him after the event
that I went to that Sunday with Congressman Garrett and his wife and tell

him how it went.

Is there, other than texting Jimmy, is there notes your taking or something
else documenting the hours?

Yes. I would try to document on my phone.
Do you still have that in your phone?

Probably. I wasn't super duper good about documenting the stuff but I
would try to.

To the extent that you have that, make you that you don't delete that off
your phone.

Yes, sir.

I wanted to ask you about the way in which you were paid from the
campaign committee. How were you paid?

Bank transfer. I think it's the Bank of America's Zelle? I believe what it's
called. I could be wrong on the name but it was a bank transfer.

From the campaign committee's bank account?
Yes.
Directly to your, was it direct deposit?

Yes. Yes, sir.
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Who is the campaign Treasurer?
Chris Woodfin.

Did you have any discussion with him about this arrangement? This
contract?

Yes, he called me. He was the one to email it to Jimmy and L.
Do you still have that email?
Yes, I should.

We've talked about some of the personal errands and all that. Some of this
was outlined in this Politico article that came out.

Right.
Did you read that article?
Yes.

You mentioned you had read it because it also discussed or an article near
that time discussed Jimmy's departure as well.

Right.

What was your reaction to some of the allegations that were made in that
article?

I think that some of them were started because former staffers have a
negative taste in their mouth from working for Congressman Garrett but I
haven't personally, I have more positive memories with him than negative.
I was surprised because before I started, I think that some of that stuff had
taken place or maybe it had, I didn't know the context of every single one
but we kind of knew who made those statements to the press. There was
kind of reasoning behind them making those.

How did you know who made the statements to the press?

It's not like I knew for sure but I could kind of guess because I knew who
would be willing to put his name in a negative light.

Who would that be?
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There were former staffers that were, I think, let go. Our first Scheduler he
was let go.

Who was that?

Denzel. Then we had a Legislative Correspondent and he left. I think that
he had resentment.

Who was that?
John March. That was mainly-

The article said something that there was four staffers who had provided
statements.

Right.
You mentioned two, are there any others?

The only other staffers that we had would have been Nick O'Boyle, James
Vandenburg, Elliot Harding. I might be forgetting someone but those were
the ones that I think those were most of our former staffers.

But the substance of that article generally was about a consistent nature of
the requests from Representative Garrett and his wife about asking staffers
to do personal errands, personal tasks for them. Generally is that
something you disagreed with when you read it?

Yes because I had never been asked to drive his daughters anywhere and I
had never been asked to do his dry cleaning. In my perspective I was like,
"I dog sat for him but I like doing that." I got paid. For me, it was almost
like a little bit overblown. But if other people have witnessed those things
in the past, I just wasn't in the office yet to experience them.

Do you know if anyone drove Representative Garrett's daughters back in
the district?

I think what happened is it was an intern, a former intern but he had
offered to because he kind of offers to do a lot of things. He's just an
overzealous, he's passionate, he had worked on the campaign. I think that
was him that ended up doing it.

Who is that?

Tanner Hirschfeld. But I don't know that for a fact. I just, that's what
Andrew, Andrew had told me that.
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That Tanner had offered to do that?
Mm-hmm (affirmative).

That was after the article came out?
Yes.

Okay. That's when Andrew told you.
Yes, ma'am.

The individuals you mentioned, you just kind of went through a list of
people who may have been a part of the Politico article or may have
performed, potentially considered that they had performed some personal
services, the text chain that you talked about, you said it was a group text.

Right.

Involving Jimmy, yourself, the Congressman's wife. Were any of those
individuals ever included in the group text?

No, ma'am. Possibly Marissa if there was an event but for me, if it was
Mrs. Garrett checking in on a White House tour, it would be myself,
Jimmy, Flanna.

Besides the text messages that you received, what is your knowledge of
any personal text messages that those individuals received from the
Congressman's wife?

I wouldn't be surprised, I think that they've probably received them but
they never showed them to me. I wouldn't be surprised if they received
them but I haven't seen them.

What about Marissa? How common was it for her to receive text
messages?

I think that it was common, like the same amount I did.

What would that be related to?

I imagine scheduling things. I think that Congressman Garrett would ask
her to ask us, "Can you please block off this date" and she would send the
text for him because he would be driving. That would be a common text

that I would get. "Congressman Garrett asked me to ask you" but it would
be coming from her, "If you'll make sure he goes to the meeting tomorrow
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at 11:00." I think that her communicating with us was a form for him to
communicate with us because he would be busy. He would ask her to ask
us.

Is he driving you said?

I don't know, yes either driving or I just know that he would communicate
through her.

How often did that occur?

I would say two times a week, two to three times a week. It depends on
how busy the week was.

Was there a name you gave those texts in the office?

The only thing that comes to mind is she would say Tom asked me to ask
you, Tammy. That's probably what, yeah. I would say that was her way of
communicating that it was him asking.

People in the office would call them Tammy texts?

Probably, yes.

Yes or probably?

Yes. I mean they weren't like, "Oh Tammy texts" but we would, some
people would know, we wouldn't shout it but it was common that that was,
we knew what it stood for.

Does that still happen?

No.

When did it stop?

Probably I would say that phrase was not always used all the time. |
personally I think it was used at the beginning in 2017 and in 2018 it
wasn't used as much. Maybe in the early spring or the winter it was used.

Did she ever text you late at night?

No, not late at night but sometimes at like, 7:45 in the morning. I would
say more so mornings. But I would say maybe 7:00 but not 2:00 am.

11:00 pm?
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No.

Did members of the Ethics Committee staff ever come into the oftice?
Yes.

When did they come into the office?

I want to say early April.

What was it about? Why did they come to the office?

I think that my Chief of Staff asked them too because he wanted to make
sure but I wasn't involved with the scheduling of it. I just attended. I think
that our chief had asked them to.

What was the topic of discussion with the Ethics Committee staffers?

I think it was an overview. There was like, [ would say I think a lot of it
was campaign scheduling. Like what you can do in an official capacity
and what you cannot do. For schedulers, what are they allowed to schedule
in the office and what can they not schedule in the office. Then besides
that it was just an overview of ethics rules.

Related to what?

I think it was just the House ethics rules. There's a sheet. I think it was
their main points.

Gifts and travel?

Yes.

That was discussed?

Yes.

Do you know who the staffers were who came in?

Like which Congressional staff?

No, the staffers from the Ethics Committee, do you know who they were?

I do not remember their names.
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When you say gifts and travel were covered and talking about a list of
points, there's a campaign activity guidance list, is that what you're
referring to? There's a top 10 bullet points for campaign or is there
something else that you're referring?

They didn't give us specific sheets. They were mainly just talking. It was
Jimmy and the Congressman who were leading the meeting. We were all
listening.

Did it in any way relate to your arrangement with the campaign
committee? Was that brought up at all in the meeting with the Ethics
lawyers? Or the Ethics staffers?

No. They mentioned that you can't do campaign work on official hours but
I wasn't leading the meeting. It was Congressman Garrett and Jimmy.

But was your recent agreement with the campaign committee at all
discussed?

No. I mean, they discussed you can't do campaign work on official time
and whatnot but we didn't talk about me.

I think that's really-

I just have one final question.

Sure.

When we were talking about the Politico article, you were talking about
some of the staffers who might have left the office with a certain
impression. You said that for you, personally, I don't want to misquote you
so you can correct me if I'm wrong but you said you have more positive
memories with him then negative memories.

Yes ma'am.

What are the negative memories? What are you referring to when you say
that?

Probably when him and Jimmy would get in arguments and then just him
maybe being in a bad mood. Then the fact that his wife was involved.
Ideally that wouldn't be the case but I mean it was semi-stressful to have
her texting me. I would say those are the negatives.
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Earlier we talked about one potential argument that Jimmy and the
Congressman had related to scheduling an event on the Congressman's
wife's birthday.

Yes ma'am.

Are there any other specific arguments that you recall?

I don't recall knowing the context of the arguments each time they
happened.

Okay, you didn't know the contexts. Did you know the content of the
argument or hear what they were discussing?

No ma'am.

What about afterwards? Did Jimmy or anyone else in the office relay to
you, you just told us that was one of the negatives for you, the experience
of the Chief of Staff and the Congressman fighting.

Right.

It seems like, in some ways that seems to have impacted your experience.
I'm just wondering if besides that specific topic if there was something
else that you remember about those arguments that stood out to you?

Just that I could hear the volume, the yelling because I sit in the front. |
could hear it but normally I could only hear him say, "Jimmy." He would
yell it.

Okay.

I didn't hear, normally I would step out.

Were any of the arguments, oh you would step out?

Yes.

You were in there initially?

No, I would step out of the office in general. Not his personal office but

I'm in the front office, that door would be closed. I would go to the
bathroom or just step out.
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From what you did hear or what you learned afterwards, were any of those
arguments, besides the birthday related scheduling incident, were any of
them about the Congressman's wife?

I don't know. They could have been. I just don't know the context of them.
Jimmy would never really tell me.

Why do you think they could have been?

Because she was involved, she was just really involved with the
Congressman's life.

Was that a point of tension?

Yes.

For- go ahead.

For Jimmy because Jimmy wanted her to stay out.

Why did he feel that way?

Because he didn't like the fact that she would text us. Jimmy wouldn't.

What was the Congressman's reaction to that? Jimmy's discomfort of the
fact that she would text you. How did the Congressman react?

I don't know since I was in there but I just don't know. I would assume he
was defending her but I wasn't in the room when they were talking about
her.

Okay.

You mentioned that she would follow up with you a lot about tours.

Yes.

Jimmy didn't like that? I mean, tours seem to be part of your
responsibilities, no?

Right but he would rather ask me since he was the Chief of Staff. He
would rather her ask him and then him ask me so I'm not getting distracted

by a text or having to deal with someone whose not on the staff.

Under the, I'm sorry. Under the new, I know there's been a staff transition.
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Yes, ma'am.

Jimmy not being there anymore. Has anything changed as far as the
Congressman's wife reaching out to you directly?

Yes, ma'am. She hasn't reached out to me directly since the articles came
out.

You know, we've asked a lot of questions about the arrangements you had
with the campaign committee. You know, if someone was in the room that
day when the offer was made to Dakota or the offer was made to you to do
this and they're saying that personal errands for Representative Garrett's
wife was part of the arrangement, they would be mistaken? That's
incorrect?

Yes because I was under the impression that it was all campaign stuft and
I made it clear to Jimmy, we had multiple conversations that I did not
want to do, I wasn't going to do laundry for them.

I just want to know why that would even come up.

Because I think that she had asked Jimmy and I wasn't involved. Like I
told you before, when she group texted me and Jimmy asking if we would
get the oil changed. I think in the past she had asked. I didn't know that
she had asked a staffer to do laundry but there's former staffers like our
former Legislative Director Hallie Pence, who I think, she knew about that
Flanna had asked someone to do laundry but I never knew that. They
would joke about it. Jimmy and Hallie were like, "Don't worry, you're not
going to be doing laundry." I was like, "Okay good." I didn't know where
that stemmed from but I think that she had asked maybe before I got there,
before I was even hired. They had joked about it, Jimmy and Hallie.
They're like, "Don't worry, this is just campaign."

Who brought up the idea of the arrangement to you? Was it Jimmy?

Yes.

He said we need someone to do campaign work?

Well, campaign, I helped with the scheduling. Our scheduler didn't want
to do the scheduling in May. He said, "We just need help scheduling a few
trips. Marissa didn't want to do it, will you?" I said, "Sure."

For May?

Well the trip was in early May and I scheduled it in April.
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Was that the New Orleans trip you were talking about?

Yes. Yes ma'am.

The offer was to pay you $1000 or more to schedule one trip?

No sir. It was $400 a month for April and I was doing an event on the
weekend after work. I did more than just schedule a trip. I never got a

lump sum of $1000.

I'm just piecing it back together from your initial statement that it was
$400 and then you said it might have been $600 for May.

Right, because it increased in May since I was doing the scheduling which
took more time than delivering a gift or even doing the business cards. |
would do the business cards, I did that multiple times.

Was the amount you received, was that spelled out in the contract?

Yes.

It said $400?

Yes.

Did it say subject to change because you got $600 for May.

I would have to double check the wording just because I didn't memorize
what it said.

Was it required that you tell Jimmy tasks you completed for the wire
transfer to go through or was it automatic no matter what you told Jimmy?

I was always telling him. I think he would get suspicious if I wasn't telling
him but we talked on a day to day basis. It was pretty, it was unknown that

it was required because we were in constant communication.

Have you spoken to anybody about the fact that I have reached out to you
to come in and interview with us?

I told my parents.
Anybody else?

Marissa. [ was just a little taken back.
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Okay. Anybody besides Marissa?

Andrew, our Communications Director.

Okay, anybody else besides Andrew and Marissa?
Hallie.

How about this. How about you tell me all the people you talked to about
the fact that I communicated with you.

That was all.

Okay. What about Bill?

No sir.

What about the Congressman?

No sir.

Okay. What about anybody representing the Congressman, an attorney?
No sir.

When you talked to Andrew, what did you two talk about?

I said do you have any advice? I pretty much just mentioned that I was,
like do you have any advice? He said, "No." He said, "I've done one
myself." He said, "I can't tell you what to do just be honest and just do it
and you'll be fine." That's-

He said he's done one himself. What does he mean by that?

He said that he did an interview but he didn't go into detail.

Okay. Did you guys talk about the nature of the Politico article?

No, sir. It was assumed that was why I had been ...

But was there any discussion about, for example, whether or not some of
the things that were out there in the press that were alleged to occur,

whether or not they were true or not. Did you guys talk about that?

Well, yeah in a group setting we were talking about it. He said one time
Tanner, our intern had offered to bring the daughters somewhere. That's
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what he verified but besides that we didn't talk about any of the other
actions.

Okay, what do you mean by group setting?

I wasn't the only one there. It was in our office so other people were
around.

Is this before or after I contacted you?
I want to say before.
Okay.

We were just talking about the allegations in general. Not the allegations
but the article and stuff.

Was there a time when you all sat around and someone read the article. Is
that what you mean?

Yes, our Communications Director did that after the article came out.

But when you talk about the group setting and you're talking about the
nature of these allegations, I'm asking how many times did it happen?

Talk about the allegations? I mean, it's a pretty, it's very common in our
day to day. I think it's normal for the staff to mention it but we don't talk
about it much. Maybe five times or so when we'd be like, "Oh well the
article came out" and it's our lives. We were staft and we work together.
It's been mentioned. I can't pinpoint how many times.

Do people disagree with the article? Do people say that didn't happen or
that did happen?

I think, I mean, I've never witnessed the dry cleaning. That was
mentioned. But I think that people have their own views on it. I can't
speak for everyone-

Have you ever heard anyone in the office confirm that those things are
true?

No besides what Andrew told me about but I don't think that it's, I think
that overall people know that there's been things close to there. It might
not have been dry cleaning but it could have been a staffer driving his wife
to the airport, which happened. I think that people are like, "Oh well we
know we didn't do his dry cleaning but we know that that happened."
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When you talked to Hallie that I communicated to you, what did you two
talk about?

I just said that I received this email and then she said really nothing. She
was like, she said, "I didn't receive one" and walked away.

Okay. Nothing more beyond that?
Yes, sir. I mean, no sir.

You had no further communication with Hallie about the letter and the
email I sent you?

I didn't tell her I was coming today. When I received it, I didn't tell her, all
Itold her is I received it and I never told her if I was coming or not. She
didn't ask. It just wasn't brought up.

Did she say whether she'd been contacted by me?

No, she said she hadn't.

Okay. When you and Andrew spoke, that was after I had talked to you,
correct? After I had sent an email to you?

Yes, sir because I got contacted by both the Committee and you so I was
overwhelmed. I had never been in this type of situation before.

Understood. You walked through those folks in the office you had spoken
with about the fact that I contacted you. Anybody else? You mentioned
your parents as well but anybody else?

My best friend in Tennessee but she doesn't really know what's going on. 1
just said, "Having work issues with my boss" and that people wanted to
talk to me but I didn't really give her details. I didn't mention your name or

the office's name. I just mentioned I'm having work issues.

I just want to be very, very clear whether or not anybody talked to you
prior to you coming here about whether or not these things were true.

Yes, sir. Like I said, my only knowledge of the driving was when Andrew
told me that Tanner had drove the daughters.

When he said that to you, did he say that to you recently or was this in the
group setting you mentioned?

It was in the group setting. Probably three weeks ago, maybe a month ago.
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Anymore questions? Okay I think that's all we have for you.
Okay.
Thank you very much.

Thanks so much.
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Speaking is Paul Solis with the Office of Congressional Ethics. I'm joined
by my colleague Ali Bazzi. We're here for an interview of Former Staffer
2. Itis July 11, 2018. I have presented Former Staffer 2 with a copy of 18
U.S.C. 1001. He has signed an acknowledgement form that I did provide a
copy of the statute to him, and we can begin the interview.

So Former Staffer 2, first things first, where are you currently employed.

I currently work for a law firm in Richmond called Stone, Dinkin and
Amirshahi. It's a criminal defense firm in Richmond.

How long have you been with that firm?

I've been with the firm since ... Well, the firm used to be called Stone,
Cardwell and Dinkin, and I was with them all the way back in law school.
So, the summer of 2013 I spent with them in my one L summer. Then my
summer of my two L summer, and then after I graduated law school.
Then, I still had an active license, even though I went to the Hill. I had an
active license. I wasn't taking on cases when I was up there, but had my
shingle with them kind of off counsel, I guess or something. Then when I
left the Hill, the firm had changed its name, because one of the partners is
now a judge in Richmond. So, I've been with them since I got back.

So, that time on the Hill, who did you work for and how long?

I worked for Congressman Tom Garrett from the day he was sworn in on
January 3rd, '17 through December of '17. That was the last pay cycle, the
month of December. So, all of '17.

What titles did you hold there in his office?

For the first six weeks, I was Legislative Counsel, and then the Legislative
Director left, so I was Legislative Director and Counsel. I think it was the
first six weeks, it might have been the first two months. But, that's what 1
remember.

Can you describe some of the duties you had in those two roles?

Sure, so Congressman's on three different committees, Foreign Affairs,
Education Workforce and Homeland Security. We had two LAs, so |
oversaw the two LAs as far as their duties with their various committees
that they were assigned. One had Foreign Affairs, one had Homeland, and
then I took ENW or Educational Workforce. That's my committee too.

Part of the duties were to know what was coming up for vote, or what was
being potentially whipped, or pushed or introduced as far as those
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committees had jurisdiction. I also oversaw the day to day vote
recommendations as far as what was coming to the floor. Those were kind
of the foundational duties. I also had a lot of meetings, whether it was
constituents, or other offices, or various special interest groups, or people
coming in to discuss legislation or their concerns with what they needed
help with, or if a bill was coming to the floor, or problems that possibly
the congressman could assist with. I sat in on a lot of the meetings with
those kind, and helped discuss the congressman's priorities and how they
could align with those people's priorities, or maybe they diverged.

That took up a lot of time in the day. Working with other offices to craft
and push our own legislation, that was a big duty of ours. We were a
pretty active freshman office as far as introduction of legislation. I would
work to hone the language of that, whether it was with legislative counsel
service, or with the committee of jurisdiction or the other offices. That's
pretty much the full range of the duties.

Who hired you?

Well, Congressman Garrett was my boss. He hired me and Kevin
Reynolds, the original Chief of Staff hired me. Congressman Garrett gave
Kevin kind of autonomy when it came to staffing decisions, but I know
that Tom prioritized me being a part of that office at the beginning.

Did you work for the campaign, his campaign to get elected?

I did not work for it. I did assist it. So prior to going to the Hill, outside
my work, on my voluntary time, I was the Chairman of the Albemarle
County GOP, which is the Republican Party of Albemarle County. Which
Charlottesville city is in Albemarle. Albemarle's the largest county in the
fifth district as far as population density and stuff like that. So, throughout
the 2016 election cycle, from the nomination process into the general
election, I got to know Congressman, then State Senator Candidate Garrett
pretty well, including his staff.

Then his opponent was the former Chairwoman of the Albemarle County
Board of Supervisors, so I kind of assisted with narrative, development
and issue prioritization, platform things. It was all voluntary though, I was
never officially paid by his campaign, but our interests definitely
overlapped.

In your role as Legislative Counsel and ultimately Legislative Director,
who did you report to?

Primarily, I reported directly to Congressman Garrett, but on day to day
things I definitely reported to the Chief of Staff to kind of let them know
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what was going on. What our priorities based ... all the duties I just listed,
earlier? What was going on there, how those things were developing, how
I could use the Chief's help or input, or maybe I needed the congressman's
time on something, I would work through the Chief there. Primarily as
things were needing to get pushed or needed to be communicated, I would
also communicate with Congressman Garrett a lot.

Was there only one Chief of Staff? Did you have multiple Chiefs of Staff?

First Chief of Staff was Kevin Reynolds. He voluntarily left in, I think it
was May of '17. Then we didn't really have a Chief until mid-July. That's
when Jimmy Keady came on. So, in between the time Kevin left and
Jimmy came on, it was based on the way the staff was structured, it was
both myself and our Communications Director at the time, Andrew
Griftin, working as co-interim leads on things.

Okay. Who during that 2017 year were the sort of senior staffers in the
office, besides Kevin, you, Jimmy, you mentioned Andrew-

Andrew Griffin, towards the end Matt Missen came on as a
Communications Director. That was really it from senior perspective, 1
mean, scheduler always has the access to the congressman's time and stuff,
but from a ... I guess the technical senior level is based on a pay scale.
That was only the Chief of Staff, only Kevin and Jimmy.

And then we had the vendor, Jennifer Bailey, who worked with the Chief,
and kind of helped our HR. I always considered her like an HR consultant,
or a vendor whatever, to help with the onboarding and stuff.

Who are the interns during that year you were there? There might have
been a lot, so-

Yeah, the ones I remember ... So, some started off as interns, and
ultimately got hired. John March was one. He was an intern that ultimately
got hired. Becca ... Becca, she ended up getting hired by another office.
Salter?

Salter, yep. Becca was an intern. Chris Ross from Hampden-Sydney.
Tanner Hirschfeld from UVA. Conner Francis from Hampden-Sydney.
Marissa, I don't know if Marissa ever interned, or if she just got hired. I

know she had one once worked on the campaign.

Do you know her last name is?
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Mullen. She's still there. She was an intern on the campaign. I don't know
if she was an intern in the office, or if she was just a direct hire right after
she graduated from college. Then, that was about it.

You mentioned Kevin. Why did he leave his position?

From what I understand, I mean, no one really knows right? Why anyone
does anything. From what I understand, he got a great opportunity with his
family's used-car dealership business. He was able, I guess, get in some
equity in that. It's a business he had been with a very long time in the past,
and he just saw it as a great financial, and personal a familial opportunity.

Is this something that he explained to you?
Yeah.

So, you left in December of '17?

Yes.

Why did you leave the oftice?

I left primarily because ... I'd say three reasons. One, my now fiancé, then
girlfriend, had moved down from Manhattan to take a job in
Charlottesville, and to my hometown. I had asked her, well not asked, but
we had worked together to do that. Me, I was in DC. It's kind of messed
up. That was one thing, to get back home to her.

Another thing was the pay. I mean, it's a pay cut and career development
kind of stall if you're trying to be a practicing litigator to be on the Hill.
DC just kind of ... I went there to get Tom's office started, and to help
build it, policy, brand and platform, and introduce some legislation we had
worked on and talked about. Kind of set a tone of who he was, as far as
where he fell on the ideological spectrum, and willingness to advance
particular things. I thought we had already, I thought we had done that.

By that time, 2018 was coming around, everybody's going to be stalled for
a re-election, and nothing's going to happen. So, I wanted to go back to
doing what I liked to do with the law.

Was there any problematic nature to your departure? Any sort of bad
feelings with any of the staffers, or the congressman himself, or-

Not with the congressman, or most of the staff. Jimmy and I are friends.

He micromanaged a lot, and personally, I didn't really think he necessarily
knew what was going on substantively with what I did. So, there was a
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kind of, "I need you to do X, Y, Z,” and that's not exactly how that works.
It was just kind of a clash of personality, and that's all. But we're friends
and stuff, it's just kind of a clash of personality. Earlier you mentioned
who I reported to, and there were many times where the congressman
would say, "He reports to me.", and behind closed doors, Jimmy would
say, "You report to me." That would kind of become a fractious thing. So-

Understood.
Chain of command kind of personality clash.

Are you friends with any ... currently friends with any current or former
staffers?

I consider myself still friends with most if all of them. The current staff
has had a lot of turn over, so I don't really know everybody. Those that are
there, like Tripp Grant, and Hallie Pence, and Marissa, and McKenzie, and
Dakota and Matt just left. I think Andrew Griffin just came back, so I'm
friend with both of them. The former ones, yeah, I consider myself on a
friendly basis.

Who on the former staft are you sort of personal friends with?

I'm friends with John March. I'm friend with Denzel. I'm friends with ...
I'm friendly with Kevin. We don't chat as much, but that's just the nature
of ... He's got kids, wife, family and life, but the rest of them are younger
than me. We kind of are in the same industries still. John works for RPV. 1
helped Nick Freitas’ senate campaign. That was another reason why I left,
because I had a good opportunity to assist with a senate run.

Yeah, I overlap with a lot of them still, we're friends.

When's the last time you spoke with John?

March? Today's the 11th, right? So, it would have been, I think it was June
28th. We talked, because he works for RPV, and the Chairman of RPV
that day announced he was going to be resigning. So, we were just kind of
talking about that. I might have talked to him two, three days after that
too, but it hasn't been ... nothing past the fourth.

What about Denzel.

Last time I talked to Denzel would have been, probably, early June. I don't
have an exact date.

What did you guys talk about?

Page S of 25

18-1329_0186



O 00 -1 OV WD) =

[S—
o

11
12
13

14
15
16
17
18
19

20

21

22

23

24
25
26
27
28
29
30
31
32

33
34
35
36
37

Former Staffer 2:

Paul Solis:

Former Staffer 2:

Paul Solis:

Former Staffer 2:

Paul Solis:

Former Staffer 2:

Paul Solis:

Former Staffer 2:

Transcript of Interview of Former Staffer 2
July 11,2018

We just talked about ... So he works for the Lynchburg Chamber of
Commerce right now. Heck it might have been even longer ago, in early
June. But the last thing, I guess, we would have talked about would have
been Ben Cline is the congressional nominee for the sixth congressional
district. Denzel lives in his delegate seat, so we just talked about, maybe,
who's going to go for that. I asked about his work. When Congressman
Garrett did have a quick resignation, that whole thing, there was a lot of
just quick conversations with people like, "Oh my gosh, did you see
that?", or, "What do you think?", or "What's going on?"

And what do you mean, resignation?

Not resignation, saying he wasn't going to run again. Not a resignation. So
that got picked up in the media, and people started kind of chatting
generally about it. But, that was about it.

Well, I want to ask you about something else that came up in the news,
and that was in late May. There was this Politico report about some former
members of Representative Garrett's staff who talked to the newspaper,
and mentioned a series of things that were going on in the office when
they were there regarding the running of personal errands, things like that.
Do you know-

Yeah, I'm familiar with that article.

Okay. It was in late May of this year. Did you have a reaction to it?
I mean, yeah I had a reaction to it.

Okay, what was that?

I thought it was ... several things. First of all, I thought it was a
maliciously structured media hit on Congressman Garrett, not by former
staffers, but by potentially other entities that be, because that wasn't the
first article Politico wrote. The first article Politico wrote was two days
before about Jimmy leaving, and Tom considering leaving, or not running
again. Which was a non-story from a media cycle component, and for that
to have been printed as quickly as it was, I mean, it was less than 24 hours
from Jimmy being told that he wasn't coming back. It seemed like there
was an ulterior motive in the media cycle.

So, when the article you're referencing came out, my first reaction was,
"This is them going on a witch hunt." Not . . . The media, going on a witch
hunt, and taking things that are inaccurate, and framing them in a way to
achieve an end goal, and that was to damage Tom. I don't think that was
necessarily Politico's intent, because Politico wasn't in the office when
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Jimmy was let go. Politico didn't receive the phone calls from
Congressman Garrett saying he was leaving, those things were given to
them, right? Who were they given to them by? I generally know the
universe of people that were contacted by Congressman Garrett as to him
leaving, and thinking about him leaving.

Somehow, that got pushed to Politico. You always have to think about it
like, What are the potential motives of the sources?", for something to be a
spark. So that was one general reaction, I thought it was a hit piece. But
then, when it came to the substance of the reporting, I thought it was ... |
thought it was inappropriate the way they framed Congressman Garrett's
wife, Flanna. I thought that was inaccurate and unfortunate. That was
another thing I thought as well.

Okay, just stepping back a little bit, because you mentioned Jimmy Keady
leaving, did he talk to you about why he left?

I mean, yes and no. I mean it wasn't like a ... I'd say up until that point, I
was in decent contact with Jimmy and Congressman Garrett on a every
other week type of basis. Not talking about the office per say, but just
talking about his re-election, policy stuff and how the office was still
going. So when he left, I knew that they had been clashing on a few
things. They also had a clash of personality. I mean, yes that's why I left,
same type of a thing. It wasn't really that ... I don't think Jimmy left on his
own terms. From what I understand, Tom let him go, from what I
understand.

But, but, but, it depends on how you structure a particular conversation,
right? Because if you have a working relationship and conversation with
people, some people might be like, "Look this isn't going to work, I'm
going to have to let you go." Then you sit there, and you're like, "Well, is
that real?" Because the next conversation might be, "Okay, can you come
back, and let's work it out?" From what I understand, it had come to a
head, a point where Tom was just like, "This isn't working anymore."

And why do you have that understanding?

Primarily from Jimmy's report on this stuff. I've never talked to Tom about
him letting Jimmy go, or Jimmy leaving. This isn't coming from
Congressman Garrett, this is all coming from Jimmy was him saying
something about his schedule. I think it came to a head where Jimmy
wanted him to go to a fundraiser on Flanna's birthday, and took Flanna's
birthday off the schedule. Here it comes around to that day, and it's getting
into the afternoon or the evening, and Tom's like, "Why am I not with my
wife on her birthday? Why am I scheduled to do something that has been
on the schedule for ..." Everyone's birthday was on the schedule, my
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birthday was on the schedule, everybody's birthday was on the schedule.
"Why did you remove my wife's birthday, and something as personal as
my personal time for me to go to a fundraiser? You know how important
my relationship is." Ultimately, I think that was kind of like the straw that
broke the camel's back.

And you heard that from Jimmy?

Yeah, and I'm paraphrasing. But, yeah.

Did you speak with Jimmy before he left the office about this?
About that event?

That event or any other events leading up to his departure. Did he talk
about how he was ... You said there was a clash of personalities, did he-

Sure, but he did that even when I was in there, I mean when I worked
there. I mean, it was kind of noted by me, because I saw them at all times.
It was kind of like a three headed monster. In the sense that I saw them
clashing, yes. Me hearing about them clashing, yes. Him blowing off
steam a lot, being like, "Tom won't make the phone calls for the
fundraising", or, "Tom wants to do this instead of this." Yeah, I heard that
all the time.

And after you left in December, and you're talking to Jimmy about some
of these things, is that over the telephone?

Primarily, yeah.

Well you say primarily, is there another mode of communication that
you're having?

Well, I might have done it in person a few times. I don't know.

What about after Jimmy left the office, and that report came out. Did you
speak to Jimmy about his departure?

Yeah.

What did he say about it?

The first thing Jimmy said about it was, "I think I come out looking pretty
good in this." T was like, "Yeah, I guess so. That's a way to look at it."

Then I didn't ask him about the accuracy of the stuff, because a lot of that
stuff, the time frame that was included where things that I would have
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already been in the office, so I wasn't asking him, "Oh, was it really like
this or not like this?", because I had already had that perspective. But just
talking about what his job opportunities were going to be, what Tom was
going to do in response to the article, was he going to go back and be the
Chief if that opportunity was presented to him, if Tom was going to stay
there? I know he was talking about him being in constant contact with the
NRCC, and House Leadership, and various staff members there and about
what they wanted Congressman Garrett to do.

So why was he talking about whether he would go back to be the Chief?
He had just left, so why was he-

Well, Congressman Garrett didn't have a Chief, and he maintained the
same consultant from a political side that Jimmy and Congressman Garrett
have been close with for a very long time. It probably wasn't the first time
Congressman Garrett and Jimmy had a coming to a head where ... It's like
a breakup, right? How many times do you break up with the same person?
It can be multiple times, or it can be one time. So it was like, "Hey, if'it's
presented back, would you go back?" We discussed that. I think there
were times he wanted to be offered back.

Why do you think that?

For the same reason he said, "Oh, I come off looking pretty good on this."
It's kind of pride concern. If your goal is to be on the Hill, and be a staffer
on the Hill, or a campaign guy, or an NRCC guy, or whatever, if your
identity and your career is defined by the success of your political or
official work, being let go doesn't look good necessarily. From what I
understand, he took it as a way that it could have been perceived as a mark
on him if he had been fired. So, why would he go back? Well, it would be
a sign of unity, and he was never let go in the first place.

Until it hits the news, or until it becomes a thing, it's not real. It's not like
people get an update every time a Chief'is let go over the phone or
something.

But, he confirmed to you that he was let go?

Yeah, that night, Tuesday, May . . . something. I remember [ was up there,
because I was in DC that day, because I think Freitas who I was working
with, had a fundraiser with Rand Paul and Mike Lee.

Was Jimmy upset or angry?

He didn't seem angry, he kind of seemed confused like, "Oh, he finally did
it." Type of thing. Like, "Oh, I just got let go.”
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I understand you explained to me a moment ago that you said you didn't
ask whether or not the things that were contained in that article were true,
but, aside from you asking, did Jimmy, at all in any way, mention the
substance of that article to you?

No, we didn't talk about that article. No, again, like you said, "What was
the response?" The response was purely at a surface level as it related to
political machinations. It had nothing to do with, "Did someone walk the
dog?"

Did Jimmy every talk to you in 20187 This is after your are leaving, did he
ever mention to you having to run errands, or any of the things that were
mentioned in that article substantively? Did he ever talk to you at all that
these things were occurring in the office?

As far as what was in the article, I don't ...

Well, inside the article, outside the article. In any way about
Representative Garrett's wife assigning personal errands, or tasks?
Representative Garrett, himself, assigning personal errands and tasks to
staffers? Did Jimmy ever talk to you about that?

I don't remember, I don't think so, but I don't remember. I'm just trying to
think, because most of the stuff in that article, that was referenced in that
article, was only stuff that would even come to radar.

I mean, maybe it sounds like a bad answer, but some of that stuff didn't
even register.

What do you mean by that?

Like helping bring groceries up from the car for a woman that's eight
months pregnant to the office, for the office? I don't view that as a
personal favor to help someone procure food for the office, with the office.
And help somebody, right? The last time I, and Jimmy too, we lived there.
This isn't a nine to five job, right? It's 24-7, especially with the amount of
turnover that we're referencing. I mean, I was there throughout ... I was
there longer than Jimmy was, think about it. It's 24-7, I lived with two
other staffers for the entire year of '17 in that same office. So, for me,
some of that stuff doesn't register. When you say, "Did Jimmy ask about
this, or bring stuff up in '18?" I don't really remember. I'm sorry.

That's okay. As I mentioned before, that article does mention something

about four former staffers as providing the source of the material that was
in the article. Do you know who those four former staffers are?
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I do not know. I do not know for a fact who they are.

Okay, what about, you don't know for a fact, but do you have an idea of
who they might be? Ever talked about it with anybody?

I've talked about it with all the other staffers, and everybody says they are
not the staffers.

You mean current staffers?

And former, primarily former. I mean maybe current stafters are talking to
Politico about stuff, I don't know. But I don't even know who some of the
current staffers are. But the former ones, at some point, pretty much all of
us talked at some point since it came out, when it was coming out. I got
contacted by the reporter for all of the stories except for the first one
which said Jimmy left, or got fired. I forget what it said. They had gone
separate ways, and he was considering not running again. Other, than that
story. I think it was Rachel Bade, I guess was the reporter, one of the three
writers for Politico. She called me, we were all getting these calls.

When you get that call, or that text, or email, or Facebook message or
whatever it is from the reporters, you’re going to reach out to the other
ones and say, "Hey did you get this too? What did you say?" But, I don't
know of anybody that was the person who set this up. I know that there
was some tension between, I mean, there was some tension between John
March and Flanna, because there was a time that, I think, she had come to
the office, and she perceived him to be disrespectful to her in a particular
way which I did not witness. Other than that minor tension of someone
being disrespectful to somebody else, I don't know of anybody else that
would have been motivated to say anything like that.

It sounds like, based on some of the questions that I asked you on the
substance of the allegations in that one article, correct me if I'm wrong,
you disagree with-

I disagree with the way they're framed. I mean, the part about the dog. If
dogs ... first of all, like I said, it is not a nine to five job, it's all the time. If
somebody has the opportunity to take ten minutes to go outside during
lunch, or maybe someone's a smoker or whatever, take a phone call that
they need to make anyway, to walk the dog, they're going to do it. I didn't,
I might have done it once or twice just because I liked the dog. But
generally speaking, the dog thing was a ridiculous narrative, and I know
for a fact just because of the type of person that he is, the Congressman
would never ask someone to pick up dog, if the dog defecated in the
building. They blew up the dog's presence in the office too was kind of
ridiculous. I mean, they do Best Dogs on the Hill every year for various
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political blogs. Most of the dogs, I mean most of the senators, and
congressman and women are proud of that. I mean, how often do we sit
around, and care what kind of dog the President gets?

It's kind of a ridiculous concept to make . . . They started out like it was a
one off, unique thing, and that the dog was a priority. The narrative that
was framed was inappropriate and wrong.

While you were there in 2017, how often was the dog there in the office?
Every day? Couple times a week?

Probably, I don't know, two times a week, maybe. If that, I mean they had
newborn, and so, you know-

I asked you, and you might have touched on this a little earlier, but I asked
you if you spoke with Jimmy about the substance of the reporting in that
article, some of the allegations that were made. Did you speak to anybody
else, current or former staffers, about some of the things that were alleged
to have happened?

Yeah, but just in the same what that I just talked about it, and they agreed.
Okay, so who would-

I'mean ...

Who agreed with you?

I'm trying to think, I just had to talk about it with so many different
people, because you get asked about it a 1000 times. I'm trying to think
about who I actually spoke to about it. Andrew Griftin, I know we spoke
about stuff. Maybe Tripp. I feel like everybody talked to everybody about
a little bit of something that you never really remember who you spoke to
about one particular thing.

Did you ever talk to John about what was contained in that article?

I mean, I know I talked to John about the article, but I don't know if 1
talked to John about the substance of the article.

What about Denzel?

I also talked to Denzel about it, but it would have very much been in the
same way that I just said about John. I didn't talk to ... I mean, I definitely
didn't talk to Denzel about the substance of the article at least from what I
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remember. All of this is based on my memory, not saying ... From what I
recall, I didn't talk to him about that.

Did anybody you spoke with, current or former staffers, disagree with, or I
want to say, agree with the substance, and disagree with you that-

About that narrative of it being ... I mean the only two substantive things I
remember about that article was about the dog and the groceries. There
might have been more. Like you said, there were four staffers-

Why don't I run down a little bit of some of the things-
Yeah.

So let's talk about the groceries, picking up groceries or delivering
groceries. What's your awareness of staffers being asked to do that?

I'm not aware of any staffers being asked to go buy groceries. I am aware
of staffers helping bring groceries in.

To where?

From what I recall, only thing I ever saw was when people were bringing
groceries into the office. I do not know for a fact, but the only time I've
ever heard of it being done not related to the office, would have been, and
I don't even know if this actually happened, but I would have been there.

We all went to a Nats baseball game after work including the
Congressman and Flanna. This was before she had the baby. We were
leaving, and they live, at the time, they lived two blocks from ... they live
in the Navy Yard or 82, which is between the Hill and the ballpark. From
what I recall, someone offered to help with the groceries. Now when I say
Irecall... I forget who I was even talking to.

Well, where do the groceries come into play if you're at the Nats game?
Oh, they had already been bought. They were already in Flanna's car.
They had already been bought. I don't know of anyone going and buying
groceries. It's a matter of, "Did you help bring groceries in?" The only
time that I know that could have been done on personal time, like outside
of official office time, would have been the Nats game.

And you think someone volunteered to do that?

From what I remember, yeah.
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Do you know who that was?

It might have been Griffin. It might have been Dakota. It might have been
March. It wasn't me. But, I don't remember.

What about any trips to Costco?
I don't remember any trips to Costco.

No one ever talked about any trips to Costco with Representative Garrett's
wife?

I don't know that. I don't even know where there is a Costco up there. I
mean, [ don't know about any trips to Costco.

What about driving Representative Garrett's family members places?

The only time I know of that ever happening, from what I recall, would
have been possibly during the campaign. I don't know of that in the office.

Well, tell me about the time you think it happened during the campaign.

I mean, during the campaign, people are always driving places. The
campaign, there really isn't a cross between personal and work. I mean,
kind of, but you're going to one event, and you have to return from another
event. Maybe, the family needs to be at that event. The only thing I know
is Caroline, I think it was Caroline, it might have been Laura, his two
daughters, older daughter's Caroline, the younger daughter's Laura . . .
they have a cousin that would have been Tom's niece, they're the people
that needed rides, but they didn't get them a lot.

I think an intern may have given them a ride one time to Fredericksburg to
drop them off with their mother. That's the only thing I know.

So that time-

That's the only affirmative time that I can recall of someone going
somewhere with family members that wasn't to an event, ever.

And who was the person who-
From what I recall, it was Tanner, but I don't know for a fact.
But what gives you an understanding that that occurred?

Because I don't know that it actually happened, I just-
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Why do you think it might have?

Because I know that he had to, I think he had to do something. I think he
had to drive her car. Or maybe he drove his car because Flanna's car
wasn't working, or maybe he drove Flanna's car. Flanna has an SUV. For a
time, I didn't even have a car, because I sold it when I moved to DC, and
Flanna let me use her car.

So just-

The reason I mentioned that is because it stays in my memory that Tanner
was discussing Flanna's car versus his car. That's the only reason ... You
know what I mean, sometimes you remember a few quirks about
conversations.

Okay, but I just want to be as clear as we can be. Again, to the best of your
recollection here. Tanner drove Representative Garrett's daughters to
Fredericksburg, or picked them up from Fredericksburg?

Might have picked them up.
Okay.

It as a point of meeting, their mom lives in Louisa, and yeah, that's all,
that's it. Tanner either went ... I don't know if he even did it to be honest
with you, but I know he was either ... He either volunteered, because he
knew it had to happen, or he was asked. I don't know, but from what I
recall, in the campaign, at some point, he had to drive or was considering
driving to Fredericksburg to drop them off.

And you say, "in the campaign." Did that occur after Representative
Garrett had been elected, or prior?

I don't know. I don't know. Tanner only interned during the summer.
0f2017?

Yeah, but I mean, he had interned all of '16 for the campaign, and lives in
Charlottesville where Congressman Garrett's political team is based,
where I'm based out of, where they're based out of, very much helps with
the campaign stuff. I mean that's what he does is primarily campaign stuff.
He worked on the Hill as an intern for like two months, maybe. Maybe
less, so most of Tanner's experience with Congressman Garrett was
campaign-related, overwhelmingly. So, that's why I think it was the
campaign.
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What about trips to go pick up clothing from Representative Garrett's
apartment?

I-
Were you ever asked-

I was never asked to do that. Yeah, I was never asked to doit. I don't
actually know of anyone asked to do that. I don't know why someone
would have been asked to do that, because he lives so close. Heck, there
were times when I asked him to bring some clothes in, because I forgot a
belt. In that sense, he had clothes in his closet at work, so I don't know of
people being asked. I mean, he was a block and a half away, so maybe.
Maybe it was done. Maybe it was, "Hey can you run down and meet
Flanna? She'll meet you downstairs."

I don't know, but they wouldn't have even been able to get in, because they
didn't have keys. The apartment there requires a key to get in, and a key to
into the elevator. So you can't just run up to the apartment, and get in, and
to get into the apartment. People wouldn't be going there to get clothes, I
can't imagine. I don't know of anyone affirmatively being asked. I never
saw anyone bring in any of his clothes. I don't know of anyone being
asked to get his clothes. I don't know of any scenario where he would have
needed someone to go get those clothes.

Okay, so we've talked about Representative Garrett's wife, but how often,
when you were in the office did you see her?

I mean it fluctuated, but if you aggregated it all, probably once a week.
She had a baby in September, so that dropped off towards the ... any
presence dropped off maybe towards the end of her pregnancy, and
certainly once she had the baby. Late on when she did have the baby,
when it wasn't like, instantly newborn, they would come in every once in a
while.

Did she ever ask you to do anything personally related? Did she ever ask
you to run an errand for her?

Nothing that would have been outside of what I would have asked a staffer
to do. Like, "Hey, Tom needs his cell phone, he left it here. Do you mind
taking it to him?" You know what I mean? You get what [ mean? That's
not a personal favor, if she shows up to the office and says, "He's in a
hearing." I'm using this as an illustration.

Okay.
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That is X is happening, whether it's regarding the Congressman or the
office, "I've got stuff in the truck, can you help me bring it up?" Things
like that, things office-related. It's kind of like a den mother type of thing,
right?

What about picking up groceries, driving children-

Nope.

... making deliveries, did she ever ask you to do anything like that?
No she did not.

Do you know if she asked anybody else to do things like that?

I do not know. As far as the groceries, I kind of went over that one. As far

as picking up the kids or whatever, that was the only ... that was that. No, |
don't know of any other things where she affirmatively was asking people

to do stuff for her.

Was there any sort of sayings in the office when she would text people or
contact people? Was there phrase people used to describe her contact with
people?

There was a phrase she would use.
And what was that?

It would be ... It was funny because it started through like an auto-correct,
and then it just stayed there, and was Tammy. I forget how it was spelled,
but it was meant to say, "Tom asked me to tell you.", or "Asked me to ask
you." It was a poorly worded thing, because the auto-correct made it
Tammy, and then that's what it was forever. Other than that, no one ever ...
That was a little code word she had in a text.

But that was because maybe Tom didn't have his phone because he was in
a fundraiser, or he was in a dinner or he was somewhere. Maybe he was at
the White House or something, and it would be like, "Tammy can you
email me blah, blah, blah." And it might have been through Flanna's
phone, but it was never for a personal favor. Otherwise, there was no code.
I know of no code language for her, amongst us, amongst staff in
reference to her. I don't know about that.

I was just asking whether when she contacted you all, if there was some
sort acronym, I think you described it-
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That's the closest thing I ever heard.
Did the staff ever talk about that in a negative way?

Well sure, it sounded funny. It would come out of the blue sometimes,
because maybe you're not constant text thread with Flanna, but then out of
the blue comes, "Tammy, can this happen?" It wasn't, again, these weren't
personal requests, but ... What it was was . . . Tom has prioritized these
things, and needs them to be done. You have been asked to do them, but
for some reason, there slipping by the wayside. Or, there's an immediate
thing that needs to happen, and I'm with Tom. Both of those two things
were like, "I'm with Tom, he's asking about this." To me, they were never
like orders, there wasn't a directive component. It was like, "Tammy, have
you been able to hear from so and so in so and so's office." It wasn't like a
directive, it was a status update on something that I had already been
doing for Tom, for the job. It was just being communicated through her.

Why, if it was regarding your official duties and you employment, why
would it come through his wife and not from him directly, or from your
Chief of Staft?

Because she was with him.

What about those times she wasn't with him?

That's the thing about texts, I don't know. I do know there were times they
were together, and that was happening, because he would reference that.

So you would receive these Tammy texts?

Yeah, I would receive a few, I mean, they weren't all the time. That's
another reason why there might have been a negative response, because
they come out the blue. It might just be because Tom didn't have his
phone, or he's driving or whatever. But yeah, I received some.

Did other staffers receive them as well?

I think so. I'm pretty sure. I never read them, but they were referred to, so I
would assume yes.

Did some staffers receive more than others?
I don't know. I don't think so. I imagine the scheduler probably got a lot of
them. I don't know for a fact, but I just imagine that, because you're

dealing with like, "Oh Tammy, what’s the address? Where are we going?
Tammy, he's going to be 10 minutes late." Or whatever, almost like a-
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And you, or no one else in the office, ever expressed your frustration at
these coming-

I think it was ... No, I was never frustrated with those. I mean, we might
have made fun of the word Tammy. It's kind of a silly word, but that's
about it. I mean, I don't recall, no.

There were tours. I know that there were tours that constituents would
want sometimes, and they would always try to reach out to Flanna. So
sometimes she would check it . . . not with me, I didn't give tours. I didn't
oversee the tours or whatever, but there were many times where, I think in
relation to tours, she would be like, "Hey, so and so keeps contacting me."
This would happen ... Probably didn't have the word Tammy in it, because
it would make sense but, "Can you help them with a tour?" But that was
about it, that was about the most . . . probably the thing that would
frustrate somebody from what I know, because tours can really take up a
lot of your day.

On any of these texts that you received, did you ever receive a request to
do any type of, not even an errand, but do something for Representative
Garrett's wife, in any capacity that had nothing to do with Representative
Garrett? Help her in some way, deliver something to her, grab her a cup of
coffee, in any of those texts, did she ever ask you to do something for her?
I don't think so. I don't think so.

Okay, I’'ll check my notes here, and see if I have anything else to ask you
here. Did the Ethics Committee, staffers from the Ethics Committee ever
meet with you while you were working in the office to talk about use of
official staff time? Anything like that? Did lawyers from the office ever
come to a training or anything?

I went to a training.

Okay, did they ever come to Representative Garrett's office with this
specific focus?

Not while I was there.

Do you know if they came after you were there?

I don't know if they came after me there. I don't know.
Did you hear anybody talk about it?

I mean, there was like sexual assault training, that was a big deal.
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I just want to know if anybody of the current staff has explained to you or
not whether Ethics Committee lawyers have come in and talked to the
current staff about-

Like what y'all are doing now?

No, no, about use of official staff time, and-

I don't know about that.

Okay.

I haven't heard about that.

I guess lastly, I'll just ask have you spoken to anybody in Representative
Garrett's office about our review, any current staffers?

Nope.

What about Representative Garrett himself?

Nope.

Has he reached out to you about our review, or anyone representing him?
No, nope.

Do you know who represents him in anyway? Do you know if he has a
lawyer?

I don't know if he has a lawyer.

What about former staffers? Have you talked to any former staffers about
the fact that I reached out to you, or that they've been contacted by me?

I haven't contacted anybody. I think Jimmy, in passing, may have said that
he thinks Ethics is going to do stuff, but this is back ... This is weeks ago.

What did he say about that?

He said that Ethics is going to open up an investigation. That was it, that
was the extent of it.

That's the only thing he said to you about it?
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Yeah, pretty much. I can't ... This was weeks ago though. This was well
before you contacted me. This was like a week before the Politico article
came out or something.

He told you this over the phone or in person?
I do not remember.
Or text?

Don't think it was over text. Might have been in person, might ... It would
have been in person, because we don't ... Well, he calls a lot, but it would
have probably been in a group setting. I don't know.

Did he say why he thought Ethics was going to be doing something on
this?

No.

Did he say how he knew?

No.

He just declared Ethics was going to do something about this.

Mm-hmm (affirmative), that's ... Going back to your questions about my
communication with Congressman Garrett, as far as what you're doing,
this official process, I've had zero communication with him about it, even
before that. Closest thing that I ever had with him was as soon as that
article came out, prior to him even saying he was not running again, all
right? So there was kind of like a week limbo. I told him ... He talked
about a lawyer, and I was like, "you probably should get one. " He was
like, "I haven't done anything." I was like, "Yeah, I know you haven't done
anything, but DC ..." And that's why Jimmy . . . going back to Jimmy
talking about it happening, same reason why the article was leaked in the
first place.

From our perspective, once the machinations of the government are put
over your head, they do not stop. I deal with federal investigations and
prosecutions for a living. This isn't a prosecution, this is an ethics thing.
It's an investigation. Once leadership has pushed a narrative into the public
sphere that it percolates its way into your office, it will not stop until it is
done. If he stepped out, or didn't run again, which is what they wanted,
NRCC wanted, then the chances of it going nuclear, and you could say,
"What would that even be?" Nothing, but if you plaster it all in the media,
in politics it doesn't matter if it's true or not. Do you have the resources to
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do defend yourself? Not in a court, not in an ethics things, but in the
media.

Tom was an underfunded candidate, right? He had the least amount of
fundraising in all of congress, so he had no ability, and the NRCC, and
Jimmy and leadership knew, know that if this type of stuff, that article,
pick another article ... You can write an article about whatever you want.
They wrote an article about Jimmy leaving the office. That wasn't
newsworthy, but they wrote it. Once that starts, and it's a public plastered
witch hunt, you better either get out of the way or get some funds, what
have you.

So when Jimmy mentioned it, it was obvious. When that article hit, it was
like, "That'll probably be an Ethics investigation." Ethics has been
investigating stuff since I got there, you know? I mean, look at Blake
Farenthold. Look at all the Me Too Movement, and sexual harassment
that's gone through both chambers. Look at Trent Franks, look what they
did to him. When I say “they” . . . wasn’t y'all, it was Paul Ryan saying,
"You need to get out, or we're going to turn it into something." Whether
there's substance in all of these or not, if you pull back the curtain on any
of these offices, you're going to find a lot. This isn't a story in my view,
but Jimmy made it clear. He was like, "Oh, this will probably be a ... This
will be an Ethics investigation."

That's to your original question. Your original question was how did he
bring it up? It was in reference to the article. He was like, "Tom's going to
need to get out, or their going to open up an ethics." And I told him,
"They're not going to find anything Jimmy." And he goes, "Yeah, but it
doesn't matter. He needs to get out, or we're going to lose the district. He's
going to lose his seat. He'll be embarrassed, and he won't be able to win."
So, that's how that conversation was had. It's been had in pieces multiple
times.

Jimmy agreed with you when you said there was nothing there?

He did the ... No, he pulled the ...he pulled the ... He pulled like, "I don't
know, there might be." Kind of like, "I don't know if there is nothing there.
There is stuff there." I'm like, "Okay, well I don't ..." I'm not fluent in
ethics, or congressional ethics, I mean as far as the code. What applies to
it, and what doesn't. What that can be. Ethics is not inherently criminal. I
mean, sometimes it is, sometimes it's not, right? Sometimes you can be
unethical, and just be a regular person. It's DC, there's plenty of that, right?

I'm from a criminal component, there's nothing there. Because unless

you're mixing funds, and using stuff in ways ... unless there's funds issues,
from what I ... I mean, not the only way, there's plenty of ways to do it, but
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he didn't say there was nothing there. I didn't ask him if there was anything
there is what my answer should be. My answer should be: I didn't ask him
if there was anything there. I declaratively said that “this was a witch
hunt.” Not from y'all's perspective, but from other ... Y'all are doing your
job, I'm not saying you guys, I'm saying the spot light was put over Tom
for a reason, and this is BS. I was very defensive of that, because I found it
to be inappropriate. I thought it was sad, and I think it's sad. Y'all are just
doing your job at this point, but there are reasons why we're even sitting
here. That's the way I would frame it.

And 1, again, just want to be very, very clear when I asked you if you've
spoken to anybody at all, current staffers, former staffers, Representative
Garrett about our-

This?

... yeah, our review.

No.

Spoken to nobody about it?

Y'all emailed Tanner Hirschfeld a couple of days ago, and he sent me a ...
and said, "Have you gotten this?" And I said ... I said ... He texted, and
then he asked for me to call, so it was over the phone. I said, "I did get that
a few weeks ago." Because you had contacted me originally weeks ago. |
told him, "You can do whatever. I'm not ..." He said, "Are you going to
talk to them?" And I said, "I don't know." You know? Tanner's the only
person that knows that this is happening, but he had been ... you contacted
him, and he contacted me, because he's assuming, I guess, that if he's
being contacted, somebody else is getting contacted. So, that's the only
person. That is the only person.

He texted you?

Yes.

And you called him back.

Yes.

How long did you talk?

Two minutes, one minute, less than a minute. I don't know, very quick.

And he asked you if you were going to speak with us?
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He asked me if he needs to speak with you, and I said-

What did you tell him?

... I said, "From what I understand, you don't have to talk to them." I said,
"You can do whatever you want." I said, "You're not being subpoenaed.
You don't work there, but you can talk to them." And he said, "Well, are
you talking to them?" And I said, "I don't know." I said, honestly I said,
"Probably not."

And how many days ago did you speak to Tanner?

I think it was maybe two days ago, or three days ago, maybe two or three
days ago.

You spoke to him since then?

Yeah, but not about this. I mean, we're real good friends. We went on
vacation together like three weeks ago.

I just want to be very clear-

I'm answering this because I got to answer that, and-

Yep.

... and I know that you asked me to keep it confidential, but when it was
brought to me in that fashion, I wasn't affirmatively telling somebody,
"Hey, I've been contacted." But he sent me, I think might have been a
Snapshot. It was a similar email, and he contacted me. So, I'm sorry that
might have blown the confidentiality component of this, but generally
speaking, that is the only person I've discussed this.

Okay. You said generally speaking-

I'm saying the larger concept of an ethics investigation is known.

About . . . in a similar fashion to what happened to Tanner, have you ever
talked to Representative Garrett-

Nope, absolutely not. Absolutely not.
... about the fact that I reached out to you or-

No, absolutely not. I haven't talked to Tom that much really since he said
he wasn't running again.
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And nobody from his current staft you've talked to about our review?
No one.

Okay, I think that is really all I have. Ali did you have any questions for
Former Staffer 27

I just want to clarify one thing. You had mentioned that some of the
allegations in the article were out of context. Your interpretation of

walking a dog was something that you would have wanted to do-

Or others wanted to do. I mean, a lot of people are like, "Oh, come sit
here." You know, they want to be with the dog.

So, I guess my question was, are you aware of any kind of staffers who
might have not interpreted it that way, or expressed frustration about it?

I do not know. I don't, I don't know.

Well, all right Former Staffer 2, that's all we have for you, so thank you
very much.

Thank you.
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To whom it may concern at the House Office of Congressional Ethics:

In response to a call and subsequent email from Paul Solis, | wanted to provide this document
to formally express my willingness to meet with your office and respond to your request for
pertinent materials, as well as provide some background that may be useful.

First, and as | told Paul, | am re-joining Rep. Garrett’s office in my former role of Deputy Chief of
Staff and Communications Director. For transparency’s sake | wanted to make sure you
understand this — not that it changes your approach, but as a testament that if | bought into or
was aware of questionable behavior previously, | would not be coming back. | consider the
Congressman both a friend and mentor of sorts and highly valued my time with him.

| initially met Rep. Garrett when | ran for Congress against him in the 2016 primary. After he
secured the GOP nomination, he asked me to join his team for the general election at which
point | spent nearly every day for the next several months traveling the district with him.
Following our election victory, he asked me to join him back on Capitol Hill. As the end of 2017
approached, | was burnt out from the hill and had hit a ceiling with my growth for the office so |
took a great opportunity elsewhere. However, in light of everything that has happened and
knowing staff will be jumping ship in the months to come with an outgoing member, | agreed to
come back and try to help the office maintain a level of constituent engagement and stability to
make sure his last few months go as smoothly as possible.

With regard to your request for pertinent documents to include texts, emails, memos, and the
like in relation to personal requests for staff — | quite simply do not have any. | have been gone
from his office for nearly a year now and even have a new personal phone with my old one
wiped and sold. That is not to say | previously had anything that would have been of use to you
because to my knowledge, | had none. However, at this late stage, | do not possess any old text
threads from my time either on the campaign or official side with the Congressman.

To address the articles that came out, | wanted to highlight a few things that stood out to me
that | know to be patently false. But | will preface it by saying that I'd be hard-pressed to find an
office on the hill that doesn’t have disgruntled current or former staff. On that note, | believe
there were things staff or interns volunteered to do that were not asked of them and other
personnel that may be bitter for some reason or other anonymously went on record to get back
at the office by taking things out of context. Finally, | would add that we had an unusual office
in that, most of our original staff were like a family having worked the campaign side by side
and grown a very close and personal relationship with both Congressman Garrett and his wife
Flanna. This relationship afforded a different environment than many offices are accustomed to
and new staff that came in later may have not quite understood that.

My issues are as follows:
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e |read somewhere that Rep. Garrett drank on the job. Not sure if it was a blog or
elsewhere. | know with absolute truth that never happened during my tenure with him
on the campaign or official side — it is an attempt to smear his character but it is false.

e The Congressman never made anyone drive around his family. | remember only one
time where an intern drove his daughters somewhere — but that particular intern is one
of the most eager and ambitious people | have ever worked with (and continues to be
working on numerous campaigns) but he has also grown a reputation for kissing up. In
this situation we were trying to re-work the Congressman’s schedule and the intern
jumped at the chance to volunteer to pick them up. He was delighted to look like the
hero of the day.

e Qut of my 6 months on the campaign and 10-11 months on the official side, Sophie the
Dog was always very present — as is the case with many members. Me personally, I've
never been a big fan of her but she is sweet and NOT ONCE have | seen her poop or pee
in the office much less had staff clean that up. Again, | have been gone for nearly a year
so maybe suddenly the dog began defecating everywhere but | just don’t see how that
new trend started. Flanna regularly would bring in Sophie and take her with her when
she left. | do not recall any time when staff took her for a walk but that dog was like
family to many of the staff so it wouldn’t surprise me. These “anonymous” sources, |
suspect, are disgruntled employees embellishing or outright lying about their
observations.

e Interms of the Congressman or his wife texting people at night. | would again credit this
to the relationship our original staff had. Often Rep. Garrett has so much going on that
he uses Flanna to relay messages. Commonly, in fact daily, we would receive texts from
Flanna with the opening “TAMMY:” which meant: “Tom asked me to tell you” and it was
well understood that he was driving or busy and asking her to send along his requests
whether it be setting up an interview or moving a meeting. We have had issues
previously with scheduling conflicts and things not being properly put on the calendar
and the next day’s final calendar was frequently sent out the evening before in which
case they would respond on a group thread trying to sort it out. | do not think there was
anything wrong here if anything | and our former Chief should probably take blame for
not keeping it a bit more organized.

In closing, | will say that Rep. Garrett is nowhere near a perfect man or easy to work for. But he
is honorable and would never intentionally cross any lines. Most of what | saw in those articles
angered me because it was nothing more than hearsay from “anonymous” sources who may or
may not have had a motive. The Congressman has publicly admitted his personal struggles and |
think it's borderline outrageous that an investigation would be opened into him based off of
these articles. Finally, | have not spoken to him about this and he has no idea | have written this
and | was not asked or pressured into doing so. | am happy to meet with your team should you
see the necessity to do so.

| hope this provides some level of insight and | look forward to hearing from you.

sincerely, I
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July 31, 2018

Speaking is Paul Solis of the Office of Congressional Ethics. I'm joined by
my colleague, Omar Ashmawy. We are here for an interview with Former
Staffer 5. He's joined by his attorney, Todd Jones. It is July 31st, 2018. 1
have provided Former Staffer 5 a copy of 18 U.S.C. 1001, and he has
signed the acknowledgement form. We can begin.

So, Former Staffer 5, currently, where do you work?

I'm currently unemployed. I turned in my resignation to the congressman's
office. I am studying for a test.

When did you ... Let's see, when you said Congressman, what
Congressman are you talking about?

Congressman Thomas A. Garrett, Jr, Virginia's Sth district.
So, how long were you employed with Congressman Garrett?

Including my internship, I would gather approximately 10 months, the end
of August of 2017 to July 6th, 2018.

And what about your internship? Can you tell me about that? Was that
prior to your employment with Representative Garrett's office?

Yes. It was an internship that started in late August. It lasted about a
month before they offered me a stipend. And then I became full time staff
assistant around mid-December.

And that stipend, how much was that for?

I'm not exactly sure. I would think it's around a thousand three hundred, a
thousand four, a thousand seven hundred, somewhere in that range.

Per month or-

Per month.

Prior to starting as an intern ... Also, I want to ask, during that time you
were an intern, were you also unpaid or were you given a stipend
throughout that time?

Pardon me?

The time you were an intern, from August to December, were you paid the

entire time with that stipend, or was there a period where you were
unpaid?
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There was a period where 1 was unpaid.
Okay. What time frame were you unpaid?
Late August to, I think, the end of September, as best as I can remember.

And then, prior to August, did you have any role in Representative
Garrett's office as an intern or any other way?

No.
Did you ever work on Representative Garrett's congressional campaign?
No.

Have you ever volunteered at all, in any capacity, for his congressional
campaign?

No. I saw him speak at a town hall when he was running for election. That
was about it.

Were you ever asked to do any work for the campaign?

Prior to my employment?

Either prior or during your employment.

I'm not exactly sure what constitutes campaign activity. I think chances
are yes, if it constituted like a small errand on behalf of the congressman.
But, I never was employed by the campaign and I don't recall doing any

full-time campaign work of any sort.

When you mentioned small errand ... I think we'll get back to thatin a
moment.

Right.

Your job titles, you were an intern, then what was your job title after you
were an intern?

Staff Assistant.
Did you have any other job titles?

No.
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What were some of your duties as an intern and also a staff assistant in
Representative Garrett's office?

As an intern, I would answer constituent calls. I would help with the flag
process for constituents who requested flag requests. I would assist the
legislative team with anything they were doing. I would attend meetings,
take notes, and ... I think that basically covers ... Oh, and help out with
legislative correspondent issues, so writing letters, folding letters, that sort
of thing.

Who did you report to?

I reported to Mackenzie Morales when I was an intern.

What about when you were a staff assistant?

A staff assistant, I reported to Chief of Staff Jimmy Keady, and then
Hallie Pence, Legislative Director.

Who were the senior staffers in the office? And I understand that that term
might not have a strict definition, but who were the people in the office
that had sort of the authority to give tasks and delegate responsibilities?
That would be Jimmy. He would ... Jimmy Keady, he was the ultimate
authority as far as employee actions, and since I reported to Hallie, if she
asked me to do something I'd help her with that, as well.

What about like a Communications Director in the office?

I didn't report to the Communications Director. I think Mackenzie served
as a ... she did work with a lot of press, so she reported to the
communications director. But, not directly to him for me.

Who was that?

Matt Missen, and then Andrew Griffin, briefly before I ... when I started
out as an intern.

Did Andrew come back to the office at all?
Yes, he did. Sometime in June I want to say.
0Of 20187

Right. So, I think he's still the current comms director.

Page 3 of 28

18-1329_0216



N —

N N kW

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19
20

21
22
23
24
25
26

27
28

Paul Solis:

Former Staffer 5:

Paul Solis:

Former Staffer 5:

Paul Solis:

Former Staffer 5:

Paul Solis:

Former Staffer 5:

Paul Solis:

Former Staffer 5:

Paul Solis:

Former Staffer 5:

Paul Solis:

Former Staffer 5:

Paul Solis:

Former Staffer 5:

Paul Solis:

Transcript of Interview of Former Staffer 5
July 31, 2018

What was Hallie's job titles throughout the time you were there? Did she
have the same or did she have some different ones?

Right. So, she started out ... She was Legislative Assistant when I first
arrived. I think when our former Legislative Director, Elliot, left ... which
I'm not sure when he did. It was, I think, late 2017. She became
Legislative Director. And those were her job titles.

And as far as you know, does she still hold that position today?

Yes.

When you left, she was still the LD?

Correct.

Who was the chief of staff when you left the office?

That would be Bill Janis.

And when did he start?

I'm not entirely sure. It was a couple weeks before I left.

Maybe late June, mid to late June?

That ... yeah. Mid to late June. I'm not entirely sure.

So, if Bill started, Jimmy had left?

Right.

Okay. How did Jimmy leave or what do you know about Jimmy's
departure from the office?

I'm not sure exactly as to any communication between him and
Congressman Garrett. It all occurred during the time of that Politico
article. He was there one day and then the next day he wasn't at work. And
there was a brief interim period where there was ... we're not sure if we
had an official interim chief of staff. I think briefly, Hallie did function in
that role, and officially we kept it open, and then Bill Janis came in.

When you said Jimmy was sort of there one day and not there the next, did
you hear about how he left? Did any of the staff talk about it?
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Not that I remember. I think I was told he had some sort of falling out with
the Congressman. And I wasn't exactly sure as to what the circumstances
were, whether Congressman Garrett fired him or whether he decided to
leave on his own accord.

Do you know who you heard that from?

No.

Are you friends with any current or former staffers with Representative
Garrett?

Yes.
Who are you close with?

I would say I stay in contact with Hallie, Marissa, and Mackenzie. Not
very close friends, but still on good speaking terms.

What about John March, do you know him?

Yes. He was our legislativeorrespondent when I was an intern, and we've
texted a couple times in the past few months.

What about Nick O'Boyle, do you know who he is?
No.
Okay. Elliot Harding, do you know who he is?

Yes. I haven't been in contact with Elliot, that I recall, of course, but yes.
He was Legislative Director when first arrived.

And Jimmy, do you have a personal friendship with him?

I would say so. He's a good guy. And I offered to ... when I heard about
what had happened, I'd asked him if there was anything I could do for him
to help him with the transition. That's about it.

When you say you heard what had happened, what do you mean by that?

That he was no longer with the office.

So, how often would you say you speak to Jimmy, even currently? Do you
text or-
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Not recently. He had offered to help me find a job since the Congressman
was no longer gonna be in town. But ultimately, I decided that I wanted to
go back to North Carolina, and I haven't been in contact with him since.
How long ago was that?

I would say ... I'm not sure. Probably mid-June if I had to take a guess.

Did you talk about anything else besides him offering to help you out?

Not that I remember. Just asked him if he was okay, if he needed someone
to help him move his stuff out of his office.

Did he respond to that?

He said he had a hold of it, that he was doing fine.

So, his personal effects were still in the office when you left?
Yes. Or wait, when I left the office as in resigned?

Right.

No, not that I know of.

At what point was Jimmy's stuff in the office and then one day it was
gone? What date was his office cleared out?

I can't exactly remember. If I remember correctly, when Bill Janis arrived
as the new chief of staff, there was still stuff that Jimmy had in the office,
but I'm not entirely sure on that.

Do you know when Jimmy's last day functioning as chief of staff in his
official role, when that would have been? When was the last time you saw

him as chief of staft?

I think it was a Tuesday night. It was right before the Politico article came
out.

So, late May?

Right. Or, I think it was the Politico article, so it would have been late
May, yeah. Around the 25th.

Do you know if Jimmy kept receiving a paycheck after he left the office?
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That I don't know.

Did anybody talk about ... Did you ever hear the word severance?

No.

And with Mackenzie and Hallie, how often do you speak with them?

As of right now, I text them, on average, maybe like once a week. Just say,
"Hey, hope y'all are doing well." That's pretty much it. I don't converse

with them in depth on anything.

So, you talked about this Politico article, right? Did you read the article
when it came out?

Yes, I did, correct.

What was your reaction to I when it came out?

It was a lot to process. You know, I of course was aware that
Congressman Garrett had asked people to do errands before, and yeah, I
just ... It was a little hard for me to interpret the significance of it at the

time.

When it came out, did the staff comment on it as a whole? Did you guys
have a group setting where you read it or talked about it?

Yes. I think we were all in the congressman's office when it came out.
And we had either ... one of us had either read it out so everyone could
hear it and we could all know exactly what was going on. But I don't
remember too much discussion of it. I think we kind of, you know, saw it
for what it was.

Do you remember who read the article out loud?

I don't.

Was it Paul?

Possibly, I don't know.

Or Matt, maybe?

Sorry.
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That's okay, no, it's only whatever you remember, what you know for
certain. So, did Representative Garrett have a response to the article? Did
he talk to you all about that article?

I don't remember anything immediately after the article coming out. And
again, the timing of this is all very hazy to me. But, I do remember he had,
at one point, got us in his office and he said, "We'll get through it. It's
terrible what happened and we've gotta move on from this." That's all 1
remember.

Did he deny the things that were mentioned in the article? Did he say they
weren't true?

He ... From what I remember, he mentioned that some of these things are
true, other things are outright lies. That's pretty much how he left it.

Did he specify which things he thought were true and which were lies?
Not that I remember.

About when did he talk about the article? How many days after it came
out?

I really can't remember that, either. Sorry.

It's alright. Was it a group setting, like he spoke to the staff? Or was it to
you, personally?

I think it was a group setting, yeah. It was all the D.C. office. And I know
at some point we were also trying to get the district office in on conference

call. I can't remember how that turned out.

When you mentioned that someone read the article out loud and the
staffers were all together, was Representative Garrett around for that?

No.

What were some of the staffers ... the best you can remember, what were
some of the staffers saying about the things in the article?

Well ...
Were people saying that happened or that didn't happen?

I don't remember a whole lot of discussion based on specific parts. And
you know, there was ... I know at first I was wondering who was the one
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who spoke with Politico. And Matt, the Communications Director, says, "I
know who they are, but we're not gonna bring it up. Don't ask me because
I won't tell you who the person is." And that's really all I remember.

Matt Missen said that?

Yes.

He said that in the group setting?

Yes.

So, why don't we go through some of the things that were in the article
and just tell us what you know about it. If someone was asked to do these
things, whether you personally were asked. We have this document that
you provided to us that kind of outlines and summarizes some of the
things you experienced. And maybe we'll ask you about that, as well.
What about picking up groceries, delivering groceries, were you ever
asked to do that?

Yes. So, there was an instance, and it should be in the document, as far as
the specific date that I was able to find. Should be like October, I think. I
had gone with the Congressman's wife to Costco to pick up some items for
the office. From best I can remember, some of those items were personal
items for them, as well. And this would have been while I was an intern.
And ... yeah.

And who's the Staff Assistant in this item here?

Mackenzie.

Did she go with you?

No.

Did she say if she was asked by somebody to ask you?

I don't remember.

Any other times where you picked up groceries or delivered groceries?

I can't remember any instances of that.

What about other people in the office? Whether you were aware that they

picked up groceries or delivered groceries? Were you ever aware of
anyone else doing that?
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No. I don't remember any specific instance involving groceries.

What about driving the congressman's family members or himself on a
personal related trip? Were you ever asked to do that?

Idon't ... So, I did drive the congressman's wife very briefly. I mentioned
another instance in December. She was there with her baby and we were
coming back ... Sorry. We were coming back from IKEA, and her baby
was crying profusely. So, I said, "Hey, I'd be happy to drive if you want to
tend to Sheridan." Sheridan is their daughter. So, that particular instance 1
did drive. But that was it that I remember.

And again, the same question. Anyone else in the office, that you're aware,
drove a car with his wife, their daughter, anywhere?

Don't remember that. I think one staffer did change their oil. But I can’t
remember who it was or when it happened.

Was it possibly Stephen down at the district? Stephen Harvey?
I'm not sure. I don't keep in contact with Stephen.

Okay. Do you know if other staffers were asked to change the oil in the
car? Representative Garrett's car. Was it just that one time?

That's all I remember. And again, there very well could have been a lot
more of those instances before I arrived at the office.

Understood. I asked about driving. The article mentioned that one of the
staffers or interns, somebody drove back to the district to pick up
Representative Garrett's daughters and drive them back to D.C., or the
other way around, drove them from D.C. to Scottsville. Do you know
anything about that?

No. I never heard of that.

Do you know who Tanner Hirschfeld is?

Yes, I do.

Now that I've said that name, do you know if Tanner ever drove?

No.

The daughters.
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He was an intern before I arrived and he had visited the office
occasionally while I was working there. And I knew him before from
UVA, but I never talked with him about anything like that.

What about going to Representative Garrett's apartment in D.C. to pick up
clothing or anything like that? Were you ever tasked with that?

Yes. I think that's another thing that I documented. He had forgotten a
tuxedo. So there was a transition period between him moving out of his
old apartment and a new apartment. The Chief of Staff took over the old
apartment. I had gone back ... I think it was right after they had moved, to
try to look for the tuxedo. He was going to ... It was an important event. I
can't remember what the event was, but I had gone there to look for it.
Was unsuccessful. And then later that night, they needed shoes or
something like that. So, that was after work hours and I went over, looked
around, was able to find ... I think it was Flanna's mom, she gave me what
we were looking for and I brought it back.

Any other staffers that you are aware that picked up clothing for
Representative Garrett or his wife?

I would imagine that it happened, but I can't remember anything specific.

Did Mackenzie ever talk to you about it or anybody say, I have to do this
errand? Did they ever mention to you?

They did, yeah. Mackenzie would ... and I don't know if it was specifically
related to clothing, but she would say “hey, I have to go take care of this
thing for Congressman Garrett or Flanna.” And she would go and then
come back. Yeah.

Y ou know how often that would occur?

It's hard for me to say. It could have been once every two weeks, once
every week, once every three weeks, I would think. I don't-

There was no frequency. It was sort of sporadic and it's-

That was certainly my experience, and from the outside looking in, that's
how it appeared to me. Again, I don't know since I'm not Mackenzie.

What about the dog? Did Representative Garrett have his dog in the
office?

Yes. The dog, Sophie. He or Flanna would bring it in every so often. It
wasn't like the dog was going to be there. There was a week that |
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remember that the dog was there the full time. I think Congressman
Garrett and his wife were out traveling. And occasionally the dog would
be there and, you know ... yeah.

So, it wasn't every day? Except that one week, it wasn't ... What was the
frequency the dog was there?

That's a good question. I would estimate at least once a month. Certainly
before the Politico article came out, maybe twice a month. But it wasn't
every day.

And were you expected to ... Were you ever asked to take the dog out and
walk it or watch it in some capacity?

Well, I like dogs, so I was happy to do it. But someone would say, "Hey, |
think Sophie needs to go out." So, either I or another staffer would take
her out for a walk for like a minute or two, then we'd be back, or you
know, ten minutes, however long it took. And then ... yeah. And we had
food there for her, too.

What staffers were primarily responsible for the dog, taking the dog out?

Mackenzie did it a lot. Jimmy, I think, also wanted to make sure that the
dog was getting taken care of. I would do it every so often. Interns would
occasionally help out with that. Really whoever was available.

Just going back to this picking up the tuxedo and the groceries, who's
typically asking you to do this?

So, a lot of these activities would be Jimmy. He would say, "Hey, I'd
really appreciate your help. Someone needs to do X, Y, Z." Occasionally,
Flanna would text me directly, almost never was it the congressman, that I
remember. Besides like quick, "Hey, I forgot to bring my tie to the house
floor, do you mind getting it?" Or something like that. It was mostly
through Jimmy.

So, you mentioned that Flanna would text you. Would she text you
individually or as part of a group?

It varied, I would say.

Did her text ... Did you all have a name for what those texts were? Did
you have like an acronym or something you called them?
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Oh, so I didn't write this down, but I know some people referred to it as
TAMMY, which, Tom asked me to tell you. So, yeah, that would be the
acronym, I'd think.

What is the frequency of her texting you?

Not very often. Not to me, personally.

I think you mentioned this, but the Congressman himself, personally,
wasn't texting you?

Not for any specific instances that I can remember.

If you could ballpark it, how often is Flanna Garrett texting either you
personally or a group setting?

I would say once a month, if that. Maybe a little bit more than that, but not
very often.

Do you know if she was in greater contact with other staffers?

Yes. I would imagine her and Marissa ... or, sorry. Mackenzie and Marissa
would probably get the bulk of her text messages along with Jimmy.

Why do you say Marissa and Mackenzie?

I had heard them express frustration with the Congressman's wife texting
them. I don't know any of the details, but they texted frequently from what
I gathered.

And do you know what the basis of the frustration was? Was it just ... Was
it the message that was conveyed or was it the frequency of the texting?
Do you have any idea of that?

I don't. I think a lot of the time it was the content. They just didn't enjoy
her tone a lot of the time. But it's hard for me to say from the outside
looking in as to the exact dynamic of it all.

Understood. How often was Representative Garrett's wife in the office?

Maybe, my estimate would be once every week or once every two weeks.
She wasn't there all the time during business hours.

After the Politico article came out, was she there the same amount or ...

Was there a time that you started to see her less or hear from her less?
Either one.
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The errands I helped out with, I felt like there was a drop after December
in the amount of stuff that I did. And I think I saw her once after the article
came out. That was about it.

When you say there was a drop in December, can you tell us a little bit
more about that? What do you mean by that?

I think the ... what Jimmy was trying to do was have a particular point of
contact for Flanna and what her priorities were within the office. That way
it was kinda centralized. He knew what was going on. He could always
ask someone as to what the specifics were. So that, I think, was kind of the
driver behind that.

What about the time that Flanna would text? Would it ever be late at
night?

To me?
Yeah, to you. The ones that you experienced.

Not that I remember. I didn't ... I certainly didn't feel obligated to respond
if it was like at 11 or 12 at night. I would just wait 'til the morning.

What about other ... What about like, Mackenzie and Marissa? Do you
know if they were receiving late night texts?

That I can't remember.

Well, I want to move into around March of this year. Were you ever
approached to do anything for the campaign? I know earlier in the
conversation I had asked you about being ... any requests that were made
of you to do work for the campaign in any way, and you said ... you
mentioned something about a small errand here or there. Can you ... I want
to talk about, in March specifically, but in general, any errands you ran for
the campaign or any work at all you conducted for the campaign. Can you
talk about that first?

Right. Again, I'm not exactly sure what the exact constitutions are. Now in
March, I think it was March, I was approached by Jimmy and then the
Legislative Director, that says, "Hey, we're hoping to create a position
within the campaign." This would be someone who could directly assist
with Congressman Garrett and his wife, in addition to helping Jimmy out
with the campaign activities. I had told Jimmy in other settings that I
thought campaign work sounds neat and I'd be interested in it. I've heard
other staffers within the hill do it. And so, we talked a little bit about
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creating the position. I would work during lunch break and then nothing
out. And then, keep everything separate from work.

However, I had heard that the Congressman and his wife preferred one of
the female staffers within our office for that position. So, ultimately I
didn't have it. And I don't remember ever being paid by the campaign for
that kind of activity.

Right. So, when you were approached about it, who approached you?

I think it was first Hallie who sent me a message, and I can't remember the
exact date. It was just, "Hey, can we chat outside?" And so, went outside.
She said, "Hey, would you be interested? By no means feel obligated or
intimidated to do this. We just really appreciate your work and was
wondering if you'd be interested in any campaign activity?" And I said,
"Yeah, provided it's within the rules, I'd be happy to."

Did she say who she meant by we?

I would assume that meant Jimmy, as well. Jimmy was the ... from what I
remember, the second person I talked to about the position.

Okay. So you spoke with him after Hallie?
I think so.
Okay. The best you can recall, what did you and Jimmy talk about then?

He said, really appreciate your work. We're hoping to create a position,
one, to help the Congressman and his wife with any ... if they need help
with anything, you know. He did mention errands like the dog, just say
hey, it would be great if we could just have someone on call for this sort of
thing. I don't know if he mentioned the dog specifically, but that's kind of
the sense I got. And then you would also be working as someone who
could volunteer for the ... or actually work for the campaign and help out
with that sort of activity.

So, I'm glad you provided a little more detail there. And you had
mentioned there, work for the campaign in addition to things to help out
Congressman Garrett and his wife. Did he give you any more specifics on
what that meant?

He, now that I remember, he did mention like, oil change. Someone who
could do that to make sure he can get back and forth between the district
and whatnot. And he ... from what I remember, he indicated it would be
like a 50/50 time type position for that sort of activity.
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Did he talk about how many hours a week or a month this new role would
entail?

He did. I can't remember. From my sense, it was like an hour worth lunch
break and then maybe an hour at night or like three or four extra hours
somewhere dispersed throughout the week.

Did he say how you'd be paid?

I would think it would be through the campaign, although I can't
remember.

Why do you think it would be through the campaign?

Because I would have been a campaign employee.

And that was how Jimmy presented it to you? You'd be a-

Right.

Paid campaign employee. Okay. Did he talk about whether or not your
official roles, the hours would be decreased or the pay would be decreased
at all to compensate for this?

No. So, after I had received the offer, I went to meet with an ethics
counselor to see if there was precedence for this sort of thing, make sure it
could be doable, and I would maintain my work hours, I would have my
lunch break, and I could do ... From my understanding of the situation, I

could do work outside of official nine to five business hours.

You say ethics counselor, what do you mean by that? Someone on the
Ethics Committee?

No. Well, you know the office at Longworth, across from Dunkin'
Donuts?

Mm-hmm (affirmative).
That place.
Okay. It wasn't the Ethics Committee staff.

Not to my knowledge. It would have been ... what is the field title of the
people across from the Dunkin' Donuts?

So, you're talking about the basement level of Longworth?
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Yes, exactly.
That's payroll, possibly.
No, the other side.

Yes, there is an ethics office. There's a satellite ethics office there that's
available for staffers who have questions.

Okay.

[inaudible].

Do you know the name of the person you met with?

I don't remember. I think it was a female.

Were they, they were a lawyer?

Yes.

And they presented themselves as a lawyer?

Yes. They said to be very careful. That it was a very tough situation to do.

What guidance did they give you? What did you walk away with from that
meeting?

I was in the early stages of being looked at for this position. I got from ...
The sense that I got from the conversation, it was keeping track of my
hours, making sure I kept my work completely separate, that I kept up the
hours that I was doing for the official staff, and then whatever campaign
activity, keep it separate.

Did you talk to them at all about this other 50% of doing things for the
Congressman and his wife that would be part of this position? Did you

bring that up to the ethics counselor?

I don't remember bringing up the specific activities. I just presented it as I
was offered an opportunity through a campaign, or by the campaign.

Did they give you any advice about conducting ... doing tasks for
Representative Garrett and his wife?

No, I know it sounds crazy in retrospect, but I didn't ... From what I
understood at the time, I didn't think it would be an issue or anything
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that ... From my understanding, Jimmy was trying to help out with making
those activities be completely above board, so I didn't even perceive it as a
problem at the time.

Well, that's ... I guess that would be my next question to you. When
Jimmy ... Not actually doing work for the campaign, again, this 50% of
time spent doing things for the Congressman and his wife, did you at all
feel uncomfortable with that? That you would be getting paid to do those
errands, did you feel-

The more I heard about the position, the more uncomfortable I felt with it,
which is why I didn't really make a big stink as to when I was ultimately
not selected for it. I was more interested in the intellectual side of
campaign work. And I just kinda let it go after that.

This may be ... this is sort of, maybe it's an obvious question, but instead
of assuming the answer. Why did you seek out the advice of the ethics
counselor?

I had heard that it was very important to keep your work separate and keep
your hours maintained and that ... I had actually brought it up while it was
me ... Well, first Hallie was like, “you should probably speak with an
official employment counselor to make sure what you're doing is correct.”
I asked Jimmy's permission. I said, “hey do you mind if I speak with a
counselor before I proceed with this?” He was like “sure, absolutely.”
Since being a congressional staffer and a campaign person raises various
issues.

Did he ask you not to mention to the counselor, did he ask you not to
mention the doing the things for Representative Garrett and his wife?

No.
Okay. And again, this counselor, they said they were an ethics person?
I'm pretty sure. Yeah.

How did you know where to go? How did you know that this was the
office? Did you ask somebody?

I had known before. As the flag attendant, I would frequently go down
there to say hey, is the right protocols for these, or any other issues. I also
had receipts and gifts that I had to ultimately return, and I wanted counsel
for that. So, I knew where they were.

Did you ... This was an in person meeting you had?
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Yes. From what [ remember, yeah.
Was there any emails exchanged with this lawyer?
I can't remember. I think ... yeah, I can't remember.

Okay. So, when you went and talked to this person, did you give it ... gave
it more time to think about whether or not you wanted the role? I mean,
what's happening in the interim after you were presented with the
opportunity, you meet with this lawyer, what happens next?

And again, this could diverge from what they understood the conversation
to be, but I understood that it was doable if I had a very strict
understanding of what was permissible and what wasn't permissible. And
then, pretty soon afterwards, I found out that they had opted to go for a
different person, which proved to be Mackenzie. Then I kinda let it go
after that.

Who told you that, that it was Mackenzie who had been chosen?

I had found out ... First it was unclear to me if it was her or Marissa. But ...
I can't remember who told me. It was probably Jimmy.

Did you talk to Mackenzie at all about that, about her being oftered the
position?

No. And then congratulations, I think that was it. Oh, there was an official
announcement, now that I remember. Just like a group of ... If I remember
correctly, there was a meeting of people that said hey, Mackenzie's gonna
also be helping out with the campaign. And that was it.

Who announced that?

I'm pretty sure it was Jimmy, but I can't replay the exact memory in my
mind.

Did Jimmy, in that announcement, talk at all about also this time that
would be required to help out Representative Garrett and his wife?

I can't remember.

Did you ever have any conversations with Mackenzie after she started in
this new role about what she was doing?

So ... and you know, she never expressly mentioned that this was directly
related to her campaign official duties, but I think she dog sat for the
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Garretts for a time. She would leave to help Jimmy occasionally over a
lunch break. And by and large, we didn't speak about it that much.

Do you know whether she ... Again, I keep asking about this, but did you
know whether she, during that time, did any of these errands or did some
sort of running around doing tasks for Representative Garrett and his
wife? Do you know if she did that during that time that she was hired in
this new role?

I know she dog sat. I can't remember any specific instances, but I certainly
got the sense that that was going on.

Okay. Do you know why? Why do you have that sense? Other than the
dog.

She would occasionally say, hey, Flanna asked me to do something, or
hey, I'm coming from the Garrett's apartment, I'll be 10 minutes late, or
something like that. And of course, she'd stay like an hour or two past the
standard 5 p.m., but that sort of thing.

Did you notice she was out of the office more when she took on that new
role?

That's hard to say. She does conduct a lot of meetings with other offices,
you know coffees, networking. So, it was hard for me to tell when she was
working for the campaign and when she was off on other duties slash
interests.

Did she say how much she was getting paid for this new role?
No.

When you were offered it, did they put a figure about how much you'd be
paid?

They did, and I know this sounds bad, but I really can't remember. It
wasn't double my salary or anything like that. It was just a little extra
money here and there.

About when did Mackenzie start the role?
It was pretty soon after I had been offered it, and then they ended up going
with another candidate. And I think you mentioned it might have been

March. That sounds right to me, although I can't remember the specific
date.
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Who knew about this offer in the office and this new position? Who knew
about it?

Hallie and Jimmy definitely knew about it. Beyond that, I don't know. At
least before it was announced to everyone else.

How much time ... and I know it's difficult for you to say given that
Mackenzie was out of the office doing coffees and all that, but how much
time do you think she was spending in this new position? Is there any way
you could estimate that?

It seemed that it was about equivalent to a lunch break during her work at
the office. As far as outside business hours, it's hard for me to estimate.
And occasionally it would spill over other days, like she'd be there from
nine to six or nine to seven, like full time at the office.

In the official office?

In the official office. So, I think a lot of it varied by the day and ... yeah,
it's hard for me to estimate.

Did you notice a change, though? I know you can't estimate the hours, but
you noticed a change in her being in the office?

Again, it's really hard for me to say. A lot of dynamics shifted between
when I first arrived and then that point afterwards, and especially with
everything that came out. It was hard, again, hard for me to tell when she
was arriving late to work just because she had missed the bus or slept in,
what have you, or if she was conducting official duties.

Do you know if Mackenzie, after she started the new role, do you know if
she actually did campaign work for Representative Garrett?

I would think so, yeah. I think I recall her mentioning that she worked on
specific events.

Do you know what events? How many times?

Actually, going back to your second or third question back, I did notice
she wouldn't come into the office on time as much as she did when I first
started working with her. Again, I don't know if that was related to her
duties, but that was definitely a thing that concerned me. Well, what was

your ... SOIty.

My question is, specifically campaign events, that were you had direct
knowledge that she was out of the office working on campaign type
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things. Were you aware of that happening when she started this new role?
Did you have any certainty that she was working on campaign issues?

Yeah, I was pretty certain she was working on campaign issues. And I got
the sense that she was working on media related stuff for the campaign,
too, but nothing concrete.

Right. Do you know why you had that sense with her?

Right. She had a laptop on ... yeah, I'm pretty sure it was a campaign
laptop that she had in her possession. And then she had mentioned to me
that ... She was like, oh, I was helping Congressman Garrett and Jimmy
out with an event this past weekend. It was really nice. We met some
good, solid people, and that's ... yeah. So I knew she was ... almost 100%
positive she was working on the actual campaign stuff.

It looks like I asked you this at the beginning, but you obviously ... you
left, you said, in July, this month of this year, correct?

Yes.
Why did you tender your resignation at the office?

So, I had submitted my letter of resignation about three weeks in advance
from the time that I ultimately left. For me, it was a lot of things. I knew
Congressman Garrett wasn't gonna be here in ... or wasn't gonna be there
in Washington the following year. I had kinda seen and gotten the Capitol
Hill experience and I was ready to move back to North Carolina and start
studying. So, it just seemed like everything was kind of coming together to
a point where I was like, alright, I'm ready to move on. It was past the
initial blow of the Politico article, where I felt like I wasn't leaving them in
a bad spot. So, I'd say it would be a lot of things.

Generally, the nature of that article, and I think even the title was
something like Turning Staffers into Personal Servants, or something like
that. I've asked you about the specifics of things that were talked about in
that article, but generally, did you agree with that tone of the article, that
narrative that staffers were being made into personal servants to do all
kinds of personal errands? Do you believe that that happened?

I personally would disagree with classifying the staffers as servants. |
certainly never felt that way. To me, one ... And again, I feel stupid for not
knowing the rules better when I first arrived. I never felt like I was
pressured to do anything. I thought I was just being helpful. And yeah, I
think the characterization that I saw in the article, well, definitely some of
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it,  would say him asking staffers to perform errands is true. I just thought
it kind of misrepresented, I guess, my personal experience.

Would you say that Mackenzie and Marissa ... this is going back to what
you mentioned earlier. Mackenzie and Marissa, did they do the most of
that type of ... those types of requests, those types of tasks?

I'm not sure about Marissa, but I would definitely say Mackenzie handled
a lot of them, greatly, by the end of the spring.

Yeah, just ... these are more for the record, questions. So, this timeline of
documented events that your attorney provided us, I just want to clarify
the timeframe extends from 2017 to 2018?

Correct.
Okay. And it's in chronological order?
Yes.

The instance on October 26th when you went to Costco, you went with the
Congressman's wife?

Yes, correct.
And that was on a week day?
Yes.

November 21st, when you were asked to help move the Congressman
from his ... from one part of town to another, was it only just you, the
legislative director, and the Chief of Staft?

That's all I can remember. It was Chief of Staff, me, the Legislative
Director, his wife was there, you know, Congressman Garrett's wife.
Congressman Garrett was there. And I don't remember anyone else.

And that would ... That would ... Otherwise, if you hadn't been doing that,
that would have been a regular work day.

Right. I had been notified by the Chief of Staff, said hey, we'd really
appreciate your help tomorrow. If you want, you can wear jeans and a t-
shirt. And obviously, over the course of time I worked there, even as an
intern, I would stay 'til 6 p.m. I would arrive at 8:30. Most of those
instances, I think, could be swallowed up by a lunch break, and I never
took a lunch break. I would eat at my desk. And that was the only incident
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that took up a day. And over the course of several months, I think I more
than made up for it.

Oh, I'm sure you did. Like I said, I just wanted to ... just again, for the
record, I just wanted to go through these.

So, I guess ... So, December 1st, I know you said you didn't remember if it
actually happened when the chief of staff texted you to see if you were
available to help the congressman's wife move items for a few hours.
Right.

That would have been, just for the sake of my clarity, does December 1st
represent the date of the text or would that have been the day, if you did,
that would have been the day that you would have done it?

That was the text. I had completely forgotten about the text until I was
called about this matter, and I was going through all my texts and I found
it. I was like, I don't remember that. But, I thought it was worth including
just in case it did happen.

I appreciate that. December 12th, when the Chief of Staff asked you if you
could help the Congressman's wife move some IKEA furniture items, that
was also on a typical work day?

Correct, yes. Would have been at the end.

The time you helped ... when you were trying to help set up the-

Early afternoon, sorry. Not towards the exact end, but like during the work
day, yes.

[ understand, yes. The May 8th instance when you were working, trying to
get their wifi up and running, that also was on a ... that also was on a work
day?

Yes. It, again, took up a lunch break. And the compensated me for my
time in cash. I actually didn't even get the wifi to work, but they still-

Who's they, you mean Congressman?
Yes. Well, the Congressman's wife was there.
And they handed you cash?

Right.
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And lastly, this July 2nd contact, you said that Representative Garrett
contacted you with questions about specific activities that you did while
working in his office. Could you just elaborate on that?

Right. So, at that particular point, Congressman Garrett said, "I need
information. They're looking into what I've done and I'm trying to get a list
of everything that has happened so I can disclose what occurred." And so,
to the best of my knowledge, I tried to relay that information. He had
asked about the Costco trip, what was purchased, and I think he asked
about IKEA, as well, or some other instance.

Do you recall if our investigation, the Office of Congressional Ethics
investigation was brought up on that call?

So, this was text message. From what I remember, he said ethics is
investigating. Again, I can look at the exact text message to give you the
exact information. But he didn't mention OCE specifically, from what [
remember.

Has anyone brought up to you ... I mean, not your attorney, but anyone
from ... any of your former colleagues at Representative Garrett's office,
anyone you're still in contact with. Has anyone brought up our review?

No. Yeah, I had been contacted by the Congressman. I had called the
Chief of Staff, Bill Janis, the following day, say, "Hey, is everything
okay? What should I expect?" They said, "They'll probably contact you in
a couple weeks. Just tell the truth, or do whatever," well, since he said it
was voluntary, he said, "I can't tell you what to do. Just be honest,
whatever you do, is my advice." And that was it.

He mentioned that it was voluntary?
Yes.

Did he reference the OCE in that conversation or was it the Committee on
Ethics?

I can't remember.

I'just had a question about the last page here. It says, "After reviewing my
personal calendar, text messages, phone, email," or sorry, "personal email
and Gchat messages, I found eight likely relevant instances of personal

tasks." Is that representative of the previous-

Right, that's the previous stuff.
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It's not eight extra.

No. Yeah. I think what I was getting at there is, those are the ones that |
could document. There were a couple other instances, like, “hey Former
Staffer 5, I'm out” ... It would be Jimmy, and he'd be like “hey, I think the
Congressman forgot his cigarettes. Could you hunt those down?” That
would take like a minute. Or, you know, I would ... I, or someone, would
mention “hey, someone needs to walk the dog.” I don't have any
documentation of those, but it did happen. It wasn't a big time
commitment as far as those ones that I couldn't document.

And this just goes back to at the beginning, I had just mentioned any
campaign work you'd done throughout your time with the Congressman.
You mentioned it possibly was a small errand. Is there any specifics you
can give on ... and what do you mean by that? Did you ... What kind of
small errand would you do for the campaign?

So ... and this is an area where I'm a little unclear as to what it constitutes.
I think it's actually in the document or the documents that I listed. There
was an instance where Congressman Garrett had had these gifts that he
wanted distributed to other members. I'm not sure if those gifts were some
sort of things that he personally paid for, or if these gifts, which were also
sent to non-members of Congress. If this was like, more ... I don't know if
this makes sense, but like politics, establishing goodwill. I helped deliver
those and I would classify that as something that I don't know.

And that was ... Was that December 14th?

Sounds about right.

There's, you mentioned, Mark Meadows’ office.

Right, right.

Okay. That's what you're talking about?

Yes. And then in January, as well. I think there were a couple extra gifts
that were distributed, that didn't get a chance to before Christmas.

And that's what you meant by possibly a small errand for the campaign.
Right.
But other than that, no volunteer or paid work for the campaign?

Not that I can remember.
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Anything else? Obviously you've got a sense of what we're asking about.
Is there anything that you thought we would ... a question you thought we
would ask that we didn't, something you thought we would bring up and
may not have?

I thought you would bring up alcohol. I'd never seen the Congressman
drink. There was one time that I saw him with a Solo cup, but I couldn't
tell you what was in it. Obviously, I know he may have had a different life
outside of work, but as far as what happens next, do y'all have any ideas to
what the process looks like?

Well, we can conclude our time here, then talk about our process and
timelines in a moment. I just have one more question, kind of generally,
about the Congressman's time in the office. Was there a point in time
where you just really didn't see him at all coming into the office?

That would be often. I got the sense that he preferred to work ... to hold
meetings in the office and then primarily work either by voting or working
in other spaces. So, it wouldn't be unusual for me not to see him,
especially in an out of session week, it wouldn't be unusual at all for me to
not see him come in to work.

Was there a time though where you just didn't see him at all? A couple
weeks or longer where you just didn't see him?

Definitely out of session weeks. It would almost be certain that he
wouldn't be in the office except for like maybe an hour or two. Hard for
me to judge. In session weeks, I didn't notice anything abnormal.

One question I forgot to ask you, but I just remembered. Did the Ethics
Committee staffers ever come into the office to talk to the staff as a
whole?

They did.

Okay, when did that occur?

I can't remember the exact date. I know the congressman had everyone
sign a sheet of paper that says yes, we had people come in and talk to us. I
think it was sometime in the spring, before the article.

20187

Right. And ... yeah.

What was the topic of the discussion with the ethics staffers?
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I really can't remember. I'm sorry.
No, that's okay. That's okay. Do you know if-

Workplace rights and responsibilities. That kind of thing is the general
sense | got.

Did campaign work and official work and sort of how stafters deal with
those two worlds, was that discussed at all in the meeting with the ethics

staffers?

Ireally can't ... It's very possible that it was. I would assume so, but I don't
have any specific memory to back that up.

In the context of those Ethics staffers coming in to talk to you guys, was
your proposed arrangement with the campaign at all brought up?

Not that I can remember. I don't know if Mackenzie's arrangement was
referenced to, and what was actually existing. But, I can't really remember.

Do you know whether that meeting occurred after you'd been offered the
new position?

I'm pretty sure it was after.

And then after the ethics staffers left, did anybody talk to you about that
offer or Mackenzie's offer? Jimmy, Hallie, did anybody say how that offer
related to the ethics committee coming up in any way?

Not that I can remember, no.

That's all we have for you, Former Staffer 5. So, thank you.
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Speaking is Paul Solis with the Office of Congressional Ethics. It is July
23,2018. I'm joined by my colleague Omar Ashmawy. We're here for an
interview of Former Staffer 4. I have provided Former Staffer 4 a copy of
18 U.S.C. 1001 and he has signed the acknowledgement form stating that I
did provide him a copy of the statute, and we can begin with the interview.
So, may I call you Former Staffer 4?7

Absolutely.

Okay, Former Staffer 4. Where are you currently employed right now?

I'm currently employed as a Legislative Director for_

Okay. And how long have you been there, in that role?

Since, I believe, May 1st or May 3rd of 2017.

Have you held the same title in that office the whole time?

I have.

And prior to your current job where were you?

I was a legislative fellow for approximately two weeks with Congressman
John Rutherford. And prior to that I was the Legislative Director for

Congressman Tom Garrett.

So in that role in Representative Garrett's office, what were some of your
job responsibilities?

Well I started the legislative program, so a lot of it was focused on
educating the new staffers in the leg shop who didn't have quite as much
legislative experience. I ran the legislative program for the congressman. I
staffed committee hearings, things of that nature.

And when did you start with Representative Garrett?

January 3, 2017,

And that was his first day in office?

Yes.

Did you work at all on the campaign with him?
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I was not employed on the campaign. I volunteered tangentially during my
free time.

And that's with his congressional campaign?
Yes.

And what are the dates that you volunteered with his congressional
campaign?

I don't have specific dates.
Okay. Was is it in 2017, or 20167
2016.

2016. And is that the months leading up to November election or earlier
on in the year?

The months leading up to the November election. There was a specific
instance that I can recall that I went down to Warrenton on a Saturday to

help knock some doors.

What would you estimate your time on the campaign in 2016, how much
time were you spending?

A total of probably ten hours.

In total, in all of 20167

I would say so. Ten hours.

And then in 2017 when you were actually an official employee, did you do
any volunteer campaign work there? With Representative Garrett's
campaign committee?

I don't believe so, no.

So back to your official position as Legislative Director, who did you
report to in that position?

I reported to the Chief of Staff, Kevin Reynolds.
Did you have any other Chiefs of Staff while you were there?

While I was there, no.
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Okay. Who were the other senior staffers in the office at that time?

The Deputy Chief of Staff and Communications Director was Andrew
Griftin, and I believe Kevin Reynolds would be the other senior staff, the
Chief of Ctaff.

So, why did you leave that position?

I had a disagreement with the Chief of Staff over the direction of the
legislative program. Specifically on personnel. So, we had a legislative
correspondent who wasn't performing. He would take long breaks, not do
his job. So I talked to his previous office that he interned in to see best
practices of how to manage him. And that was around the end of January.
And over the next month he improved substantially, so I believe I got
good information. The Chief of Staff didn't appreciate that I went to that
other office without talking with him first. So we had a disagreement over
that, and that's why I left the office.

Who was that Legislative Correspondent?

James Vandenberg.

And then the Chief of Staff was Mr. Reynolds?

Yes.

Are you friends with any current staffers in Representative Garrett's office,
like personal friends?

I am former colleagues with Hallie Pence, the current Legislative Director.
She was in a previous office with me. I'm in contact with her maybe once

a month. I didn't talk to her about this at all.

Anybody else that's currently in the office that you keep communication
with?

I'm not sure if they're currently employed still, there's been a lot of
turnover in that office. MacKenzie Morales, she's a staff assistant there.

How often do you speak with MacKenzie?
I think I talked with her once in the past month.
All right. And what did you guys speak about?

Personal things.
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So, unrelated to Representative Garrett's office or official duties, anything
like that?

Correct.
What about, once in the past month, what about prior to this month? In the
past month, prior to that, how many times are you speaking with

MacKenzie?

Probably once a week. It's just been a busy summer, that's why we haven't
kept in touch.

And is that over text, email, phone calls?
Mostly text.

And when you all chat, have you ever talked about Representative
Garrett's office or what's happening in the office?

We have.

Well I might get back to that in a moment. So Hallie, MacKenzie,
anybody else? And we can also talk about former staffers. Anybody
associated with Representative Garrett's office, current and former
staffers, that you have some communication with.

In the D.C. office, none come to mind. There are some former colleagues
of mine in the district office. I haven't really kept in touch with them since
I've departed. But I do have a previous relationship with them.

Okay, and can you give me the names of those people?

Denise Van Volkenburg and Esther Page.

So, I want to move on to this May, at the end of May 2018, there was
some public reports that came out in I believe Politico and maybe some
other publications as well, that talked about Representative Garrett's office
and some things that were happening in the office related to tasking
staffers with personal errands and things like that. Did you see that article?

I saw the Politico article, yes.
Okay. You read it?

Idid.
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Okay. What was your reaction to that article?
Shock. Some outrage.

What's the basis for the outrage? Can you explain a little bit more, what do
you mean by that?

I mean, Members of Congress are supposed to be held to a higher
standard.

Was any of that that was alleged in the article, was that surprising to you,
or was it ... did you feel that that made sense to you in any way? Explain
to me the nature of the allegations that were made in the article.

I think it was surprising to me because I did not firsthand see it when I was
employed in the office. Other than that, I think the article speaks for itself,
but there were allegations that were put out there that were serious.

And when you say firsthand, while you were there you didn't firsthand
experience some of that, some of the allegations that were made in the
article, you didn't witness it firsthand or didn't experience it firsthand.
What about indirectly? What about someone telling you about some of
those things? Did that happen while you were there?

While I was there no one told me anything. If they did I would have
reported it. I would have worked out a solution, because I feel that that's
highly inappropriate. After I read the article, reflecting on my time there,
there was a instance where a junior staffer, or an intern, I forget which,
was talking with Mr. Vandenberg about weekend plans, and he made the
statement, "No I can't, [ have to look after the dog." And I was not a part
of the conversation, just I heard it, I didn't take any characterization away
from it. I didn't know if he had volunteered to do it or if he was getting
compensated by Congressman Garrett personally to do so. But that is all in
hindsight. I didn't take anything away from it at the time that I overheard
that.

And you overheard that while you were employed in the office?
Correct.
And what is the name of the intern?

I don't recall who initiated the conversation. But I know that it was James
Vandenberg who responded.

And was Mr. Vandenberg an employee of the office at the time?
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He was, he was the Legislative Correspondent.

But you do not recall the intern who made the statement to Mr.
Vandenberg?

No.

So, what about then, after you left the office? What have you come to
understand about some of the allegations made in the article, through any
discussion of people you know who work there, in text or email.
Discussion with friends, former colleagues, what do you know about the
allegations since you've left the office?

I mean, a lot of it center around the Politico article. As far as things that I
know of, I know that there was some angst about personal errands being
run. I know that MacKenzie started being paid for campaign work. Didn't
really hear too much about more about the dog until the Politico article
came out.

So, let's talk about two of those things you just mentioned.

Sure.

You mentioned about angst about some of the personal errands that were
being tasked to official employees. How did you come to know that?

Through my discussion with MacKenzie.

Anybody else?

No.

And when MacKenzie would relay this angst that was going on in the
office at the time, was that prior to the Politico article coming out, or
after?

To my best knowledge, before.

Before. Okay. How many times did she relay a message like that to you,
about angst.

Just once.

Just once. And what was the substance of that discussion?
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It was centered around how much she should be getting paid by the
campaign for the campaign work.

Around what date did she make this ... communicate this to you?
I don't have an exact date off the top of my head-

Best you can estimate.

March.

0f2018?

Correct.

So, was that over text, or email?

Possibly text, definitely a phone call.

So there were multiple discussions about this same topic you had with
MacKenzie?

Not necessarily multiple discussions, it was possibly a text that led to a
phone call. It was in the same conversation. If there was a text.

Do you think you still have that text?
I can certainly check.

Okay. Well maybe we'll follow up afterwards about that. So, now getting
to more of the substance of MacKenzie being paid by the campaign. Can
you talk to me a little bit more about that? What did she mean by that?

So, she was being paid for campaign work on her own time. I'm not privy
to the exact amount of how much she was getting paid, she just thought
she should be paid more. As far as the responsibilities, I believe that there
might have been some district work involved. Like going down to the
district. But as far as the actual job description, I'm not too familiar with
what it exactly was.

Well, I want to try to understand how angst about the personal errands is
connected to this arrangement-

I think some of the personal errands might have been classified as
campaign work.
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And why do you think that?

That's just the characterization that she gave. Some of the dry cleaning,
things of that nature.

Did she say why that was occurring?

Why-

This classification that's being made, these personal errands are being
classified as campaign work. Why were they being classified as campaign
work?

I don't know the answer to that.

What did she say about how this arrangement came to be?

It was a discussion that was had with the Chief of Staff at the time, Jimmy
Keady, and her about assuming more unofficial responsibilities.

Did she express concern with you that this might have been impermissible
or problematic in some way?

I believe so. I know that I counseled her to make sure that campaign duties
were campaign duties.

Can you expand upon that a little bit more? What do you mean, you
wanted to counsel her that campaign duties were campaign duties. What
you mean by that?

I mean that the actions she was performing were directly related to the
campaign committee. Whether that's making phone calls, knocking on
doors, traditional campaigning activities.

And why did you make her aware of that?

Well, I know as a former junior staffer, I didn't necessarily understand the
bright line between official duties and unofficial side of things. And being
up here for as long as I have, you come to know that very well. Because
you don't want something like this to happen. So, that's why I counseled
her as such.

And was it because you felt that she was relaying something to you that
crossed that line you just talked about?
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I think it was just a word of warning in general. I don't think there was
anything specific that I could necessarily think of. Besides some of the
errands that might have been asked for her to run.

What did she relay to you about the types of errands that she was being
asked to run?

Specifically dry cleaning. That's all that I heard.

Did she talk about Representative Garrett's role? I know that she discussed
a meeting she had with Jimmy Keady regarding this topic. Did she
mention Representative Garrett's role in any of this?

Not specifically, no.

And who would she be performing the errands for?

I believe it would be for the Congressman.

Did she talk about whether the errands would be for his wife at all?

Not to my recollection, no.

Was there a figure discussed about how much she'd be paid?

Yes. I can't recall the specific amount per month, but I remember it being
somewhere around $1000 a month.

And this is from Representative Garrett's congressional campaign
committee?

Correct.

I asked you if she mentioned to you any concern about the permissibility
of this arrangement, and you said yes. What else did she say about that? I
mean, as specific as you can be about what she relayed to you that allowed
you to give me an affirmative answer to that question. What did she say
specifically about her concerns?

Specifically her concerns were being paid too little for the amount of time
that she was using in her free time to do the activities, along with the

nature, specifically picking up dry cleaning for the Congressman.

Did she feel that she should be paid more for the amount of time she was
spending?
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Yes.

Did she talk about how much time she was spending doing that type of
work in comparison to her official role?

The official role typical 40 plus hour week. Her concerns, I believe, were
putting in an additional ten hours or so a week. I believe that ten hours was

what was discussed.

And so, I want to make sure I understand this. That's ten hours doing these
sort of personal errands?

Yes.

And that she was concerned whether she'd be able to make up that extra
time on the official side to get to her 40 hours?

No, this would be ... she was concerned that it was impeding on her free
time outside of all of those arrangements.

Was there any concern that she relayed to you about not being able to
make up enough hours in her official role?

No.

How many times did you speak with her? I know we talked about a text,
and then maybe that text led to a phone conversation. Were there any other
phone conversations about this topic?

Not that I can recall.

What about texts or emails?

No emails, and besides the one text ... there might be a text. I can confirm
that for you, obviously. But we did speak over the phone once on it. Same
with text. I think. I have to double check.

Walking back a little bit about the nature of some of the allegations that
were in this Politico article, besides MacKenzie, did you speak with
anybody else, current or former staffers, about the nature of those
allegations?

I contacted Hallie and I asked her what was going on, she didn't reply.

When did you reach out to her?
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Paul Solis:

Former Staffer 4:
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Former Staffer 4:
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Former Staffer 4:

Paul Solis:

Transcript of Interview of Former Stafter 4
July 23,2018

After the Politico article was published.
And was that over text?

Yes.

Have you spoken to her since that time?
Yes.

About the substance of the article?

Not so much the substance of the article as just generally commiserating
about her situation.

Tell me more about that. When you say commiserating about her situation,
what do you mean?

I mean, the nature of the Hill I guess. We talked about what her next steps
were, how she was feeling. That sort of thing.

Did she confirm to you whether or not some of things that were alleged in
the article occurred?

No.

I just want to get a better understanding when you say commiserating.
Was Hallie relaying to you that she was having a difficult time since the
article came out?

Yes. I think that the conversation was based around the Chief of Staff,
Jimmy Keady leaving and other people who might be leaving the office.
And the article created an unpleasant atmosphere for the office, and a lot
of responsibility was falling on her.

What did she say about Jimmy leaving?

She really liked Jimmy and was disappointed and a little upset that he left.

Was Jimmy, do you know if Jimmy was fired, or whether he left
voluntarily or resigned?

I don't know firsthand. I've heard both from, I don't want to say sources,
but just around. I couldn't pin down who I heard either from.

Did Hallie characterize whether or not Jimmy was fired or resigned?
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Transcript of Interview of Former Stafter 4
July 23,2018

She did not.

Did you talk about why ... I'm sorry. Was this over text, or phone?
This was in person.

This was in person? And when was this? In early June or late May?
So the article came out-

I believe it was May 28th. I think. Late May, 2018.

It would have been probably second or third week of June.

Where did you guys meet?

I believe we were at Bullfeathers. It was after work.

Was it just the two of you?

There was a group of people, but we had a private conversation.
Did she say to you why she didn't respond to your text?

Due to the chaos that was going on in the office, they were directed to
have communication embargo.

And who directed her to have a communications embargo?
I do not know.

Did Hallie express to you her desire to leave the oftice?
She did not.

You talked about that you guys talked about next steps for her, so I just
want to know what you meant by next steps?

I guess I maybe mischaracterized that. We had a conversation later on,
after Garrett announced that he was resigning, what she wanted to do. 1
believe I got ahead of myself there and I apologize.

That's okay.

Next steps in this instance referred to, are they hiring a Chief of Staff, that
sort of thing.

Page 12 of 16

18-1329_0254



(o), IR UV S

o

10
11
12
13
14
15

16
17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

Paul Solis:

Former Staffer 4:
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Former Staffer 4:

Transcript of Interview of Former Stafter 4
July 23,2018

I'd asked you whether or not she confirmed in any way, and this is again
going back to your personal conversation with her you had in June,
whether she confirmed or not some of the allegations or facts alleged in
the Politico article. She didn't confirm it, but did she discuss at all with
you the substance of the article? Or disavow some of those allegations and
say that they weren't true?

I believe she called them bullshit. That was as far as that conversation
went. [ didn't probe into or anything. Again, it focused on commiserating
about the situation as a whole, and her wellbeing.

Did she discuss other people in the office that might be leaving?

I can't recall their names. She inferred that the communications director
might be leaving. Other than that, I can't recall if we discussed anyone
specifically.

Do you know who that communications director was?

I can't recall his name.

Do you know who Representative Garrett's wife is? Have you ever met
her?

I met her a handful of times.

Did she come into the office?

She did.

Did she ever ask you to run a personal errand?

No.

Did Representative Garrett ever ask you to run a personal errand?
No.

Pick up groceries, deliver groceries?

No.

Walk the dog?

No.
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Former Staffer 4:

Transcript of Interview of Former Stafter 4
July 23,2018

Do you know, other than the one instance of overhearing an intern say he
had to watch the dog over the weekend-

May I clarify that point?
Sure.

So the intern asked James Vandenberg if they could do something that
weekend, and James Vandenberg said, "No, I have to watch the dog."

I was confused about that.

I just wanted to clarify that.

I was confused about that, and maybe it was a mischaracterization on my
part and maybe before you had switched, but I was under the impression
the intern said he had to watch the dog.

No, it was James Vandenberg.

Got it. So other than that instance, do you have any, again, secondhand,
this is someone relaying to you in the office that they were tasked with a
personal errand. Groceries, walking the dog, picking up an item for
Representative Garrett or his wife. Did you ever hear secondhand of that
happening?

While I was employed in the office?

Yes.

No.

What about after you were employed in the office?

I mean just the conversation that I had with MacKenzie about campaign
stuff, that we discussed previously.

What about Representative Garrett's children, picking them up, back in the
district, delivering them somewhere. Was that ever tasked to you?

No.
Did you ever hear or know of anybody being tasked with that specific-

No, the only time that I heard about it was through the Politico article.
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Former Staffer 4:
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Transcript of Interview of Former Stafter 4
July 23,2018

Going back to that conversation you had with MacKenzie. So she talked
about personal errands and the specific one you recall is dry cleaning.

Yes.

Picking up dry cleaning. Did she talk about any other staffers who were
tasked to do personal errands in the office?

Not to my knowledge, no.

Did the staffers ... I guess I should be specific. While you were there, did
you ever receive a text from Representative Garrett's wife?

No.

Do you know if other staffers did?

Not to my knowledge, no.

Have you spoken with Jimmy at all since he left?

Yes. Once. In person. Also at Bullfeathers. He ... I don't know who he was
employed with at the time, but he came across the street when he saw me,
and we had a brief conversation. I asked him how he was, he said "Doing
better." And I told him, "If you need anything, let me know." And that was
the extent of the conversation.

When did you see him personally?

This would have been after Garrett announced his resignation. I don't have
a specific date.

June 20187

Late June of this year. Maybe early July.

And, did the topic of his termination or his resignation come up at all?
No.

What about any of the allegations made in the Politico article?

No.

Did he mention to you anything about him leaving and how he was paid?
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Transcript of Interview of Former Stafter 4
July 23,2018

No.

His severance package, anything like that?

No.

Has anybody else told you about the circumstances of ... I asked you about
whether he resigned or whether he was fired, but have you spoken to
anybody else about how he left and how he was paid when he left?
No.

Omar, do you have any questions for Former Staffer 4?7

I don't.

Former Staffer 4 I think that's really all we have for you.

Okay.

Thank you very much.

And I'm happy to provide anything additional that you'll need.

Okay, thank you very much.
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Yhis Agrecment 5 made between Tom Garrett for Congress (CCAMPAIGRN"), o duly vrgenize] political
campaign wnder the Federal Blection Commission, leented in the Conunmmwealth of Virginda, and
CETARF), nd will be effective baveh 1, 3014

1. Services to Be Performed

Staff agrees to poriomt the duties of Campsign Assislant on bebsif of the CAMPAJGN, Wy include, but not
Hmited i, any daties ax prascribed by the CAMPAIGH fram Hmuyy Keady, or other persommel as instracted by
Mr. Koady,

i Payment

In eonsideration for the services 1o be performed by STATFE, the CAMPAIGN shall pay STAFF $400 per month
on the 13" day of cach roonth, beginping on March L5, 2018, STAFE needs 1o compiese tho required W-9 a5
sa0 05 able,

3. Expenses

STAFF shall have 2 campaign card 1o handle all nevessary cumgaign expenkes. For afl purchases preater than
S1E, STATT shall neaily, via e-mail, e cunpaige Treasarer, Chrls Wood{in, and Jieeny Keady ol the
cxpanditures. For any purchese greser than $25¢, STAFF needs to got prior approvel from Jimmy Keady, If
STAFF ix swkeed o diive histher pwn velicle Tor compaign business, the CAMPAIGN shall relimburse STAFF at
a rore of $0.3% por mide, SYAFF should maintain o ledger documsnting onileage and submit to the Campaign
Treasurer, Chris Waoaodlin, oo al least s reonthly basis,

4. Independent Contyactar Status
STAFF is ass independent contractor, and shall not be deenied the CAMPAIGN'S employes.

5. State and Federal Taxes

STAPF shall be responsible for fling ard prying sll state and federal taxes wssocialed with e payments from
the CAMPAIOM. The CAMPAIGN will send Staff a [I99 by Fanuary 30, 2019, I is STAFF'S vesponsibility w
provide the CAMPAIGN with an updated pliysical address and e-mail address, if STAFT relotates before
Junuary 30, 2048,

6. Term of Agreemend
This agroement witl be elTective upun signing and retroactive to Mareh 1, 2018, Either paety can terminame thiz
wereement with 30-days written notice.

7. Entive Agreement
This is the entire Agroament between STAFF and CAMPAIGK,

8. Modilving the Agreemcnt
This Agreement may be modified only by g weiting sigped by both partiss.

9. Resodving Disputes

1f & dispuic ariscs under this Apreement, the partics agree fo firss ry to tosolve the dispate with the hely of o
mutually sgreed-ypon medistor in Richmond City, Virginia, Any costs and fees other than atterney feos
associned with the medission shall be shared equally by the parties.

‘ P for by Toas Teorees B Conitiess l
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18, Confidentiality

STAFF acknowledges that it may beeome necessary for CAMPAIIN 1o disclose certain confidential and
praprictary informsation 1 STAFT in order for STAFTF to perfono duties under this Agreement. STAFF
ackiowledpes that disciosure to a third party or misuse of this peoprietary or confidentisl information would
irveparably hamm the CAMPAIGN. Acemdingly, STAFY will not diselose or use, cither during or after the term
of thix Agreement, any proprictary or confidential information of the CAMPAIGN without CAMPAIGN'S
pricr written permission exoept 1o the extent neeessary o perform services on CAMPAJGN'S behallL
Proprictary o confidential informaton ineludes:

+ he written, printed, graphic, or clectronically recorded materials Bavished by CAMPAIGN for STAFF w
use

»  CAMPAIGN plans and stestegics, all voter list and voter identifying materiols, and all other st of
documents generated by the CARMPAIGH for use by the BTAFF

Upon termination of §TAFF'S services to CAMPAIGN, or ot the CAMPAIGN'S request, STATVF shall delives
by CAMPAIGN rll materials in STAFFS possession relating to CAMPARINS business.

STAFF acknowledses that any breach or thresrened breach of Clause 10 of this Agreement will resudt in
imreparable harm o CAMPATGN for widch dameges would be sn ipadequate remedy. Therelore, CAMPAIGN
shall be entitlzd to euitable relief, inchuding an iajunction, in the vvent of such breach or threatened breach of
Clatse 10 of this Agreement. Such equitable reliel shall be in addition to CAMPAIGN'S rights and remedies
ctherwise svailable ot Low.

11, AppHeable Law
This Agresment will be governed by the laws of the Corunonwealth of Virginia, withoul giving elfect to
conflict of laws principtes.

Signatures

CAMPAIGN: STAFF:

Prinfed Mame

Signature Signatbe P
2y L 5 - 9\ G i ‘8
Date Date

18-1329_0264



EXHIBIT 13

18-1329_0265









THURS MAY 10-SUN MAY 13 NEW ORLEANS TRIP:

Thursday May 10:
Flight # AAd462
- ¢y checked you both in
- Boarding passes on mobile (| 2 cmail.com)
- Printed boarding passes in folder
- <oy registered your TSA number
American Airlines
Boarding Time: 5:45pm
Departing DC 6:15pm
Ronald Reagan Airport
Thursday May 10
Arrive at 8:12pm to New Orleans
Tom TSA # | EGIR
Flanna TSA # I

Hotel:

Hampton Inn & Suites New Orleans Convention Center
Phone # 504 566 9990

1201 Convention Center Blvd, New Orleans

By GPS:
320 Gaiennie Street, New Orleans, LA 70130

Sunday May 12:
-an send boarding passes Saturday night or Sunday

moming

Flight #AA4500

American Airlines

Depart NOLA 5:47 pm
Arrive Reagan DC 9:28pm
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me

o immy

Hide details

I ¢ il com

To jimmy keady _@gmaﬂ‘mm

Date May 10, 2018, 1118 PM

From

Will print this for them!

“hanks,

trip.docx

%‘Q Doc

e,
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me

to Tom

Hide details

Fom I
I <0 nail.com

To Tom & Flanna || EGEGEGE@Blooail.com

Date Apr 30, 2018, 9:44 PM

Please let me know if | need to make
any modifications or you have any
issues.

Reservation is under Tom Garrett
and | put Flanna Garrett as guest so

either one can check in.

| will send full itinerary closer to
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DepOSIt Inbox

me
to Chris

Hide details

I 2l com

To Chris Woodfin ||| G comail.com

Date Apr 26,2018, 4:04 PM

From

Chris,

Per Jimmy | just deposited $6,000
check from Fredoms Defense Fund.

Thanks,
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From _
I o i com

To jimmy keady || R 2omail.com

Date Apr 9, 2018, 810 PM

Hey Jimmy,

Attached is the list of contacts from
this weekend. Happy to send via
email if that is better for you!

Thanks,

Tom Garrett for
Congress_ April 6...

vy Doc
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me

to Chris, jimmy

Hide details

From _

To Chris Woodfin || G2 ail.com
jimmy keady [P ail.com

Date Apr b, 2018,12:05 PM

Hey Chris,

| just deposited the $500 at Wells
Fargo DC.

| have paper receipt.

Thanks,
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me

5s

o immy

Hide details

I ¢ il com

To jimmy keady ‘a}gm&im@m

Date Mar b, 2018, 7:47 PM

From

Jimmy,

The 5th was mentioned on NBC 29
opm news.

Thanks,
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